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Bodite med prvimi,
ki si bodo ogledali novi Golf!

Vselej, ko Volkswagen predstavi nov model Golfa, je jasno, da gre za velike 
spremembe. Ne zaradi inovacij kar tako, pač pa z namenom, uporabiti inteligentno 
tehnologijo v smislu “napredka z razlogom”. Vabimo Vas, da se pobliže seznanite 
z novim Golfom, ki predstavlja pravi evolucijski preskok v avtomobilizmu.

Odlikujejo ga inovativni in zmogljivi motorji, izjemna prostornost, ljubezen do 
detajlov, zelo visoka stopnja varnosti, dinamična vožnja in zgledno nizka 
poraba goriva. Vaša pričakovanja so upravičeno visoka. Naši strokovnjaki Vam 
bodo prijazno odgovorili na vsa vprašanja.

Novi Golf Vas pričakuje v našem novem salonu v Gabrskem v Trbovljah!

J

Trbovlje 03/56-33-155 
Litija 01/89-62-600
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25 IZBOR NAJ ŠPORTNIKOV 
ZASAVJA 2003

Naslovnica,
Srečna družina? 
Tadej, Sara in 

Nataša 
foto: PRAV

□

ZASAVCA izdaja Zasavc d.o.o, Cesta 20. julija 2.c, 1410 
Zagorje ob Savi, tel: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64- 
494, komerciala: 040/267-411, email: zasavc@email.si.

V.D.: Peter Ravnikar. Glavni odgovorni urednik: Mojmir 
Maček. Uredniški odbor: Peter Motnikar, Fanči Moljk (Miš maš), 
Marta Hrušovar, Anton Šutar. Redakcija se zaključuje ob
ponedeljkih ob 12. url

Prodaja in trženje: tel: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56- 
64-494, 040/267-411. Tisk: Tiskarna Gracer, Celje. Tiskano dan 
pred izidom v nakladi 1100 izvodov.

Naslov uredništva: Zasavc, Cesta lO.julija 2.c, 1410 Zagorje 
ob Savi, tel: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64-494. Zasavc 
je štirinajst-dnevnik, izhaja ob četrtkih. Letna naročnina znaša 
5.832,00 SIT, I. polletje 2.916,00 SIT, I. tromesečje 1.215,00 SIT, 
naročnina za tujino 77,50 EUR ali druga valuta v protivrednosti. 
V ceno je vračunan 8.5% DDV.

Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po 
obračunskem obdobju. Nenaročenih rokopisov in fotografij ne 
honoriramo in ne vračamo. Brez dovoljenja urednika ponatis 
člankov ni dovoljen.

Naslednjič 
Smo z Vami

18. DECEMBRA 2003!

POMEMBNEJŠE TELEFONSKE 
ŠTEVILKE:

POLICIJSKE POSTAJE TAXI: 041/616 - 348

041/633 - 107
ZAGORJE:

03/56-61-002
ZDRAVSTVENI DOMOVI

TRBOVLJE: 03/56-21-102

HRASTNIK: 03/56-41-602 ZD RADECE: 03/56-88-207 

RADEČE: 03/56-81-002 ZD HRASTNIK: 03/56-44-006

LITIJA: 01/89-83-142 ZD TRBOVLJE: 03/56-26-322

ZD ZAGORJE: 03/56-55-000
PROMETNE

INFORMACIJ E ZD LIT|JA: 01/89-81-855

03/56-55-109
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POSLOVNI REZULTATI DELNIŠKE 
DRUŽBE ETI V LETU 2003

Jzlake, 16. 01. 2004. Leto 2003 je
A bilo za Eti leto izzivov. Nenehno 

so se morali prilagajati spreminjajočim 
poslovnim situacijam, saj postajajo 
pogoji na trgu vse bolj zahtevni in 
zaostreni. Kljub vsemu so uspeli 
zadržati, na nekaterih področjih pa celo 
okrepiti, svoje pozicije.

V prvem polletju leta 2003 so se spopadali 
predvsem s problemom nižje prodaje, ki je 
bila posledica manjših naročil. Podjetje seje 
hitro odzvalo z usmerjenimi tržnimi 
aktivnostmi. Sledila je povečana prodaja v 
drugem polletju s katero so nadomestili 
zaostanek iz prvih šestih mesecev poslovanja. 
Prihodki v letu 2003 znašajo 42,2 mio EUR 
in so na nivoju predhodnega 2002 leta. Zaradi 
težav s prodajo niso realizirali ciljne prodaje 
za obravnavano leto, ki je zaostala za 6%. 
Njihove strokovne službe so bile, zaradi 
pritiskov na zniževanje cen, prisiljene poiskati

skrite rezerve , kot so; dvig tehnološke 
produktivnosti, učinkovitejša izraba 
delovnega časa, zniževanje vrednosti zalog, 
zniževanje stroškov pri nabavi, nadzor nad 
vsemi vrstami porabe itd., če so hoteli ostati 
na trgu konkurenčni. Posledica hitrega 
ukrepanja, je ugoden rezultat poslovanja v 
letu 2003. V podjetju predvidevajo, da bodo 
izkazali okrog 380 mio sit čistega dobička, 
kar je bistveno več kot v enakem obdobju leta
2002.

Dolgoročna uspešnost pa ne more sloneti 
le na zniževanju stroškov. Vizija vodstva je 
internacionalizacija Eti-ja, ki seje začela z 
ustanavljanjem hčerinskih podjetij na 
Poljskem in v BiH. V letu 2003 se je ta 
poslovna strategija nadaljevala na 
Slovaškem, v Ukrajini in v Italiji. V letu 2004 
načrtujejo ustanavljanje povezanih podjetij 
v Rusiji.

V letu 2003 so izvajali nekaj razvojnih 
projektov, ki predstavljajo izjemno inovativne 
in konceptualno napredne rešitve, ki postajajo 
pomemben dejavnik rasti prihodkov.

V obravnavanem poslovnem letu so 
namenili realizaciji investicij preko 4 mio 
EUR-ov. Menijo, daje bila najpomembnejša 
realizirana investicija v Bihleijev obdelovalni 
center za izdelavo bimetalnega podsklopa. 
Omenjeni stroj je najdražji od vseh, kar jih 
je Eti kupil v zgodovini svojega obstoja. 
Njegova vrednost, skupaj z orodji, je 1,3 mio

—* im EUR-ov.
Investirali 

so v prenovo 
kuhinje. To ni 
investicija, ki 
bi ustvarjala 
prihodke in 
dobiček, 
predstavlja pa 
dvig 
družbenega 

Direktor ETI-ja Jože standarda.
Smkolj v letu

2004 bodo morali, če želijo slediti 
ambicioznim ciljem, poskrbeti za dodatno rast 
prihodkov iz prodaje za dobrih 7%. Kar 
pomeni, da bodo morali v letu 2004 širiti 
poslovanje in parirati konkurenci na dodatne 
pritiske na zniževanje cen izdelkov s 
povečanjem proizvodnje za 12%.

Glede na tržno naravnanost Eti-ja, bo 
potrebno preko 2 mio EUR-ov sredstev 
nameniti za izvedbo projektov za odpiranje 
novih trgov, ter 2,7 mio EUR-ov za investicije 
v nove izdelke in prenovo obstoječih 
programov. Tudi v letu 2004 zaveza družbe, 
ki se nanaša na izpolnjevanje prodajnih 
načrtov, doseganja dobička in optimiranja 
stroškov poslovanja, ostaja.

To so načini s katerimi v želijo obdržati 
svoj ugled v poslovnem okolju in v širši 
javnosti ter si zagotoviti zaupanje in 
prepričanost v uspeh med vsemi zaposlenimi.

M.A.Š.

DRUŽBA RTH ZAKLJUČUJE 
LETO 2003 V OKVIRU PLANA
TH je pripravil Program zapiranja 

XVrudnika med letoma 2005 in 2009. 
Obenem pa uspešno uresničujejo 
kadrovsko- socialni program s 
prezaposlovanjem.To so bile sklepne in 
glavne misli vodstva Rudnika Trbovlje - 
Hrastnik, na januarskem srečanju z 
novinarji, kjer so predstavili poslovne 
rezultate za leto 2003 ter zastavljene načrte 
v letu 2004. Kot so dejali, rezultati v letu 
2003 potrjujejo realizacijo plana tako na 
proizvodnem kot na zapiralnem delu 
poslovanja družbe RTH. Veliko pozornosti 
je družba v letu 2003 usmerjala v 
načrtovanje in pripravo Programa 
zapiranja RTH - II.faza, ki obravnava 
obdobje med letoma ter 2009. Leto 2004

bo tako zadnje leto prvega petletnega 
obdobja, ko se je na osnovi Zakona o 
postopnem zapiranju rudnika ,ki je 
predviden do leta 2012. Leto 2004 je tudi 
leto, ko naj bi se pričela graditi za rudnik 
in njihovo nadaljnje delo pomembna 
čistilna naprava na bloku Termoelektrarne 
Trbovlje ter navsezadnje tudi jubilejno leto 
, namreč desetega novembra 2004 bo 
minilo 200 let, odkar se je v trboveljski 
dolini uradno začel kopati premog.

Družba RTH je v preteklem letu 
načrtovano prodajo premoga, kije znašala 
600 tisoč ton oz. 6600 TJ presegla za slabih 
10 odstotkov. Stroški poslovanja Rudnika 
so bili v letu 2003, glede na zastavljen 
gospodarsko-finančni načrt, nekoliko

prekoračeni a še vedno približno 10 
odstotkov nižji kot v predhodnem letu.Tudi 
ustvarjeni prihodki so bili večji od 
načrtovanih. Program zapiralnih del je bil 
realiziran v okviru načrta z minimalnimi 
odstopanji po posameznih področjih. 
Kadrovsko-socialni program pa je bil , z 
znižanjem števila zaposlenih za 78, 
realiziran nadplansko. Od 78 zaposlenih 
so jih 17 upokojili in prezaposlili oz. so 
se samozaposlili 61.V letu 2003 družba v 
proizvodnjo premoga ni beležila nobenih 
večjih investicijskih vlaganj. RTH je v tem 
času pričel s postopkom odprodaje petih 
hčerinskih družb in sicer Gratexa,Pil-a, 
Kamnolom Borovnik, Fortune in Toplarne 
Hrastnik, ki bodo predvidoma v letu 2004 
pridobile nove lastnike.Sicer pa je bilo 
poslovanje hčerinskih firm zaradi 
likvidacije podjetij Ekmos Trbovlje in 
Logis Senovo negativno.

Rudi Špan



PODELITEV PRIZNANJ IN DIPLOM 
INOVATORJEM ZA LETO 2003
agorje, 28. 01. 2004. Gospo-

^Jdarska zbornica Slovenije, 
Območna zbornica Zasavje s sedežem v 
Trbovljah, je že osmič zapovrstjo 
podelila priznanja in diplome zasavskim 
inovatorjem.

»Inovacije so najboljši način boja 
proti konkurenci. Nove ideje vlečejo 
družbo naprej. To je izziv, ki nezadržno 
postaja naš stalni spremljevalec. 
Predstavljene inovacije so rezultat 
domačega znanja v preteklem letu. 
Prireditev, kot je današnja, pomeni 
promoviranje in spodbujanje razvoja 
inovacijske dejavnosti v Zasavju. 
Prerasli smo regijske okvire in se 
uspešno vključili v vsesplošni projekt 
Gospodarske zbornice Slovenije,« je v 
pozdravnem govoru dejal Rado Pergar, 
direktor Območne zbornice Zasavje.

Vsako leto sodeluje več inovatorjev in 
vedno večje podeljenih priznanj in diplom. 
Tokrat so podelili tri zlata , tri srebrna

in štiri bronasta priznanj. Enajst inovacij, 
pa je prejelo diplome.

Zlato priznanje so prejeli: Franc 
Rotar, Marjan Jenko in Andrej Smrkolj, 
Iware d.o.o. Izlake, za inovacijo; Zasnova 
in izvedba evolutivnega distribuiranega 
sistema za racionalizacijo logističnih 
procesov v Eti d.d. in hčerinskih družb.

Leopold Povše in Roman Petelin 
Lafarge cement d.d. Trbovlje, za inovacijo; 
Večplastno omrežje za vodenje procesa v 
Lafarge cement d.d..

Miha Praunseis, Matej Habjan in Miha 
Plohl Oria Computers d.o.o Zagorje ob 
Savi, za inovacijo; E-nabava 1.0.

Srebno priznanje so si prislužili: 
Primož Peitl, Mateja Kališnik in Rado 
Bostič Semikron d.o.o. Trbovlje, za 
inovacijo; Naprava za plazemsko jedkanje.

Matej Novak, Emir Subašič in Matej 
Habjan Oria Computers d.o.o. Zagorje ob 
Savi, za inovacijo; E-logis mobilno 
poslovanje različica 2.0.

Matjaž Drnovšek, Leopold Knez in
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Štefan Skrabar Eti d.d. Izlake, za inovacijo; 
Avtomatizacija montaže kombi indikatorja 
NV.

Bronasto priznanje so podelili:
Franjotu Ramšaku in Tadeju Drnovšku Eti 
d.d. Izlake, za inovacijo; Izdelava 
bimetalnega sprožnika ETIMAT 6.

Borutu Mraku, Marku Lorberju in 
Tadeju Kanižarju Sagitarius s.p. Trbovlje, 
za inovacijo; Sagit 1.0.

Andreju Kalšku, Dušanu Šimencu in 
Sašotu Božjaku Teve varnost elektronika 
d.o.o. Kisovec, za inovacijo; Merilnik 
nivoja utekočinjenega plina v rezervoarjih 
tip MN 100.

Predragu Janoševiću, Slobodanu 
Egeriču in Marjanu Gunatu Bay 2 d.o.o. 
Trbovlje, za inovacijo; Profi hidravlika za 
športno navtiko na vodi in industrijsko 
uporabo Bay 02/30.

Podelili so tudi enajst diplom za 
inovacije. Največ jih je prejel Stanislav 
Abram. Nagrajenci so priznanja prevzeli 
iz rok Jožeta Smrkolja, direktorja Eti d.d. 
in Andreja Pušnika, predsednika komisije 
za ocenjevanje inovacij.

• Letošnja podelitev je potekala pod 
pokroviteljstvom občine Zagorje ob Savi.

M.A.Š.

OBNAVLJANJE LETNEGA KOPALIŠČA
Občina Trbovlje je kot lastnica letnega kopališča na mestnem 

trgu v Trbovljah začela z obnovo letnega kopališča z veliko školjko 
velikega bazena in strojnih ter filterskih naprav že v letu 2001 
ter dokončala s prvo fazo v letu 2002. Druga faza obsežne obnove 
še čaka na boljše čase, ko bodo na voljo potrebna denarna sredstva. 
Vendar pa so z ostalimi vzdrževalnimi deli nadaljevali v letu
2003. Obnovili in deloma nadomestili so razna igrala ob bazenu, 
obnovili so teraso, kar je vse skupaj veljalo 17 milijonov tolarjev. 
Letos imajo v načrtu obnovo sanitarij. (T.L.)

PRIČELI SO Z RUŠENJEM HIŠ
V LIMBARJU

Pred kratkim je Spekter d.o.o. v Trbovljah pričel z rušenjem 
naselja stanovanjskih hiš dvojčkov v Limbarju v Trbovljah. V 
naseljuje bilo 12 hiš, poleg njih pa še vrsta gospodarskih poslopij. 
Naselje je zgradil Rudnik Trbovlje v prvih povojnih letih. 
Stanovalci so pri gradnji sodelovali s prostovoljnim delom. Vsak 
je pri gradnji prispeval po 300 ur prostovoljnega dela. Gradil je 
stavbni oddelek zunanjega obrata po projektu gr.tehnika Zdenka 
Zupana, ki je skupaj z Milanom Cerinškom dela tudi vodil in 
nadzoroval. Za vse stanovalce je Spekter d.o.o. poskrbel za 
nadomestna stanovanja v raznih delih Trbovelj. Na tem območju 
bodo v prihodnjih letih pričeli s podzemnim pridobivanjem 
premoga, zato so predvidena tudi rušenja površinskih objektov 
oziroma ugrezanje tal.

T.L.

OBMOČJE TRŽNICE BO SLUŽILO 
NOVI NAMEMBNOSTI

S 1.januarjem 2003 je prenehalo z delom podjetje za predelavo 
mesnih izdelkov Prekoršek v bivših prostorih klavnice oziroma 
nazadnje predelovalnice mesa na Trgu svobode v Trbovljah. Prostori 
so vse od takrat dalje prazni in ne služijo svojemu namenu. Zavoljo 
tega se je Občina Trbovlje odločila, da te prostore in zemljišče ob 
njem proda ustreznemu kupcu. V ta namen je tudi sprejela konec 
lanskega leta odlok o spremembi odloka o prostorstih ureditvenih 
pogojih za območje razdeljeno na tri ureditvene enote in to na območje 
individualne stanovanjske gradnje z delno poslovno namembnostjo, 
na območje trgovske namembnosti in na območje tržnice. Predvidena 
so rušenja nekaterih objektov in nadomestna gradnja za potrebe oskrbe 
občanov ter ureditev površin za mirujoči promet. Odlok je sredi 
januarja že stopil v veljavo.
_________________________________________________ TX,

ŠTEVILO OBISKOVALCEV 
KNJIŽNICE SE POVEČUJE

Knjižnica Toneta Seliškarja v trbovljah iz leta v leto povečuje 
število svojih članov pa tudi obiskovalcev oziroma bralcev. Tako jo je 
v lanskem letu 2003 obiskalo preko 70.000 obiskovalcev oziroma 
uporabnikov, ki so si izposodili v branje preko 155.000 knjig. To pa 
je precej več kot leto poprej. Tudi svoj knjižni fond so zelo povečali z 
novejšimi izdajami. Manjši od pričakovanega pa je obisk v podružnici 
knjižnice v Domu Svobode na Trgu franca Fakina, čeprav ima tudi ta 
knjižnica na voljo precejšnje število knjig, plošč, revij, na voljo pa sta 
tudi dva računalnika s priključki na internet. Zato priporočajo, da bi 
uporabniki knjižnice pogosteje obiskovali tudi to knjižnico. (T.L.)
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V HRASTNIKU NOVI TURISTIČNI
PROSPEKTI

T J zadnjem času so v Hrastniku zanimivosti mesta in okolice. Ima obliko
V bogatejši za dva nova prospekta, mape, kjer so vloženi trije prospekti. Na

ki so ju pripravili pri Turističnem društvu 
oziroma na Občini Hrastnik. Prvi nosi 
naslov Kaj vemo o Keltih, podnaslovi pa 
so: Kdo so bili Kelti, Kelti na ozemlju 
današnje Slovenije, Kelti v Zasavju in 
Življenje Keltov. Avtorica Jolanda Gobec 
je o prvih gospodarjih Evrope črpala snov 
iz številnih virov - od Prunkove Kratke 
zgodovine Slovencev do Keltskih študij 
Posavskega muzeja in Inštituta za 
arheologijo na SAZU. Zanimanje za to 
indoevropsko pleme iz prvega tisočletja

pred našim štetjem se pojavlja zato, ker so 
znane izkopanine na Kovku in okolici. 
Prospekt ima velikost lista A4 v obliki 
zloženke.

Drugi prospekt predstavlja kratek 
zgodovinski pregled Hrastnika z opisom

enem sta panoramski karti Dola in 
Hrastnika s pomembnejšimi telefonskimi 
številkami in prireditvami, na drugem 
zgodovinski kulturni objekti, na tretjem pa 
so predstavljeni športni objekti in možnosti

za rekreacijo. Gradivo je zbrala Radojka 
Odžič, besedilo pa dodal Marko Planinc. 
Za prevod v angleščino je poskrbela 
Nevenka Krump, za fotografijo Branko 
Klančar, Vinko Žagar in Vili Zaletel. 
Slednji je prospekte tudi oblikoval, tisk v 
nakladi 4000 izvodov pa je delo firme Pagat 
d.o.o. Hrastnik.

Naj dodamo, da v Hrastniku 
pripravljajo še prospekt o Vili de Seppi nad 
steklarno, ki bo medlo podobo Eme de 
Seppi nekoliko oživil in razkril zanimive 
podrobnosti.

Fanči Moljk

JANUARSKE OBRTNIŠKE NOVICE
^ J prvi polovici januarja so v 

V Hrastniku izšle Obrtniške 
novice na šestih straneh. V uvodu 
sekretarka Jolanda Gobec razlaga 
spremembe in dopolnitve zakona o 
pokojninskem zavarovanju. Zakon, kije 
bil objavljen v uradnem listu na zadnji 
dan leta 2003, predvideva celo vrsto

finančnih vzpodbud za zaposlovanje 
invalidov. Jolanda Gobec upa, da bo 
zakonodaja res toliko življenjska, da bo 
ponudila invalidom boljše možnosti za 
zaposlitev.

Obvešča še o drugih spremembah - 
pri odplačilu prispevkov za zdravstvo na

KAJ VEMO 
O KELTIH

primer, o povečanju minimalnih plač itd. 
Izvemo tudi, da so v zadnjem mesecu 
prišli med obrtnike štirje novi člani, 
sedem pa je svojo dejavnost odjavilo.

Fanči Moljk
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S SEJE OBČINSKEGA SVETA ZAGORJE

ŽUPAN PROTI SEŽIGALNICI
^Vbčinski svetniki so se minuli
V-/petek sestali na 11.seji, kjer so 

obravnavali dokaj obširni dnevni red. 
Med pomembnejšimi je bila zagotovo 
županova predstavitev predloga 
občinskega proračuna za leto 2004. Še 
preden proračunu namenimo več 
prostora, poglejmo kaj so v točki 
pobude in vprašanja predlagali 
nekateri člani občinskega sveta, ki jih 
je bilo tokrat na seji nekoliko manj kot 
ponavadi.

Andrej Dolšina (NS.i) je ponovno 
vprašal, kdaj bo občinski svet obravnaval 
predloge o regijski razdelitvi Slovenije. Po 
njegovemje za to že skrajni čas, saj se boji, 
da bodo sicer prišli v stisko s časom in 
bodo o tem, v kateri regiji bo umeščeno 
Zagorje, odločali drugi.

Župan Matjaž Švagan (LDS) mu je 
zagotovil, da bodo o tem zagotovo 
razpravljali na eni izmed sej občinskega 
sveta. Ponovno pa je poudaril, da se ne 
strinja z eno izmed predlaganih variant, 
da bi bilo Zagorje del ožje zasavske regije, 
torej skupaj s Trbovljami in Hrastnikom. 
Sam je bolj zagovornik razširjene zasavske 
regije z Litijo in Radečami. Prav tako se 
ne strinja, da bi bil sedež regije v 
Trbovljah.

Amalija Kuder (DeSUS) je menila, da 
bi bilo dobro označiti še en prehod za pešce 
in sicer nekje pri bencinski črpalki v 
Zagorju, saj na relaciji med križiščem pri 
tržnici pa vse tja do železniške postaje ni 
nobenega.

V nadaljevanju so svetniki potrdili

predlagano povišanje cen za programe 
predšolske vzgoje v Vrtcu Zagoije, opravili 
pa so tudi prvo obravnavo zazidalnega 
načrta Center v Kisovcu. Vsekakor bo, 
ko se bo začel realizirati zazidalni načrt, 
Kisovec na območju med regionalno cesto 
in potokom Medija vzhodno od gostišča 
Marela, dobil novo podobo. To območje 
bo namenjeno za centralne funkcije naselja 
in za večstanovanjsko gradnjo. Predmet 
zazidalnega načrta je tudi obstoječi 
kompleks gostišča Marela (gostišče je z

Aleksander Mervar v sredini, vidi v sežigalnicah 
izključno ekonomski vidik

gostinsko dejavnostjo prenehalo delovati 
ob koncu lanskega leta), ki se bo porušilo. 
Na tem mestu naj bi družba STIP, ki je 
tudi lastnik Marele, zgradilo nadsta
ndardna profitna stanovanja. Med 
zanimivejšimi temami na seji je bilo tudi 
razprava o pismu, ki gaje župan naslovil 
direktorju družbe Lafarge Cement 
Trbovlje. Šlo je za protestno pismo, v 
katerem župan navaja, zakaj nasprotuje 
vsakršnemu sežiganju odpadkov v 
cementamiških pečeh, saj meni, da je treba 
graditi na drugačni podobi Zasavja in

nikakor na tem, da bo Zasavje postalo 
nekakšen center za sežiganje različnih 
odpadkov. Njegov strankarski kolega,. 
Aleksander Mervar, sicer direktor 
Termoelektrarne-toplarne Ljubljana je 
nasprotno menil, da če so v Cementarni in 
v TET pridobili vsa ustrezna 
okoljevarstvena dovoljenja in če bodo 
odpadke sežigali v skladu z veljavno 
zakonodajo, ne vidi nobenega razloga, da 
bi v Zagorju in drugje temu nasprotovali. 
K besedi se prijavil še Alojz Pavlovič 
(LDS), ki je povedal, da so že tudi v 
preteklih desetletjih “spoštovali” vso 
zakonodajo, da pa je kljub temu Zasavje 
na prvem mestu po onesnaženosti okolja, 
na samem vrhu po umrljivosti novorojenih 
otrok, po dihalnih in alergijskih obolenjih. 
“Zato dvomim, da bo tokrat kaj drugače,” 
je še dodal. Povedal je tudi, da so tudi 
njegovi otroci zboleli za raznimi dihalnimi 
in alergijskimi obolenji.. In kaj so mu 
svetovali zdravniki, ko jih je povprašal za 
pomoč? Da naj se preseli iz Zasavja. “Jaz 
to lahko storim, kaj pa vsi ostali, ki te 
možnosti nimajo?”.

Vrnimo se za konec še k proračunu. 
Nekateri so menili, daje boljši kot lanski, 
daje razvojno in tudi socialno naravnan. 
Sicer pa je “debel” nekaj več kot dve 
milijardi tolarjev. Med različnimi 
postavkami pa še najbolj moti tista o devet 
milijonskem povečanju postavke za 
novoletne prireditve. Več o proračunu pa 
po naslednji seji, ko ga bodo svetniki po 
15 dnevni javni obravnavi verjetno 
nekoliko dopolnjenega tudi sprejeli.

Besedilo: Igor Gošte

SREČANJE DRŽAVNIH 
TOŽILCEV V TRBOVLJAH

V petek, lö.januarja je potekalo v Trbovljah srečanje 
državnih tožilcev Slovenije. Srečanje je vodila genearlna 
državna tožilka Zdenka Cerar. Po strokovnem delu srečanja 
so si vsi udeleženci ogledali Zasavski muzej Trbovlje ter staro 
rudarsko stanovanje na Njivi. Tokrat je bilo njihovo srečanje 
prvikrat povezano tudi z ogledom kraja. S srečanjem v 
Trbovljah so dali priznanje enoti državnega tožilstva v 
Trbovljah, ki zelo uspešno deluje. Ob srečanju so omenjali 
tudi možnost prispevanja obdolžencev za humanitarne namene.

T.L.

Foto PRAV
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DIGITALNE FOTOGRAFIJE 10x15 SAMO 60 SIT, IZDELAVA 
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' UTRINKI
'■7, lektronski bonton? Seveda obstaja. Tudi 
JCi elektronska komunikacija ima svoja pravila 

| obnašanja, katera spoštuje vsak, ki želi biti olikan in 
J spoštovan od strani tistih s katerimi se dopisuje.

Internet in elektronska pošta že dolgo nista znanstvena 
I fantastika. Še več! Delo na računalniku in uporaba novih 
I sredstev za komunikacijo je nekaj normalnega,
I samoumevnega kot je na primer pismenost. Poslovneži brez 
| računalnika ne bi zmogli opraviti vsega svojega dela, vse 
| jim je olajšano. Dogovarjajo se in sodelujejo z ljudmi katerih 
I mogoče ne bodo nikoli videli »in vivo«. Zelo je pomembno
■ tudi dejstvo, da sporočilo prispe na cilj samo par minut po
■ pošiljanju.

Poleg vseh prednosti, kijih ima sodobna komunikacija,
. pa je potrebno spoštovati določena pravila, da nas sodelavci 
J s katerimi se dopisujemo ne bi imeli za neresne in da bi nas 
J spoštovali.

Za elektronsko pošto ali e-mail, veljajo pravila obnašanja,
I priprava sporočila in način izražanja kot za pisano pismo,
I vendar nima istega pomena. Ker ni ročno podpisano ima 
| veljavnost kot nepotijena kopija ali natipkano in nepodpisano 
| pismo. Zaradi tega se takšna komunikacija, čeprav zelo 
| praktična smatra kot neformalna skoraj kot telefonski 
I razgovor.

Neolikano je po e-mailu pošiljati kakršnakoli uradna
■ vabila (za poslovne sestanke, vse vrste proslav, itd). Zal smo
■ priče temu, da moramo brskati po spletu in iskati obvestila 
J in vabila, da se je potrebno udeležiti nekega sestanka,
J seminarja ipd. Kratek časovni razmak med pozivom in
■ dogajanjem ni opravičljiv, kajti, če nekoga spoštujemo mu 
I ne bomo pošiljali vabila v poslednjem trenutku. Po drugi 
I strani pa potrditev prisotnosti ali neprisotnosti se enostavno 
I lahko uredi, ker vabilo vsebuje tudi elektronski naslov 
| gostitelja, čeprav bi bilo mnogo lepše, če bi bilo vse skupaj 
| opravljeno na bolj oseben način.

Olika zahteva, da se na pisano pismo obvezno in čimprej 
I odpiše.To velja tudi za elektronsko pošto. Primemo dolg čas 
I za odgovor je, razen v nujnih primerih, 24 do 48 ur, seveda,
■ če se odgovor od vas pričakuje. To velja za poslovno pošto.Da 
J ne bi pošiljali neskončno število kratkih nepomembnih 
J sporočil, v pismu obvezno poudarite ali pričakujete odgovor 
J ali ne. To ni nevljudno. Ta oblika dopisovanja je neverjetno 
* hitra. Povprečni uporabnik ima na primer okrog dvajset 
I prijateljev s katerimi se redno dopisuje. Če bi dnevno pisal 
I vsaj polovici njih, bi kmalu ta pisma poročala o tem, kaj je 
I kdo zajtrkoval, kakšno je vreme, kakšno ima obleko, kaj bo 
| za kosilo in druge nepomembne informacije. Z drugimi 
| besedami, dovolj je eno pismo na teden, da bi dopisovanje 
I bilo zanimivo.

Če pošiljate pošiljko z oznako attachment, obvezno to
■ poudarite v pisanem delu, z imenom in ekstenzijo pošiljke.
■ Že nekaj let se namreč dogaja, da se črvi ali virusi, ki so
■ napadli neki računalnik, kar sami pošiljajo na naslove v 
^imeniku. Zato, če nikjer ne piše attachment, ko dobite pošto^

r------------------------------------------------------------- ----------------- n
| najprej preverite ali vam je to res nekdo poslal. Če je pošta | 
I označena z exe odprite le, ko se prepričate za kaj gre.Če želite I 
I poslati nekaj kar je večje od 1 MB, je lepo, če povprašate i
■ prejemnika ali se strinja, ker pošiljanje in sprejemanje takega ■ 
I maila traja kar nekaj časa.

Pa še nekaj o pošti, ki prinaša srečo. Novi uporabniki J
* mailov namreč takoj dobijo ošpice. Vsem svojim prijateljem, ■
■ znancem in sodelavcem pošiljajo razna sporočila, ki jih je I 
I potrebno takoj poslati naprej sicer...

Nikar! Že dejstvo, da ste to dobili pomeni, da so to veijetno | 
I prejeli tudi vaši znanci. Kako bi se vi počutili, če bi sedem I 
I dni dobivali isti mail trikrat dnevno? Če to res želite nekomu I 
i poslati, ga vprašajte ali je že dobil tisto:-zopico-oslom-muco- ■
■ rožicami-južnim morjem...Če zanika, lahko to tudi pošljete, . 
J a da pri tem niste vsiljivi.

Neformalnost in neobveznost elektronske pošte nista ■
* opravičilo za vsiljivost. Pomislite na to, da se drugi obnašajo I 
I do vas prav tako, kot se vi do njih.
| St. Radunovič |
V_______________________________ _____ ______________ J

ZIMSKI ČAS JE ČAS KLOBAS IN 
SALAM DA O SALAMI J ADI 

NE GOVORIMO!

Zato tudi pričakujemo čim več vzorcev za festival salam, ki 
bo prav gotovo I. aprila 2004 in kot je že tradicija na 

Vidrgi.
Salamarje zatorej pozivamo, da naj le mislijo na 1. april, 

praznik zasavskih salam.

f“---------------------------------------------------------------------------
I PRIJAVNICA NA 5. ZASAVČEVO 
I SALAMIJADO

I V ocejevanje prijavljam naslednje število salam:_ 

| Ime in priimek:_______________________________

Naslov in telefon:

| Davčna številka: 
t_______________

D

J



/O ) banka zasavje
Banka Zasavje d.d., Trbovlje, 
bančna skupina Nove Ljubljanske banke

Banka Zasavje d.d., skupina NLB 
Trg revolucije 25 c 
1420 Trbovlje

Krediti Banke Zasavje

Banka Zasavje je v mesecu novembru znižala obrestne mere za nekatere vrste dolgoročnih 
kreditov, in sicer za:

- osebne kredite
- kredite za nepremičnine
- kredite za nepremičnine za mlade

Ugodnejše obrestne mere nudi banka tudi za kredite, ki so odobreni na podlagi:
- predhodnega varčevanja
- vezave sredstev

Za komitente banke pa je Banka Zasavje pripravila posebno ponudbo kreditov
- brez zavarovanja
- s fiksno nominalno obrestno mero
- odplačilom do 2 leti

Komitenti banke, ki hkrati poslujejo tudi s plačilno kartico Karanta Banke Zasavje, pa bodo 
deležni

še ugodnejše obrestne mere
- daljše dobe odplačila - do 5 let

Hitra odobritev kredita v vseh treh glavnih enotah banke je dodatna prednost.

Podrobnejše informacije lahko dobite pri kreditnih referentih na naslednjih telefonskih 
številkah:

Trbovlje - o3 56 211 56 
Hrastnik - 03 56 542 04 
Zagorje - 03 56 556 09



FUNSTERC

PRAZNIKI NA SLOVENSKEM

SVEČNICA
Ako je svečnica zelena, bo velika noč snežena.

T> ožični čas se konča 2. februarja na svečnico. 
Pospravijo se jaslice in konča se božična doba. To je 

dan, ki je praznik luči še iz poganskih časov. Nekoč so ljudje 
z gorečimi baklami podili in plašili duhove.

tako imenovana svečarija. 
Naredili so sveče, ki so bile pol 
rumene pol črne in priredili 
pojedino. Koledniki so hodili 
okrog od sv. Miklavža do 
svečnice. Z zaslužkom so

zelo lep in velik. Vsaka 
soseščina je imela svojega, ki 
je bil blagoslovljen v cerkvi. 
Velikost in lepota voščenjaka 
sta vplivala na ugled soseščine, 
ki ga je naredila.

kupili rumenega voska. Iz 
njega so naredili veliko svečic 
,ki so jih spletli skupaj v 
voščenjak. Voščenjak je bil

V krščanstvu je ta praznik 
spomin na Marijino očišče
vanje. Matere so bile po 
porodu obredno nečiste sedem 
dni, če so rodile sina in 
štirinajst, če so imele hčerko. 
V južnih krajih bivše Jugo
slavije še danes marsikje ne 
obiskujejo matere in dojenčka 
štirideset dni po porodu.

Matere se v tem času niso 
smele z nikomer družiti in niso 
smele v svetišče.

V Sloveniji je še iz 
Valvasorjevih časov znana

Tudi danes se blagosla
vljajo sveče, v spomin na 
Jezusovo otroštvo.

Spravljajo se jaslice, ki so 
pri nas postale že prava 
umetnost. Od tistih, kijih ima 
skoraj vsaka hiša, do pravih 
umetnin, saj se pri izdelavi 
uporabljajo različne tehnike in 
materiali. Tako so čemšeniški 
otroci naredili zelo lepe jaslice 
iz storžev, ličja, kamenčkov in 
mahu. Mnogi so si ogledali 
jaslice v Ljubljani, Postojni in 
drugod.

Vredne ogleda so bile 
vsekakor jaslice na sv.Primo- 
žu, v Čemšeniku.

St. Radunovič, foto: PRAV
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PISMA BRALCEV

PISMA BRALCEV
Zasavc objavlja odmeve na prispevke v časopisu in mnenja bralcev o življenju in dogajanju v Zasavju. 
Nepodpisanih pisem ne objavljamo. Dolžina pisem je zaradi prostora omejena na največ 30 tipkanih 

vrstic. Uredništvo si pridržuje pravico skrajšati tekst ali pa obnoviti daljšega, če oceni, da bi s skrajšanjem 
_______________________ preveč okrnili zanimivo vsebino._________________________

PROŠNJA V HUDI OSEBNI STISKI IN KLIC
”NA POMOČ”

TJrosim Vas, da se odzovete na prošnje vseh obolelih, ki 
Ji so zboleli za neozdravljivo bolezen. V to skupino spada 

tudi več vrst levkemij.
Prav v tem času na 

ustreznega darovalca čaka tudi 
moja sestra. Stara je 30 let in 
ima 3 leta starega sinka.

Bolečino in stisko vseh nas 
v družini ni moč opisati z 
besedami.

Želim in močno upam, da 
nihče, res nihče ne zboli za to 
kruto bolezen.Prav tako tudi 
močno upam, da nikomur ne bo 
potrebno kot sorodniku 
spremljati tovrstnega zdravlje
nja svojih najbljižjih.

Vera in upanje je vse kar

nam preostane. Oboleli pa 
poleg vere, upanja in podpore 
najbljižjih lahko le čakajo na 
edino možnost ozdravitve. 
Presaditev kostnega mozga.

V teh dneh je bilo zelo 
veliko povedanega, zapisanega 
in tudi storjenega na pobudo 
znane osebe Irene Grafenauer. 
Tudi moji sestri je ime Irena.

Prosi Vas, Jaz Vas prosim, 
udeležite se akcij, ki potekajo 
po celi Sloveniji in pristanite na 
analizo krvi.

Verjemite, s tako malo truda

lahko nekomu rešimo življenje.
Vest, da ne morem 

pomagati oz. rešiti sestro, ker 
nisem primerna darovalka 
zanjo je zelo kruta realnost s 
katero bom morala živeti vse 
življenje...

Hvala Vsem, ki bodo 
nekomu podarili možnost, da 
preživi.

''Jutri" ni nikomur 
obljubljen

pa če si mlad ali star
in danes je lahko tvoja 

zadnja možnost, 
ki jo imaš, da objameš svoje 

najdražje.
Ne dovolite, da bi bila 

to zadnja možnost.

Za mojo sestro Ireno.

Irma Perme

Vse o tipizaciji 
www.ztm.si 

Slovenija donor 
Prijava za analizo krvi 01 
, 54 38 100

KO ZAPOSLEN V BOLNIŠNICI NE VE, 
DA PERSEN POMIRJA

T J časih je življenska 
V usoda kruta in tako se 

zgodi, da ob vseh vsakdanjih 
težavah zboli 14-mesečni otrok 
in mora zaradi hudih bolečin 
ostati na zdravljenju v 
trboveljski bolnišnici. Vsak dan 
se dogaja, da okrog bolnišnice 
preprosto ni prostega 
parkirnnega mesta, zato se 
moramo vozniki včasih znajti 
po svoje. Tako sem se moral 
tudi jaz znajti na na četrtek, 
29.januarja. Sicer sem Zagorjan 
in sem bil tisti dan že četrtič v 
Trbovljah na obisku pri svojem 
nečaku. Tako sem imel čez cel 
dan pregled nad stanjem na 
parkiriščih in ugotovil, da 
enostavno ni nobenega 
parkirnega prostora razen ob 
vhodu na otroški oddelek, kjer 
ima svojo garažo tudi gospod 
(tega naziva si niti ne zasluži), 
ki je baje kot šofer zaposlen v 
trboveljski bolnišnici. Imena in 
priimka ne bi navajal, toda

zagotovo ste ga, kralja cest, že 
srečali kje okoli bolnišnice ali 
na cestah, kako drvi s svojim 
službenim avtomobilom. Tako 
meje sestra prijazno opozorila, 
če bi lahko premaknil avto. 
Seveda sem se takoj odpravil na 
»kraj dogodka«, kjer me je 
pričakal nič kaj umirjeni 
omenjeni gospod, naložil nekaj 
kletvic, me zmerjal in 
pametoval. Ko sem mu 
nekajkrat svetoval naj se umiri, 
da bom avto umaknil, je postalo 
besedno nasilje z njegove strani 
še večje in ni veliko manjkalo, 
da ni prišlo do fizičnega 
obračuna.

Javno se sprašujem, če seje 
treba tako obnašati do nas, 
navadnih smrtnikov, ki smo že 
tako prizadeti s tem, da 
moramo obiskovati ali otroka 
ali sorodnika v bolnišnici, da 
potem poslušamo še zmerjanje 
in pošiljanje v pm (saj veste, 
kam). Ne, nismo! Vsaj jaz

nisem. Omenjenemu gospodu 
svetujem, da naj ima odslej s 
sabo kakšen persen, ki mu ga 
lahko predpiše kakšen zdra
vnik, zaposlen v njegovem 
kolektivu. Čeprav ste kot dan 
in noč, vi, gospod šofer in 
zdravniki ter sestre, zaposleni 
v Bolnici Trbovlje. Pri meni ste 
padli kot človek, jezo nad

svojimi vozniškimi (nesposo
bnostmi (kljub parkiranemu 
avtomobilu ste imeli dovolj 
prostora za umik v garažo) pa 
stresajte sami nad sabo in ne 
nad obiskovalci otroške 
bolnišnice. Pri meni ste padli, 
sedite 1! In bog ne daj, da bi 
bil jaz direktor bolnišnice, kajti 
v tem primeru bi leteli na cesto 
ali vsaj na tečaj lepega 
obnašanja. Sram naj vas bo!

M.P., Zagorje (naslov je 
v uredništvu)

S, svečan 2004



NA OBISKU
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FRANC ŽELEZNIK, ŠOFER:
“ŽELEL SEM SI USTVARITI BOLJŠE ŽIVLJENJE”

“Kamion je moj edini dom in postelja ...” poje Tomaž Domicelj. To je še lani skoraj dobesedno veljalo za Franca Železnika, 
ki seje nedavno poslovil od poklicne šoferske kariere. Franc Železnik je eden najbolj zanesljivih slovenskih voznikov špedicije. 
O tem pričajo številna priznanja, slovenska in mednarodna, ki odražajo dejstvo, da ni bil v dobrih treh desetletjih niti enkrat 
kaznovan. Danes 53-letni šofer živi v idiličnem Zavšeniku nad sotesko reke Save med Zagorjem in Litijo. Vas uradno spada 
pod Kolk, zato je ni mogoče najti na nobenem zemljevidu. Je pa zato Franc, ki je s tovornjaki prevozil več kot štiri milijone 
kilometrov, živi zemljevid Evrope. Hkrati je živa priča zahtevnosti šoferskega poklica, ki skriva v sebi tudi lepe trenutke. 
Prisluhnimo, kaj o svoji poklicni poti pravi sam.

Kako ste se odločili za 
poklic šoferja?

Veselil me je poklic 
avtomehanika, toda doma ni 
bilo denarja, da bi šel v šolo. 
Tako sem začel delati pri 
rudniku, nato sem šel v vojsko, 
kjer sem v motorizirani enoti 
naredil vozniški izpit. Po

vojski sem še dobre tri mesece 
delal pri rudniku, nakar sem 
se odločil, da grem v šolo za 
voznike. Po končani šoli sem 
se zaposlil pri podjetju 
Ljubljana Transport. Motiv, da 
sem pustil delo pri rudniku in 
šel za šoferja, je bila želja, da 
več zaslužim ter si v življenju 
ustvarim družino in si zgradim 
lastno hišo. Doma (njegova 
rodna domačija je samo streljaj 
od sedanjega domovanja, op. 
p.) je bila revščina. Prvi od 
otrok sem šel za zaslužkom in 
želel sem si ustvariti boljše 
življenje, kot sem ga izkusil v 
otroštvu.

Kako je vaš poklic vplival na 
družinsko življenje?

Bilo je težko. Žena je bila 
za vse sama. Ženska, ki tega 
ne sprejme, ne more biti 
šoferjeva življenjska 
sopotnica. Ona je to sprejela. 
Zastavila sva si namreč cilj, da 
si nekaj ustvariva. Najprej 
družino, potem še hišo (takrat 
sta živela v Zagorju, kjer ima 
družina še danes v lasti

stanovanje, op. p.). Dostikrat 
sem se za volanom zjokal. Ko 
sem bil na začetku nekaj let 
šofer cisterne pri Cementarni 
Trbovlje, je bilo težko. Vstajal 
sem ob štirih zjutraj, domov pa 
sem se vračal ob devetih, 
desetih zvečer ves umazan in 
utrujen do konca. Pri špediciji 
je dosti bolje, ker se vsaj lahko 
urediš. Na vsaki bencinski 
črpalki in postajališču se lahko 
umiješ in urediš kot normalen 
človek. Začel sem na špediciji, 
nato sem vozil za Cementarno. 
Bil sem bliže doma, vendar v 
slabših delovnih pogojih. Vozil 
sem po Sloveniji in Hrvaškem 
in prevozil devet do deset tisoč 
kilometrov na mesec kot prej 
na špediciji. To sem delal pet,

šest let. Pozimi, ko ni bila 
sezona za cement, sem vozil 
špedicijo na Bližnji vzhod.

Kam točno ste vozili?

Vozil sem tudi v Irak, ko je 
bilo tam vojno stanje. Treba je 
bilo iti. Včasih sem pomislil, 
da se ne bom več vrnil, ampak 
zastaviš si cilj in greš; vendar 
pa duša in srce komaj čakata, 
da se znova vrneš domov. V 
sirski puščavi sem npr. 
doživel, da sem zaradi 
utrujenosti pred sabo videl tri 
ceste. Toda moraš peljati, ker 
imaš ob sebi spremstvo, da 
prideš pravočasno. Vozili smo 
v konvojih. Vsak konvoj je 
imel spremstvo, kije varovalo 
tovornjake pred roparskimi 
napadi. Na Bližnji vzhod smo 
šli preko Sueškega prekopa in 
jordanskega Amana. V Iraku 
smo pustili tovornjake in se 
vračali preko Turčije. Najprej 
smo šli čez območje 
Kurdistana, kjer so prežale 
številne nevarnosti. Vozili smo 
se s taksiji. Bili smo žejni, 
lačni, nihče nam ni pomagal. 
V kraju Alkazak, ki se ga bom 
spominjal do konca življenja, 
smo bili npr. na milost in 
nemilost prepuščeni kurdskim 
upornikom. Tam sem čutil 
puško na srcu in pomislil, da 
je z mano konec. Iz Ankare 
smo nato poleteli za Carigrad 
s slabim letalom, ki se je ves 
čas treslo. Let od Carigrada do 
Dunaja pa je bil enkraten.

Kako je vozniški poklic
vplival na vaše hobije?

Odreči sem se moral

nogometu, kjer sem dobil 
vzdevek Garincha. Franc 
Božič z vojnega odseka v 
Zagorju je že vse uredil za moj 
prestop k Olimpiji, toda 
odločil sem se za šofersko pot. 
Se danes mi je nogomet pri 
srcu. Kljub letom bom v 
veteranski konkurenci še 
poskusil igrati.

Od kje vzdevek Garincha?

To je bil brazilski 
nogometaš, ki je bil po 
kakovosti takoj za Pelejem. Ta 
desno krilni napadalec se je 
odlikoval po hitrosti. Tudi jaz 
sem bil hiter, zato sem dobil 
vzdevek po njem. Bil sem tudi 
tehnično dobro podkovan. 
Velikokrat sem ušel od doma 
in po več ur sam vadil z žogo. 
Tehnična podkovanost mi je 
prešla v kri, zato je ta občutek 
še vedno v meni. Podobno je z 
volanom. Če ti zleze v kri, ne 
gre več iz tebe. Svoj posel 
moraš imeti rad, opravljati ga 
moraš z veseljem, potem 
premagaš vse ovire in v njem 
uspeš. V nasprotnem primeru 
poklica ne moreš dobro 
opravljati.

Katere so naj lepše stvari v 
šoferski karieri?

Veliko mi je pomenila 
prijaznost do ljudi. Če je bilo 
treba kaj pomagati, sem vedno 
priskočil na pomoč, tudi s 
toplo besedo. Nisem imel težav 
s policijo. Dokaz je diploma 
Sveta za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu Republike 
Slovenije. To pove vse o meni

Franc Železnik



kot vozniku. V vožnji sem 
užival. Zame je bil to izziv. 
Moraš pa biti vseskozi pozoren 
na dogajanje na cesti in 
spoštovati cestno-prometne 
predpise. Med vožnjo 
ogromno vidiš. Prepotoval sem 
praktično vso Evropo. Vsako 
cesto imam v ‘malem prstu’, 
ne potrebujem več zemljevida. 
Največ sem vozil na Irsko, v 
Anglijo, Nemčijo, Belgijo, na 
Nizozemsko in Švedsko. Na 
vzhodu Evrope sem bil na 
Poljskem, Češkem,
Slovaškem, Madžarskem, v 
Romuniji, Rusiji. Zaradi 
mafije in mentalitete ljudi so 
za avtoprevoznike tamkajšnje 
razmere nenormalne. Ne veš, 
kje te bodo ‘spucali’ (oropali, 
op. p.).

Katere so največje 
nevarnosti za mednarodne 

šoferje?

Največja nevarnost so 
kriminalne združbe, ki jih 
večinoma sestavljajo ljudje iz 
Afrike, Azije in držav 
nekdanje Jugoslavije. Lahko ti 
pokradejo vse, kar je kaj 
vredno, od kreditnih kartic in 
dokumentov naprej. To sem 
doživel v Španiji. Cela Evropa 
je že prepredena s temi 
kriminalnimi združbami. 
Zaenkrat sta po mojih 
izkušnjah še najbolj varni 
evropski državi Slovenija in 
Avstrija. Lahko kjerkoli varno 
spiš. Tudi Nemčija je še kar v 
redu, v Belgiji pa že obstaja

lahek, tudi nalaganje je bilo 
ekspresno. Prišel si do 
skladišča, naložil 24 palet in 
odpeljal. Pri nalaganju 
pohištva, npr. stolov in miz, pa 
je bilo ogromno čakanja. 
Podobno je bilo pri zbirnem 
blagu (televizorji, računalniki, 
hrana). En tovornjak je 
pripeljal to, drugi ono, in 
preden je bilo na tovornjaku 
vse predvideno blago, je 
trajalo. Tudi dan ali dva čakaš. 
Na dan imaš 12 ur delovnega 
časa. Po njegovem preteku 
moraš končati z delom. Vmes 
imaš tudi premore. Delaš tri 
ure, imaš uro premora, nato 
spet delaš tri ure, imaš uro 
premora ... Delaš torej devet 
ur na dan, dvakrat na teden 
deset. Kontrol je ogromno.

verjeti, da se to res dogaja. Če 
jim ne daš denarja ali piva, te 
ne spustijo naprej. So celo tako 
obveščeni med seboj, da v 
primeru, če jim enkrat ne daš 
denarja, naslednjič plačaš 
redno kvoto in še zaostanek. 
Tudi v Romuniji je podobno. 
Spustijo zapornico in plačaj, 
sicer ti razbijejo tovornjak.

Kako je bilo z 
mednarodnimi 

dovolilnicami v podjetju 
Viator & Vektor, pri katerem 
ste si prislužili pokojnino?

V našem podjetju je z 
dovolilnicami za mednarodne 
prevoze vse urejeno. V 
Sloveniji je preveč prevo
znikov, zato je prišlo do afere 
z dovolilnicami. V zvezi z

Franc z ženo Slavi

nevarnost rezanja cerad. Na 
Nizozemskem tudi režejo 
cerade, Anglija je katastrofa. 
Bognedaj, da greš v 
Birminghamu, Londonu, 
Manchestru in Liverpoolu spat 
-te zrežejo. Tudi na Irskem je 
nevarno. V Italiji te ogroža 
mafija, tudi režejo cerade. Na 
zadnjem tovornjaku (znamke 
Man TGA XXL 410, ki ga 
zdaj vozi Marko Vučko iz 
Zagorja, op. p.) so mi npr. pred 
Manchestrom razrezali dve 
ceradi. K sreči sem imel 
prikolico zavarovano tako, da 
nihče ni mogel oropati tovora, 
čeprav je razrezal cerado.

Kaj pa nevarnosti, povezane 
z vremenom?

Teh je veliko. Recimo 
poledica. Spomnim se, ko sem 
se zaradi sneženja komaj 
prebil naprej pred Koblenzern 
v Nemčiji; ko sem v zgodnjih 
jutranjih urah nadaljeval pot 
proti nizozemski meji, pa me 
je pri zaviranju na 
poledenelem vozišču odneslo 
počez - cela cesta je bila moja. 
Imel sem srečo, da je bila 
takrat cesta prazna. Avstrija s 
svojimi alpskimi območji pa je 
sploh nevarna. Anglija ima 
recimo velikokrat
spremenljivo vreme. Naletiš 
na hud naliv, nato spet prideš 
v sončen pas, ki mu spet sledi 
naliv.

Kakšen tovor ste prevažali
kot špedicijski šofer?

Od hrane do računalnikov, 
televizorjev, pralnih strojev, 
štedilnikov, pohištva, 
avtomobilov, železarskih 
izdelkov in polizdelkov, 
opreme za vrtanje naftnih 
vrtin, nevarnih snovi... Težko 
bi se našlo kaj, s čimer nisem 
imel opravka. Najraje sem 
prevažal nizko blago. Iz 
Nemčije smo recimo veliko 
vozili pločevinke za pivo, 
koka-kolo in ledeni čaj. To je 
bilo super. Ne le, da je bil tovor

zato se moraš teh omejitev 
držati.

Kako se razlikuje vožnja v 
zahodnoevropske države od 

tiste na evropski vzhod?

V zahodnoevropskih 
državah voziš brez težav, 
normalno prehajaš meje. Ko 
voziš na vzhod, pa stojiš 12, 
18, 24 ur na mejnih prehodih. 
Bande zahtevajo denar-če jim 
ga ne daš, ti,razbijejo šipo ali 
na kak drug način poškodujejo 
tovornjak. Tu mislim ne le na 
kriminalne skupine, ampak 
tudi na carinike. Največji 
lopovi so slovaški cariniki in 
policisti. Če ne prideš tja in 
tega ne doživiš, ne moreš
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njimi so hoteli Viator & Vektor 
‘namočiti noter’. Direktor 
nam je zagotovil, daje v zvezi 
z dovolilnicami vse 
stoodstotno uradno urejeno. Če 
bi njegov pomočnik naredil 
napako v zvezi s tem, bi ga 
takoj odpustil. In jaz mu 
verjamem, da smo pošteno 
delali. Niti ene ponarejene 
dovolilnice nismo imeli. V 
Sloveniji ni podjetja, ki bi 
delalo tako uradno in po 
predpisih kot Viator & Vektor. 
Šoferji smo bili zato vedno 
brez skrbi (Franc je bil v 
podjetju, ki se je večkrat 
preimenovalo, zaposlen skoraj 
33 let, op. p.). Podjetje, kjer je 
zaposlenih toliko ljudi, si tudi 
ne more privoščiti ponarejenih

7\N\Vr
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Kar nekaj priznanj je prejel v svoji šoferski karieri

vožnjo?

dovolilnic, ker čuti preveliko 
odgovornost do zaposlenih in 
njihovih družin. Sem pa na 
svoje oči videl, kako so 
nekateri zasebni prevozniki 
‘šmudlali’ z dovolilnicami.

Kaj so po vašem mnenju 
razlogi, da ste brez nezgod 
končali poklicno šofersko 

pot?

K temu so prispevali 
previdnost, veselje do dela in 
upoštevanje cestno-prometnih 
predpisov. Nikoli nisem bil 
kaznovan, nobene nezgode 
nisem povzročil. V treh 
primerih sem sicer doživel 
trke, vendar so se vame zaleteli 
drugi in ni bilo možnosti, da 
bi se jim izognil. Nekoč sem 
recimo zaradi varne vožnje

trem ljudem rešil življenje. 
Tudi Bog mi je pomagal. Pred 
vstopom v vsak predor v 
Avstriji sem zmolil očenaš.

Kaj vam pomenijo priznanja 
za varno in učinkovito

Pomenijo mi dokaz, da sem 
bil sposoben, da so me cenili 
tudi vodilni ljudje.

Kaj boste počeli zdaj, ko ste

se upokojili?

Dosti delaje še okoli hiše, 
posvetil se bom ženi in 
družinskemu življenju. Skupaj 
bomo tudi uživali v 
življenjskih radostih. Poleg 
tega se bom vključil v 
vsakdanji utrip svoje okolice. 
Enega izmed korakov v tej 
smeri sem naredil pred 
kratkim, ko sem postal 
podporni član gasilskega 
društva. Sodeloval bom pri 
obnovi skoraj štiri stoletja stare 
cerkve v bližini doma. Začel 
se bom ukvarjati z veteranskim 
nogometom. Vseskozi bom 
nekaj počel.

Tekst: Boštjan Grošelj 
Foto: PRAV

AVTOHISA KRŽIŠNIK Zagorje
Selo 65, 1410 Zagorje ob Savi 
tel: 03 56 64 729 fax: 03 56 68 359 
www.avtohisa-krzisnik.si

Testne vožnje in predstavitve!

Vas zanima cena?
Oglasite se v Avtohišo Kržišnik, kjer 

izveste več!

Vsi modeli so na zalogi in imajo 3-letno garancijo ter 10-letno mobilno pomoč. Slike so simbolične.



KSEFTI

KŠEFTI
informacije
03/56-64-250

Ob svoje ideje!

m: 041 / 335 301
Anica Zupan s.p. / Ja 44/1411 Izlake

Galant Trgovina na debelo 
in drobno

Greta HRIBAR s.p.

enota ZAGORJE 
Cesta zmage 35b 
telefon 03 56-66-895

TRBOVLJE 
Ulica 1. junija 27 
telefon 03 56-22-369

metersko blago zavese dodatki blago na kilograme

RAČUNOVODSKE STORITVE

Matija 'Brodar,s.p., Cankarjev trg 13, 1410 Zagorje o/s 
gSM: 051/247-467

CELOVITO VODENJE POSLOVNIH KNJIG PO 
SISTEMU ENOSTAVNEGA IN DVOSTAVNEGA 

KNJIGOVODSTVA ZA S.P. IN DRUŽBE.

RUMENE STRANI
SLOVENIM

www, rumenestrani. com

(71/J
ELEKTROPROM

+ projektiranje strojnih in

elektro instalacij in
geodetske storitve

♦ bar sedmica
♦ lokalna televizija ETV

♦ ♦♦

4 trgovina EVJ Center

4 elektroinstalacije
4 centralne kurjave, vodovod.

plinske instalacije
4 kabelsko komunikacijski sistemi

4 grafitne ščetke

4 tiskana vezja
4 delovni stroji in nizke gradnje



VI UGOTOVITE AVTORJA LITERARNEGA DELA
MI VAS NAGRADIMO

T J prvi letošnji številki Zasavca smo 
V vas vprašali po imenu in priimku 

pisatelja, prozaista in tudi lirika, ki je lani 
izdal roman Ločil bom peno od valov. 
Seveda pa to ni njegov edini roman, ki ga 
je doslej napisal. Med boljšimi je zagotovo 
Raza, kije izšel leta 1986.Oba romana se 
dogajata v času, v katerem avtor pravi, da 
si takrat v tistih krajih ob Muri ne bi želel 
živeti.

Sicer pa se je naša uganka rodil leta 
1959 v odmaknjeni gorički vasici Dolenci,

T 7" petek, lö.januarja so odprli v 
V Likovni galeriji Trbovlje v 

Delavskem domu skupinsko razstavo del 
članov društva Dolinskih likovnikov 
DOLIK z Jesenic. Gre za izmenjalno 
razstavo, ki temelji na dogovoru o 
pobratenju trboveljskega Relika, ki je to 
razstavo tudi organiziral ter jeseniškega 
Dolika. K odprtju razstave se je zbralo 
precej ljubiteljev likovne umetnosti. 
Uvodne besede je spregovorila tajnica 
Relika Marjeta Železnik. Na kratko je 
predstavila Dolik in njegove člane, ki 
tokrat razstavljajo v Trbovljah ter prebrala 
oceno o tej razstavi oziroma razstavljenih 
delih, ki jo je napisal Cene Avguštin. 
Omenil je, daje Dolik med najbolj odprtimi 
likovnimi skupinami na Slovenskem. Prav 
iz te odprtosti je zrasla tudi presenetljiva 
raznolikost likovnega izraza njegovih

kjer je od blizu spoznal tudi navade 
Ciganov. Njegov roman Namesto koga 
roža cveti je literarna predelava njegovih 
zgodnjih otroških vtisov. Romanje bil leta 
1992 nagrajen s kresnikom za najboljši 
roman tistega leta. Preveden je tudi v več 
jezikov. Po tem romanu je bil posnet tudi 
film Halgato.

Odgovore nam na uredništvo pošljite do 
I l.februarja.

Uganko sestavil Igor Goste

številnih članov. Taje še posebej vidna na 
tokratni razstavi. Med predstavljenimi 
likovnimi strujami je še vedno močno 
prisoten realizem. In prav je tako. 
Pridoboivanje likovnega znanja in s tem 
sposobnost oblikovanja stvarnega sveta 
ostaja še danes, ko cvete moderna 
umetnost, pomemben predmet na likovnih 
akademijah. Občutek, da slikar in kipar 
tehnično obvladata slikarsko oziroma 
kiparsko snov dviga njuno samozavest, 
tudi če se pozneje odločita za drugačno pot. 
Sledil je pozdravni nagovor župana občine 
Trbovlje Bogdana Baroviča, kije tudi sam 
slikar samorastnik. Jeseniškim likovnikom 
je toplo čestital in jim zaželel uspešno 
nadaljevanje likovne poti, ki so si jo 
začrtali. V otvoritvenem programu je 
sodelovala mlada kitaristka, ki je s svojo 
predstavitvijo požela prisrčna priznanja

*................................................................. 'i

Avtor:.............................

moje ime:..........................

naslov:................................

% *

KULTURNI KOLEDAR
26.1.1883 se je v Selščku rodil 

slovenski slikar Maksim Gaspari.
27.1.1756 se je rodil avstrijski 

skladatelj W. A. Mozart. Kompozirati 
je začel že s šestimi leti, v devetem so 
izšle že prve njegove simfonije. Umrl 
je star 36 let kot revež.

29.1.1891 je bila v Trstu 
ustanovljena prva slovenska čitalnica.

Pripravil Igor Gošte

navzoče publike. Na razstavi sodeluje s 
svojimi deli 22 avtorjev s skupno 40 deli v 
raznih slikarskih tehnikah, motivi pa so 
gorski svet, jeseniške vedute, portreti, 
tihožitja, pa tudi abstraktna dela. Pri 
odprtju razstave je sodelovalo tudi pet 
članov Dolika. Tudi v vrstah jeseniških 
Dolikovcev sodelujejo številni novi člani, 
medtem ko je starejših občutno manj kot 
jih je bilo nekoč. Razstavljena dela si je 
bilo moč ogledati do 4.februarja.

T.L.

DOLIK Z JESENIC RAZSTAVLJA 
V TRBOVLJAH

RELIKOVCI SE PRIPRAVLJAJO 
NA ZLATO PALETO 2004

Društvo revirskih likovnikov 
Relik Trbovlje je te dni seznanilo 
vse svoje člane o letošnjem 
programu dela in načrtu likovnih 
razstav, ki jih bo organiziralo to 
društvo. V letu 2004 bodo 
postavili 10 razstav, večinoma v 
Trbovljah, sicer pa bodo tudi letos 
organizirali tečaje risanja, 
slikanja, kiparjenja. To bo 
potekalo vsak petek v večernih 
urah, mladi člani Packe - sekcije 
v Reliku-pa bodo izpopolnjevali

svoje znanje na likovnem 
področju vsako soboto dopoldan. 
Pripravili bodo večdnevni Ex 
tempore, sodelovali bodo znova 
tudi v akciji Zlata paleta pri Zvezi 
likovnih društev Slovenije. 
Letošnje teme za to paleto so 
pejsaž, stara mestna jedra in 
mestne vedute, kar velja za risbo, 
grafiko, slikarstvo pa tudi za 
abstrakma dela, medtem ko je za 
področje kiparstva tematika 
prosta. (T.L.)

5. svečan 2ÖÖ4

KNJIŽNICA

TONETA SELIŠKARJA TRBOVLJE

VABI

V SKLOPU PRAZNOVANJA SLOVENSKEGA

KULTURNEGA PRAZNIKA

NA PREDSTAVITEV PESNIŠKE ZBIRKE

“SVETLOBA, KI OŽARJA”
MLADEGA PESNIKA BOŠTJANA GROŠLJA.



ZDRAV DUH
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PODELJENI ŠTILČKI najboljši režiser v letu 2003.

/■'ladinsko gledališče Trbovlje je letos spet podelilo svojim članom posebna priznanja, 
Aštilčke. Kako »popularna« prireditev postaja, so potrdili številni obiskovalci, ki so 

napolnili dvorano Doma svobode Trbovlje, tudi na balkonu.
Kot je povedala Nanda so se strinjali tudi obiskovalci

Guček, »mama tega gleda
lišča«, so Štilčki dobili 
»mlade«, saj so prvič podelili 
Štilčke kar celotni najmlajši 
skupini, kjer nastopajo Maja

prireditve, ki so videli odlomek 
iz zadnje omenjene predstave 
in so jih nagradili z bučnim 
aplavzom.

Miha Vranešič se je

Štilček za ples si je prislužil 
Luka Rus. Kot poklicna 
umetnika sta nadvse suvereno 
vodila večer Špela Palčič in 
Nejc Kresnik, zato so prvič 
podelili Štilček za najboljša 
voditelja ali povezovalca - 
moderatorja prireditve. Uroš 
Piki je hudo garal pod 
pritiskom domače in tuje 
javnosti, ko je režiral že 
omenjeno prireditev v 
Cankarjevem domu. Uspelo 
mu je združiti pevce in plesalce 
z Irske, moški pevski zbor 
Loški glas iz Zagorja, tolkalce 
iz Litije, pianista Matjaža iz 
Trbovelj in člane Mladinskega 
gledališča. Nedvomno si je s 
tem prislužil Štilček kot

Podelitev je bila ustvarjena 
po zamislih Uroša Pikla, rdečo 
nit sta povezovala Špela Palčič 
in Nejc Kresnik, predstavili so 
se na odru skoraj vsi člani 
Mladinskega gledališča z 
odlomki del, ki sojih pripravili 
in predstavili v preteklem letu.

Med drugim so pokazali 
tudi svojo različico kviza 
Najšibkejši člen, ki ga je 
vodila Marjeta Dolinar. V 
kvizu so poleg nje nastopili 
presenečeni tehnični mojstri 
gledališča. S svojim nastopom 
so dokazali, da se znajo vživeti 
v vsako situacijo, tudi v igro 
na odru.

Po končani podelitvi so se 
veseli in družili še v pozne 
večerne ure, saj jim gledališče 
pomeni zasvojenost, ki jo je le 
redko mogoče »ozdraviti«.

Irena Vozelj

Špela Palčič in Nejc Kresnik, sta prejala Štilček za 
najboljši voditeljski par

Valant, Kaja Čop, Nika 
Češnovar, Valentina Valant, 
David Barovič, Jan Lenart, 
Niko Solina, Nina Poboljšaj, 
Tajda Jamšek, Janja Kanižar, 
Doris Jesih in Ivani Čančar.

Skupina je lani predstavila 
mladinsko igro Matilda petkrat 
in bila z njo izbrana na 
medobčinsko srečanje otroških 
in mladinskih gledaliških 
skupin osrednje Slovenije v 
Logatcu. S plesnim perfo- 
rmensom Evolucija, ki so ga 
naštudirali pod vodstvom 
Tomaža Praunseisa so 
nastopili tudi v Cankarjevem 
domu na Zasavskem večeru s 
prijatelji Irci. V jeseni so sami 
sestavili in pripravili kratko 
otroško igrico Pravljički, ki so 
jo predstavili tudi v trgovskem 
centru BTC v Ljubljani. V 
decembru so v nabito polni 
dvorani Delavskega doma 
osnovnošolcem predstavili 
Kekca. S svojim garanjem so 
si res zaslužili nagrado. S tem

predstavil v vlogi Bedanca. 
Obvlada odrski prostor, zna 
ustvariti napetost, se poglobiti 
v značaje in odnose med 
osebami ... Sposoben je 
oblikovati najrazličnejše 
igralske like, zato sije zaslužil 
Štilček za najboljšega igralca.

Ker pa ni predstave brez 
mojstrov, ki ustvarijo sceno, 
kostume in glasbo, so se letos 
prvič odločili podeliti Štilčke 
»tehničnim mojstrom« 
iznajdljivemu Branku Solina, 
izkušenemu Romanu Pobolj- 
šaju in umetniško nadarjenemu 
Mateju Kolencu.

Leto 2003 si bodo člani 
zapomnili po odmevnem 
nastopu na prireditvi 
Zasavskega večera s prijatelji 
Irci v Galusovi dvorani 
Cankarjevega doma v 
Ljubljani. Za nastop so si 
prislužili Štilčke.

Anja Kurnik za recitacijo 
pesmi o Drejčniku Andreju, 
kot najboljša recitatorka.

Obiskovalci Štilčkov so pozorno spremljali program

TRBOVLJE
: lvl5. svečan 2004
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KONCERT KLARINETISTOV GAŠPERJA GLASA IN
MATICA NEJCA KREČA

"'S 7 sredo 28. januarja zvečer sta 
▼ pripravila, v dvorani Glasbene 

šole Trbovlje, koncert študenta 
klarineta, na Akademiji za glasbo v 
Ljubljani, v razredu profesorja Alojza 
Zupana, Gašper Glas in Matic Nejc 
Kreča. Pri klavirju ju je spremljala prof. 
Tanja Šterman, ki je leta 2001 končala 
specializacijo klavirja na Akademiji za 
glasbo v Ljubljani, v razredu prof. 
Dubravke Tomšič Srebotnjak.

Gašper Glas se je vpisal v Glasbeno 
šolo s šestimi leti. Najprej je dve leti igral 
blokflavto pri Radu Seliču, nato seje sedem 
let učil klarinet pri prof. Jožetu Kotarju. 
Igranje klarineta je postalo njegova 
»ljubezen«, zato je šolanje sočasno 
nadaljeval na Srednji ekonomski šoli v 
Trbovljah in Srednji glasbeni in baletni šoli 
v Ljubljani pri prof. Alojzu Zupanu. Zdaj 
nadaljuje študij klarineta na Akademiji za

glasbo v Ljubljani, v razredu istega 
profesorja. Občina Trbovlje mu je letos 
podelila štipendijo za nadarjene študente. 
Na tekmovanju mladih glasbenikov je 
nastopil po dvakrat kot solist in v skupini 
kvarteta klarinetov. Na regijskih 
tekmovanjih je osvojil zlata priznanja, 
bronaste in srebrne plakete na državnih. 
Poleti 2003 je igral v Mladinskem 
simfoničnem orkestru študentov glasbe iz 
Slovenije, Italije in Švice v Italiji. Igra pri 
Delavski godbi Trbovlje, sodeluje tudi pri 
Orkestru slovenske policije in z drugimi 
pihalnimi orkestri.

Matic Nejc Kreča je svojo glasbeno pot 
pričel pri sedmih letih, ko je začel igrati 
klarinet pri prof. Jožetu Kotarju, kasneje 
pri Mateju Klemnu. Šolanje klarineta je 
nadaljeval na Srednji glasbeni gimnaziji v 
Ljubljani, v razredu prof. Andreja Zupana, 
zdaj študira na Akademiji za glasbo v 
Ljubljani, v razredu prof. Alojza Zupana.

Na dveh regijskih tekmovanjih je osvojil 
zlato priznanje, na državnih bronasti 
plaketi. Tudi on igra pri Delavski godbi 
Trbovlje, sodeluje s Slovenskim kvartetom 
klarinetov in nekaterimi drugimi pihalnimi 
orkestri.

Klarinetista sta se predstavila s 
solističnim nastopom, posamično ob 
spremljavi klavirja in skupaj ob spremljavi 
klavirja. Izvedli so dela avtorjev 
Schumanna, Sutermeistra, Debussya, 
Stravinskega, Webra, Francaixa in 
Mendelsona- Bartholdya, ki predstavljajo 
delček palete iz bogate zakladnice skladb 
namenjene izvajanju omenjenih instrume
ntov. Njuno dobro igranje in občutek za 
glasbo sta ponovno potrdila, da imamo v 
Trbovljah dobre glasbenike, ki znajo 
zadovoljiti tudi zahtevno občinstvo. 
Številna publika je domov odšla zadovol
jna, v upanju, da jim bo pripravljen še kak 
podoben glasbeni užitek. (Irena Vozelj)

DRUŠTVENO DRUŠTVENO DRUŠTVENO DRUŠTVENO DRUŠTVENO DRUŠTVENO

BOŽIČNO - NOVOLETNI KONCERT V ŠENTGOTARDU
ožično - novoletni prazniki so vedno polni 
pričakovanj, praznovanj in lepih doživetij. V 

Turističnem društvu Šentgotard smo se odločili, da našim 
krajanom organiziramo koncert dekliškega pevskega 
zbora Sirene iz Homca pri Radomljah. Priprave so 
potekale v sodelovanju med župnikom, gospodom 
Dragotom Markušem, pevko Siren, Lidijo Šorli in članico 
TD, Zvonko Doberšek, ki je prevzela organizacijo.

04.01.2004 je dekliška Šentgotard predstavila izbor 
pevska skupina Sirene v farni božično - novoletnih pesmi, 
cerkvi sv. Gotarda v

Dekliška pevska skupina 
Sirene, pod vodstvom 
zborovodkinje Petre Grkman, 
šteje 23 deklet. Spremljevalno 
skupino običajno sestavljajo: 
bas kitara Samo Kališnik, 
kitara Matic Smolnikar, bobni 
Domen Kern, klaviature pa 
Tomaž Pirnat, ki gaje na tem 
koncertu nadomeščal Gregor 
Ptičar.

V letošnjem letu bodo 
praznovale deseto obletnico 
Siren, odkar pojejo različne 
zvrsti glasbe - najbolj 
značilna je črnsko duhovna 
glasba. Delujejo pod okriljem 
KD Jože Gostič Homec, 
pojejo pa na porokah, 
proslavah, pripravijo letni 
koncert, ki ga po potrebi 
ponovijo, posnele so 
zgoščenko »Malo sonca, malo 
smeha« in »Noč božična«.

Pesem združuje vse ljudi,

tako dobre kot slabe po srcu. 
Želja nas vseh pa je, da bi bilo 
teh slednjih čim manj. Pesem 
je nasmeh, je srce, je stisk 
roke, je solza na licu, je sreča 
in žalost. Pesem je kažipot 
izgubljenim, sončni žarek 
žalostnim, pomoč utrujenim. 
Obogateni smo se po 
koncertu vračali na svoje 
domove, v ušesih nam je še 
dolgo odzvanjala melodija 
božične noči.

Zvonka Doberšek
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PROSVETNO DRUŠTVO ČEMŠENIK 
NADALJUJE S TRADICIJO

v
e bi bilo potrebno našteti 
značilnosti Čemšenika, le kaj bi 

bilo to? Sončne čemšeniške vasi, strma 
prisojna pobočja, pridne roke, ki jih 
obdelujejo, lep razgled, Gamberk...in 
vsekakor Prosvetno društvo Čemšenik, 
ki ima za seboj že več kot stoletno 
tradicijo. Člani društva so zagnani 
branitelji kulture na teh višavah.

Vsi, ki so se udeležili občnega zbora 
društva 23.01.so takšni.

Martina Bokal je že nekaj časa uspešna 
predsednica društva. Gledališki oder, ki 
nastopajočim pomeni življenje, je tudi njej 
to, vendar bolj kot uspešni organi
zatorki. Vsaka uspešna aktivnost ima v 
ozadju takšne ljudi, kot je Martina. Oni 
skrbijo, daje vse brezhibno. Vzpodbujajo, 
tolažijo, če je potrebno, iščejo sredstva in 
vedno najdejo izhod, tudi v najhujših 
primerih. Vendar bi vse to bilo zaman, če 
ne bi bili vsi, kot ena duša, zagnani in

zaljubljeni v Čemšenik, v tradicijo, 
preteklost in bodočnost kraja..Življenje na 
teh pobočjih ni lahko in nikoli ni bilo, ali 
z ljudmi kakršni so člani društva je vse laže 
in lepše.

V lanskem letu so obnovili Linhartovo 
veseloigro Ta veseli dan ali Matiček se 
ženi. Predstava je bila zelo uspešna. Najprej 
sojo izvedli seveda v Čemšeniku, naslednja 
je bila na abonmaju v Delavskem domu v 
Zagorju, decembra so nastopili v Mlinšah 
in letos, januarja na Izlakah. Povsod so 
bili navdušeni z njihovim nastopom in se 
veselijo novega srečanja s čemšeniškimi 
talenti.

V letošnjem letu je načrtovano 
nadaljnje gostovanje skupine in priprava 
nove gledališke igre. Poletje bo treba 
popestriti z grajskimi štorijami na 
Gamberku. Folklorna skupina bo 
obnovljena. Osnovna šola in društvo sta 
najavila sodelovanje v obliki proslav in 
podobno. Trenutno je največja naloga

DRUŠTVENO

pridobitev novega članstva, predvsem 
mladih, od 15. leta naprej. Za uvajanje 
novega članstva v društvo bo pripravljen 
primeren program dela.

Prosvetno društvo deluje po vseh 
predpisih in ima urejeno vso potrebno 
dokumentacijo.

Številne težave pri vzdrževanju 
prosvetnega doma zahtevajo precejšnja 
finančna sredstva. Nekatera dela se morajo 
izvesti in obstaja upanje, da se bo vse 
dokončno uredilo ko se uredijo vse 
lastniško pravne zadeve.

Prosvetno društvo Čemšenik vabi vse 
zainteresirane k sodelovanju. Pridite, veseli 
vas bodo!

St. Radunovič, Slika: PRAV

50 LET ZASAVSKE KOČE NA PREHODAVCIH
r7'asavska planinska društva bodo 

letos čez nekaj mesecev slavila 50- 
letnico, odkar je bila dograjena in 
slavnostno odprta Zasavska koča na 
Prehodavcih. Kočo so zasavski planinci 
zgradili na bivši meji med Italijo in 
Jugoslavijo na sedlu med Vršacem ter 
Lepim špičjem na koncu doline 
Triglavskih sedmerih jezer in to prav nad

I.jezerom. S to kočo vzorno gospodari 
Planinsko društvo Radeče domala vsa leta. 
Ob tej obletnici je Meddruštveni odbor 
zasavskih planinskih društev s sedanjim 
sedežem v Litiji pripravil in izdal stenski 
koledar za leto 2004 in ga v naslovu 
namenil počastitvi te visoke obletnice. 
MDO zasavskih planinskih društev 
povezuje planinska društva Litija, Zagorje,

Trbovlje, Kum-Trbovlje, Hrastnik, Dol pri 
Hrastniku, Laško, Radeče, Lisca-Sevnica, 
Bohor, Senovo, Videm-Krško, Brežice in 
Rimske Toplice. V koledarju so označene 
vse pomembnejše prireditve teh društev v 
tem letu..Po tem koledarju je predvideno, 
da bo počastitev 50-letnice koče na 
Prehodavcih v soboto, 26.junija tega leta 
ob Dnevu zasavskih planincev. (T.L.)

SREČANJE ČLANOV KLUBA 
LJUBITELJEV MRZLICE

A T soboto, IV.januarja ob 16.uri so se 
V v planinskem domu na Mrzlici 

(1122m) srečali člani kluba ljubiteljev 
Mrzlice. Klub tvorijo planinci, ki zelo 
pogosto obiskujejo Mrzlico tako iz 
Zasavske pa tudi Savinjske doline. 
Tokratno srečanje je bilo že deveto po vrsti. 
Za člane kluba se smatrajo tisti, ki stopijo 
na Mrzlico letno vsaj 25-krat. Kljub 
slabemu deževnemu vremenu se je 
tokratnega srečanja udeležilo preko 50 
članov kluba. Program je bil zaradi 
vremena nekoliko okrnjen, odpadel je

namreč kulturni del programa. Navzoče je 
najprej z vznesenimi besedami pozdravil 
tajnik PD Trbovlje Bojan Gorjup. Nato pa 
je pobudnik in organizator vsakoletnega 
srečanja Vinko Pfeifer podal podrobno 
poročilo o obiskovalcih in številu obiskov. 
Lani je 134 planincev izpolnjevalo pogoje 
za članstvo. Vsi skupaj so stopili na vrh 
Mrzlice v preteklem letu 2003, skupno 
8.318-krat ali vsak član kluba po 59-krat. 
Lani je bil največkrat na Mrzlici Brane 
Močivnik iz Zabukovice in to 330-krat. 
Zato so ga letos proglasili za starešino

5. svečan 2004

kluba z vsemi častmi. V enoletno posest je 
dobil posebno starešinsko palico. Člani 
kluba ne plačujejo nobene članarine, lahko 
pa so ali pa tudi ne člani raznih planinskih 
društev. Za dobro voljo navzočih so 
poskrbeli oskrbnik planinskega doma Ivan 
Zupanc, Planinsko društvo Trbovlje pa tudi 
harmonikar.

Med pogostejšimi obiskovalci Mrzlice 
pa so bili še Stane Lipoglavšek iz 
Hrastnika - 300 krat, Zvone Podlesnik iz 
Trbovelj - 270 krat, Tone Žohar iz Dola pri 
Hrastniku 221 krat in Dare Štojs iz 
Hrastnika 203 krat. Iz podkluba stotih je 
bil največkrat na vrhu Mrzlice Drago 
Verdel iz Trbovelj - 159 krat. Tudi tokrat 
naj omenimo, da pogosto obiskovanje vrha 
Mrzlice ni tekmovalnega značaja. (T.L.)

TVvVvr
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SKUPŠČINA ČLANOV DRUŠTVA IZGNANCEV 
SLOVENIJE, KRAJEVNE ORGANIZACIJE TRBOVLJE

''i 7 ponedeljek, 19. januarja so v trboveljski občinski 
▼ dvorani imeli skupščino člani DIS KO Trbovlje, ki 

se jo je udeležila dobra polovica članov. Nanjo so povabili 
zasavske župane in poslance v državnem zboru, predsednico 
DIS prof. Ivico Žnidaršič, predstavnike upravne enote 
Trbovlje, vse predsednike koordinacije DIS iz Zasavja in 
predstavnike medijev, da se seznanijo s problemi izgnancev.

Milica Tolar je podala 
poročilo o delu od 16.12.2002 
do 31.12.2003. Povedala je, da 
so v tem času aktivno 
sodelovali pri pripravi vlog za 
uveljavljanje odškodnine za 
umrlimi starši, ki so umrli po 
15.5.1945 na poti iz 
izgnanstva domov in pri 
odškodninah za psihično in 
fizično trpljenje zaradi vojne 
škode. Prva polovica 
odškodnine za prisilno delo je 
bila že izplačana. Člani DIS so 
imeli 1. junija srečanje v 
Trbovljah, ki se gaje udeležil 
tudi Stojan Batič, saj si želijo, 
da bi on izdelal spomenik 
izgnancem, ki bi ga postavili 
v parku pred občino. Osnutek 
za ta projekt je bil že izdelan, 
od članov in donatorjev že 
zbirajo sredstva na posebnem 
računu.

Trudijo se, da bi čimbolj 
pomagali svojim članom, zato 
je njihova pisarna odprta 
mnogokrat tudi izven uradnih 
ur. Daje DIS aktiven pove tudi 
dejstvo, da pri njih dela

prostovoljno okoli 130 ljudi. 
Na Mostecu so se 7. junija 
udeležili proslave ob Dnevu 
izgnancev, bili so na skupščini 
DIS v Novi Gorici. V 
septembru je bila izdana knjiga

SPOMINI IN PRIČEVANJA, v 
kateri najdemo tudi pričevanja 
trboveljskih članov, ki jih je 
zapisala po njihovem pripo
vedovanju članica Marija 
Panko. Predsedniki KO DIS so 
12. decembra imeli seminar na 
katerem jih je med drugimi 
Franc Žnidaršič seznanil z

zdravstveno reformo, ki 
predvideva zmanjšanje pravic 
žrtev vojnega nasilja, s čimer 
pa se niso strinjali. Zato so 
poslali vladi pismo, da se ne 
strinjajo z zmanjšanjem že 
pridobljenih pravic na račun 
davčne reforme. Članom 
društva so bila iz občinskega 
proračuna na podlagi 
septembrske vloge odobrena 
sredstva za leto 2004 za 
opravljanje socialnega dela na

terenu pri pomoči starejšim 
članom in rezervacijo sredstev 
za ureditev parka, kjer naj bi 
stal spomenik.

Društvu pomaga tudi prva 
prostovoljka, Marjana Fabjan, 
ki je opravila levji delež pri 
prevajanju vlog, za odš
kodnino za premično in

nepremično premoženje, v 
nemščino, po nemškem 
zakonu.

Milica Tolarje predstavila 
program dela za leto 2004. 
Med ostalim so si zadali 
nalogo, pomagati bolnim in 
onemoglim članom, ki tega ne 
zmorejo sami. Prireditev, 
promocij in proslav povezanih 
z izgnanstvom naj bi se 
udeležilo čim večje število 
članov. V pisarni KO Trbovlje 
bodo zbirali zgodovinsko 
gradivo, napisane spomine, da 
bi čim bolj realno ohranili 
zgodovinski spomin na težke 
čase.

Občni zbor je pozdravila 
predsednica DIS, Ivica Žni
daršič. Pohvalila je delo KO 
Trbovlje in poročala o delu 
republiškega društva. Med 
dmgim je zanimiv podatek, da 
uživa pravice iz naslova žrtev 
vojnega nasilja 69.000 
Slovencev, med katerimi je 
19.000 izgnancev.

Poslanca Državnega zbora 
Zoran Gračnar in Leopold 
Grošelj sta obljubila, da bosta 
še naprej sodelovala in 
pomagala zasavskim KO pri 
ohranjanju že pridobljenih 
pravic.

Irena Vozelj

PESTRA DEJAVNOST 
UPOKOJENCEV LITERATOV

Pri Društvu upokojencev Trbovlje že vse od leta 1996 dalje 
deluje odbor za literarno dejavnost. Odbor deluje neprekinjeno 
vsa leta, v njem pa trenutno sodeluje deset članov. V vseh teh 
letih je ta odbor predstavil domači javnosti na 43 literarnih 
večerih številne domače avtorje — pesnike, pisatelje, 
zgodovinarje in še koga ne le iz Trbovelj pač pa tudi od drugod. 
Večina the večerov je v glavnem vedno potekala v dvorani 
Društva upokojencev Trbovlje in vsi ti večeri so bili zelo dobro 
obiskani, tako daje včasih celo zmanjkalo sedežev. Vsi ti večeri 
pa so bili vedno popestreni tudi z nastopi raznih glasbenih 
ansamblov-pevskih, instrumentalnih ipd. Odbor se sedaj 
pripravlja na praznovanje kulturnega praznika v februarju.

T.L.

UPOKOJENCI PLANINCI NA 
ZIMSKEM IZLETU

Planinska skupina PDT pri Društvu upokojencev Trbovlje je 
pripravila dne 22.januarja že svoj letošnji drugi skupinski izlet. 
Prvega so izpeljali 2.januarja z novoletnim pohodom na Kum, 
drugega pa 22.januaija. Taje potekal od Doma Svobode v zgornjih 
Trbovljah preko Golovca, Katarine, Vrharja, Smrekovine do 
Podmeje. Tu je bil tudi cilj. Pri gostišču Jager so se nekoliko 
okrepčali in se ob zelo dobri volji vrnili domov. Izleta se je 
udeležilo 45 upokojencev-planincev, vodil pa jih je tudi tokrat 
Vinko Pfeifer s sodelavci. Udeležba na izletu je bila zelo lepa, če 
vzamemo v poštev, da so bile zimske razmere, vreme pa ne preveč 
prijazno. Kljub temu so bili vsi udeleženci z izletom zelo 
zadovoljni. Naslednji izlet bo skupina pripravila oziroma izpeljala 
5.februarja. Tokrat se bodo napotili od zbirališča pri Tertzija rovu 
preko Gojde oziroma Ribnika in mimo jaška III v Retje. Upajo, 
da bo vreme primemo in udeležba velika. Vedno pa udeležence 
opozarjajo, da gredo na pot na lastno odgovornost, pa tudi na 
lastne stroške. (T.L.)



LETOŠNJA DEJAVNOST ZAGORSKIH
INVALIDOV

ačrt temelji na preizkušenih 
usmeritvah iz prejšnjih let, 

nenazadnje pa tudi materialnih 
možnostih. Vseeno pa se lotevajo vsaj 
nekaterih novosti, za katere bo čas 
pokazal, ali se bodo obnesle.

Poudarki so na organiziranju izletov, 
pohodov, skratka rekreativni dejavnosti. 
Ugotavljajo, da so se prenekatere 
aktivnosti dobro prijele, spet druge 
zanimajo le ožji del članstva, kar pa ne 
pomeni, da društven odbor ne poskuša 
ustreči večini, ki še zmore držati korak s 
temi ali onimi delovnimi usmeritvami. 
Najslabše pri vsem tem vsekakor odrežejo 
vsi, ki jim zdravje nič več ne omogoča 
udeleževanja bodisi teh ali onih dejavnosti.

Januarja ni bilo kdo ve kolikšnega 
delovnega obsega. V glavnem so člani 
poravnali članarino, ki znaša 1200 tolarjev, 
kar ni velik izdatek, razen za vse tiste, ki 
so prisiljeni zelo skrbno obračati vsak 
tolar. Ta mesec bodo v društvu pustovali; 
kako in kaj ter kje, bo obveščeno na 
društveni oglasni deski. Zanimivo utegne 
biti tudi predavanje o čebelarstvu, s 
poskušino medu. V ta okvir sodi kajpak 
tudi pogovor o zdravljenju s tem 
pomembnim živilom.

Občni zbor marca bo priložnost za 
korenit pogovor o vsem, kar društvo dela 
in počne in kar naj bi počelo, kot o vsem 
drugem, kar tare članstvo. Aprila se bo v 
društvenih prostorih odvijala zanimiva 
razstava članic in članov sekcije ročnih del. 
Z njo bodo počastili 10-letnico delovanja 
sekcije. V tem mesecu je načrtovan ali vsaj 
predviden enodnevni izlet v sosednjo 
Italijo; vse pa kaže, da ni izključen 
dvodnevni izlet na križarjenju po Komatih 
in ogled slapov Krke. Vse bo odvisno od 
prijav članstva.

Kar lepemu številu članstva so se 
prikupili vsakoletni tedenski dopusti ali 
letovanja, kot jim pravijo ob morju. Letos 
maja načrtjujejo te vrste oddih v znanem 
Poreškem hotelu Diamant, v organizaciji 
Megatoursa in za ceno 45 tisočakov. 
Pravijo, da utegnejo interesenti poravnati 
letovanje v obrokih. Junija ali julija bo na 
vrsti piknik za težje invalide, pri tem 
mislijo na člane s težjimi telesnimi ali

drugimi okvarami. Računajo na vroče 
poletje, zato v tem času ne načrtujejo 
posebnih dejavnosti. Septembra pa bo čas, 
ko ne bo več tako soparno, zato se bo ob 
vsej priliki prilegel izlet kamorkoli čez 
domačo mejo. V tem času bo mogoče 
»stopiti« še na Mali lošinj, v tamkajšnji 
hotel Vespero za dobrih 40 tisočakov na 
osebo. To je le nekaj bolj ali manj znanih 
načrtov iz letošnjega delovnega programa. 
So pa pripravili še marsikaj drugega. 
Vsako prvo sredo v mesecu je mogoče v 
društvenih prostorih izmeriti krvni tlak. 
Marsikomu se je prikupila organizirana 
telovadba pod strokovnim vodstvom v 
Medijskih Toplicah. Vključeno je kopanje 
v pokritem bazenu. Kdorkoli ima raje 
boljše pogoje namakanja v topli vodi, se 
bo vsak prvi četrtek odpravil v Laško. 
Plačilni pogoji so dokaj ugodni.

Zveza delovnih invalidov Slovenije 
dodeljuje tudi zagorskemu društvu vsako 
leto bivalne možnosti v Izoli, Ptujskih 
toplicah, Radencih, Rogaški Slatini,

Topolšici, Čatežu in še kje. Marsikdo bo 
raje za nekaj časa odpotoval na Pohorje, 
kjer je v Andrejevem domu poskrbljeno 
za dobro počutje gostov.

Sicer pa v društvenem okviru delujejo 
številne sekcije: ribiška, strelska, 
kegljaška, šahovska, pevska, pohodniška 
pa tudi sekcija pikada se lepo »oprijemlje« 
posameznih članov. Letošnja novost je 
vsekakor uvajanje klepetalnice, neke vrste 
omogočanja pomenkov o najrazličnejših 
stvareh. Enkrat na teden naj bi se sešli vsi, 
ki jih zanima ta vrsta dejavnosti. Tudi 
pravna pomoč je na razpolago, vsak drugi 
torek v mesecu. Mogoče je poizvedovati 
tudi o nabavah ortopedskih pripomočkov 
ali pa priti do drugih koristnih informacij.

V društvenih vrstah je zdaj okrog 740 
članic in članov. Njihovo število se kar 
povečuje, vzroki za to pa so bolj ali manj 
znani.

M.V.



ZADOVOLJNO DO ZLATEGA JUBILEJA
TVTovembra lani sta 50 let skupnega življenja praznovala 

Franc in Greta Hribar iz Spodnjega Loga. Oba 
prihajata iz družin, ki sta se veliko selili. Greta, prej se je 
pisala Mlakarje obiskovala osnovno šolo v Nemčiji in Avstriji, 
kjer je njen oče delal kot rudar in zidar. Franc se je rodil v 
Brestanici kot čevljarjev sin. Družina se je zaradi narave 
očetovega poklica nekajkrat preselila - nazadnje so pristali 
v Litiji. Tam je Franc spoznal dobro leto mlajšo Greto, ki je 
takrat sicer živela v Bukovici pri Šmartnem. Najstniška 
ljubezen je zdržala - ko je Franc odslužil vojaški rok, sta se 
vzela.

s harmoniko na ohcetih, 
novoletnih zabavah, pusto
vanjih in drugih družabnih 
dogodkih. Do poroke je bil 
uspešen boksar, ki je kot 
mladinec nastopal za 
mladinsko in člansko klubsko 
vrsto. Zdaj je med drugim vnet 
gobar. Ima oči za jurčke, 
čeprav uživa samo v njihovem 
nabiranju, saj se mu kot hrana

Poroka je bila na 
ljubljanskem magistratu, nato 
pa se je par naselil v Litiji. 
Kmalu se je rodil sin Franci, 
nato še hči Greta. Leta 1966 
se je družina vrnila iz 
štiriletnega zdomstva v 
Nemčiji in zaživela v Zagorju. 
Selitvena žilica ju ni pustila pri 
miru, zato sta začela v 
Spodnjem Logu graditi hišo, 
kamor sta se vselila leta 1981. 
Franc je izučen čevljar, vendar 
je bil praktično celo poklicno 
pot šofer. Vozil je tovornjak pri 
Obrtnem servisu Zagorje in 
Komunali Zagorje. Greta si je 
prve delovne izkušnje pridobila 
v kuhinji Restavracije Slamič 
v Ljubljani. Sledila so leta v 
proizvodnji izlaškega Etija in 
za šivalnim strojem zagorske 
Deloze.

Zakonca pravita, da se ves

čas odlično medsebojno 
razumeta. Zlasti Greta je 
mojstrica medosebnih 
odnosov. “Če pride do spora, 
povem, kar mi leži na duši, in 
v naslednjem hipu že ne čutim 
več nobene jeze ali zamere.” 
Tudi Franc je vedre narave, 
zato ni čudno, daje navduševal

upirajo.
Skrbi tudi za vrt, kjer z 

ženo in hčerjo pridelajo večino 
sveže zelenjave in ozimnice. 
Na parceli dobrih osmih arov 
imajo še sadno drevje in nekaj 
vinske trte. Greta prav tako 
izjemno uživa v stiku z zemljo, 
saj si je vedno želela hišo na

deželi. Poleg dela na vrtu jo 
veselita še kuhanje in šivanje. 
V toplih mesecih hodita s 
hčeijo na morje v okolico Izole, 
kjer imajo kupljeno počitniško 
garsonjero.

Tako kot se zakonca 
razumeta med seboj, se 
razumeta tudi s hčerjo ter 
sinom, snaho Judito in 
vnukinjo Kristino. Slednji trije 
sicer živijo v Zagorju, vendar 
se skoraj vsak teden oglasijo na 
skupno nedeljsko kosilo. Idilo 
v Spodnjem Logu dopolnjujeta 
dve pasji ljubljenki - 
trinajstletna terierka in triletna 
rotvajlerka.

Nad zdravjem se Greta in 
Franc ne pritožujeta, čeprav se 
žena počuti nekoliko slabše, 
odkar je pred dvema letoma 
preživela srčni infarkt. 
Vsekakor tega ni videti, saj je 
živi vrelec dobre volje in 
optimizma. To je gotovo del 
recepta za zadovoljno in 
dolgotrajno zakonsko zvezo. 
Tistim, ki danes stopajo na 
skupno življenjsko pot, 
svetujeta še strpnost, ki je 
sestra prave ljubezni. Svoje pa 
po Gretinih besedah doda tudi 
usoda ...

Boštjan Grošelj

MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ

MLADIM ZASAVCEM
Predlagam, da dobro proučite sestavek 

Biljane o obisku v šolskem muzeju. Zaradi 
primerjave z današnjo šolo, seveda. In če 
česa ne boste razumeli, vprašajte svoje 
babice in dedke, ki so pred kratkimi 
petdesetimi leti okusili takšne šolske pogoje 
na svoji koži. Mogoče se boste ob kakšnem 
podatku zgrozili, vendar so preživljali 
tedanji šolarji svoje otroštvo mogoče celo 
lepše. Bolj so bili povezani z naravo, bolj 
so bili zadovoljni z malim. Skromnost je 
danes redek pojav. In veste kaj bi bilo 
potrebno obvezno spet obuditi? Zahtevo po 
pokončni drži. Hrbtenica ima v človeškem 
telesu izredno pomembne funkcije, zato 
slaba drža škoduje. Napravite kaj zase!

OBISK SLOVENSKEGA ŠOLSKEGA 
MUZEJA V LJUBLJANI

Vsako leto na šoli beremo za Cankarjevo 
bralno značko. To je tekmovanje v branju. 
Prvih 30 učencev na šoli, ki so opravili to 
tekmovanje, si prisluži tudi ustrezno nagrado. 
Ponavadi učenci obiščejo knjižni sejem in si 
privoščijo slastno kosilo v McDonaldsu.

Letos smo poleg tega obiskali tudi 
Slovenski šolski muzej v Ljubljani, v katerem 
smo imeli petinštirideset minut pouka iz leta 
1930. Učili smo se lepopisje, se pravi pisavo, 
katero so se učili pisati naši dedki in babice. 
V resnici to ni bilo preveč težko. Najtežje je 
bilo ubogati učiteljico.

Ko smo prišli v učilnico, je bila prva stvar, 
ki mi je padla v oči, stara tabla z vodoravnimi 
črtami. Ni bila vgrajena v steno, temveč je

stala na štirih lesenih nogah. Na desni strani 
je bila posebno vgrajena pravokotna škatla, v 
kateri so bile gobe in krede. Goba je bila 
majhna. V razredu je bilo vse iz lesa: lesene 
klopi, lesene omare,... V razredu je moral biti 
križ in obvezno slika tedanjega kralja 
Aleksandra, kije vladal tedanji Jugoslaviji. V 
učilnici so bile tudi posebnosti: oslovska klop, 
na enem velikem lesenem pladnju posuta 
koruza in leseni osel. Klop, koruza in osel so 
bile, poleg učiteljičine šibe, kazni za učence, 
ki med poukom niso bili pridni. Tudi nekateri 
med nami so doživeli kazni (samo za hec), kot 
na primer sedenje v oslovski klopi in klečanje 
na koruzi.

Ko je učiteljica vstopila v razred, smo



morali vstati in vsi v en glas povedati: “Dobro 
jutro, gospodična učiteljica!” Potem nam je 
pregledovala roke, ali so čiste. Naši učiteljici 
je bilo ime Kunigunda. Začeli smo s poukom 
lepopisja. Kar nekaj učencev je šlo v oslovsko 
klop, saj smo se kar naprej smejali. Način 
pisanja je bil takšen:

Pisali smo strogo z desnico. Komolec roke 
smo imeli strogo ob telesu in sedeli smo 
vzvravnano. Prstov nismo imeli stisnjenih 
skupaj, ampak smo imeli ravne in sproščene. 
Morali smo sedeti tesno ob mizi. Gospa je 
morala igrati strogo učiteljico, kar nas je ves 
čas spravljalo v smeh. Ko smo začeli pisati, 
nas je smeh čisto malo minil. Pisali smo s 
starimi peresi, ki smo jih namakali v črnilo.

Na listih je bilo prikazano, kako pišemo 
posamezne črke. Zelo pomembna je debelina 
črte: navzgor tanka, navzdol debela. Napisali 
smo le nekaj črk in s tem liste čisto popackali. 
Bilo je zanimivo in duhovito. Bili smo še 
posebej srečni, saj sta nas čakali še dve 
dobroti: knjižni sejem v Cankarjevem domu 
in kosilo v McDonaldsu.

Biljana Makulevič, 7.c.

PRIPOVED O 
ŽIVLJENJU MOJE 

BABICE
Moja babica Jelena Pavlina Zupančič seje 

rodila nekega dne v marcu leta 1925. Bila je 
druga od štirih hčera Marije in Franca 
Grobijan Ker je imela zelo dober spomin, mi
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je velikokrat pripovedovala zgodbe iz svojega 
življenja.

Babica je bila zelo nagajiva kot otrok in 
je vedno raziskovala svojo okolico. S svojimi 
sestrami se je podila po poslopjih tovarne 
ETI, kije bila takrat še zelo majhna. Začela 
je odraščati in kmalu tudi odšla v šolo. V šolo 
je hodila na Izlake in bila marljiva učenka. 
Ker je bila vedno odlična, je lahko preskočila 
sedmi razred. Po osnovni šoli se je 
nameravala izšolati za zdravnico, a je njeno 
željo porušil začetek vojne. S starejšo sestro 
sta partizane obveščali o dogodkih in jim 
nosili hrano. Kmalu so Nemci odkrili njuno 
početje in ju odpeljali v nemško taborišče. 
Tam sta preživeli eno leto, nato pa so ju 
osvobodili. Po vojni je babica nameravala 
končati šolo, a ker je bilo takrat pomanjkanje 
učiteljev, je naredila nekaj dodatnih šol in 
postala učiteljica. Učila je v veliko krajih in 
včasih je morala do tja hoditi tudi po več ur. 
Ko sojo namestili za učiteljico v Kolovratu, 
je tam spoznala Andreja Zupančiča in se z 
njim leta 1952 poročila. Že leto kasneje se 
jima je rodila hčerka Marija, kmalu pa ji je 
umrla tudi mlajša sestra. Babica je kljub 
temu še naprej poučevala in delala na kmetiji. 
Ko se je njena učiteljska doba končala, je 
skrbela za posestvo. V svojem življenju je 
utrpela tudi nekaj poškodb (odprtje žil) in 
nekaj časa je bilo njeno življenje na nitki. Ko 
sije opomogla pa ji je umrl mož. S hčerko sta 
njegovo smrt težko preboleli. Naslednje leto 
seje hčerka poročila in moja babica je dobila 
vnuke. Vsem je vedno pomagala pri učenju 
in zraven še trdo delala na kmetiji. Njeno 
polno življenje pa seje izteklo septembra 
2001.

Jaz in mnogi drugi, ki sojo poznali, pa se 
je bomo vedno spominjali po njeni dobroti in 
včasih tudi po strogosti.

Andreja Gradišar, Novoletne iskrice

MOJ DEDEK ŠTEFAN 
KOPORC

Rodil se je leta 1932 na Kalu pri 
Kolovratu, kot zadnji od štirih otrok 
Frančiške in Janka Koporca. Ima dva brata 
Ivana in Poldeta in že pokojno sestro Marijo.

Doma so imeli kmetijo in morali so trdo 
delati, da so lahko preživeli. Moj dedek je bil 
tih, miren otrok, vendar ni bilo vedno tako. 
Nekega dne, ko je “streljal” s fračo je 
ponesreči zadel v okno in seveda takoj 
pobegnil. Ampak šiba ni pela njemu, temveč 
njegovemu bratu, ki seje ob nepravem času 
znašel na nepravem kraju. Vendar pa je bilo 
tega veselja, joka in sreče kmalu konec. 
Začela se je namreč druga svetovna vojna. 
Med vojno so dedku leta 1944 Nemci ubili 
očeta in tako je ostal sam s svojo družino.

MIŠ MAŠ

Leta so minevala in prišel je čas, ko je dedek 
odšel v vojsko. Odšel je v Prekmurje leta 
1952. Čez nekaj let seje vrnil in se poročil z 
Danico Ravnikar iz sosednje vasi. Rodila sta 
se mu dva otroka; Alenka in Marjan. Leto za 
tem je umrla njegova mama in tako je ostal 
sam na kmetiji, saj so Polde, Ivan in Marija 
odšli v mesto iskat boljši zaslužek in boljše 
življenje. Tekla so leta in meseci, na kmetiji 
pa je bilo vedno težje živeti oziroma se 
preživljati. Nato pa je leta 1977 izgubil še 
setro Marijo. Sprijaznil se je s tem, da je 
izgubil že tri osebe, ki jih je imel rad. Ampak 
ni vse bilo tako, kot bi moralo biti. S kmetijo 
se pač niso mogli več preživljati, zato so leta 
1980 ustanovili kokošjo farmo. Niso postali 
bogatejši, ampak so za spremembo le boljše 
živeli. Vse to mi je pripovedoval dedek, ki ga 
imam zelo rada. O njegovih občutkih pa je 
kakšno vrstico dodala tudi babica.

Tjaša Vozel, Novoletne iskrice

HUDOBEN ZMAJ
Nekoč, pred davnimi časi je živel nek 

fant, kije imel zlat meč. Skrbno gaje čuval, 
saj je mislil, da ga bo nekoč še potreboval. In 
prav je imel. Nekega dne je v to vasico prišel 
kralj s svojimi vitezi. Povabil je fanta, da bi 
se bojeval proti zmajem, kije ogrožal kraljevo 
deželo. Že naslednjega jutra je mladenič 
odpotoval s kraljem in njegovimi podložniki. 
Dolgo časa so potovali, preden so prišli do 
gradu in vasice, kije ležala pod njim. Fant se 
je začudil. Vasica je bila skoraj cela požgana. 
Spomnil seje, kaj mu je povedal kralj. Nato 
seje prva vrsta vitezov odpravila v boj proti 
zmaju, kije prebival v votlini pod vznožjem 
bližnje gore. Prva vrsta vitezov zmaju ni bila 
kos. Vse je pobil, niti eden ni preživel. Koje 
kralj to izvedel, je bil obupan. Poslal je še 
drugo vrsto. Med njim je bil tudi fant z zlatim 
mečem. Koje vrsta vitezov prišla do votline, 
jih je tam že čakal zmaj s tremi glavami. 
Vitezi so se borili po svojih najboljših močeh. 
A nihče razen mladeniča z zlatim mečem ni 
preživel. Le-ta seje spretno izogibal vsem 
ognjenim zubljem, ki so prihajali iz zmajevih 
ust. Mladenič seje odgnal, skočil v zrak in z 
mečem odrezal eno od znmajevih glav. Zmaj 
je stokal od bolečin, a s,e ni vdal. Še huje je 
bruhal ogenj, a deček seje spretno izmikal. 
Spelje izrabil zmajevo nepozornost in mu 
odsekal drugo glavo. Zmaj se ni več pobral. 
Izgubil je veliko krvi. Mladenič je odsekal še 
tretjo glavo in zmaj je končno umrl. Vrnil se 
je nazaj v grad in kralj je bil presrečen. Zato 
je mladeniča odlikoval za lorda in mu dovolil, 
da se bo lahko poročil z njegovo hčerko. Tako 
sta lord in princesa živela še dolgo let, imela 
sedem sinov in vsi so bili vitezi.

Matjaž Adamlje, OŠ Ivana Kavčiča
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Z ŠPORTOM DO BOLJŠEGA ZDRAVJA IN POČUTJA
ZAKAJ SE V ŠPORTU NEKATERI NE POČUTIJO DOMAČE?

dgovorov na zastavljeno vprašanje je verjetno več. 
Ali smo preprosto leni, nimamo motivacije, ne čutimo potrebe po gibanju 

ali pa gre za strah pred soočanjem z lastno telesno nesposobnost. Nimamo niti 
kondicije in niti volje za vztrajanje v telesnem naporu.

Morda se nekomu zdi nesmiselno 
doživljati telesni napor. Zakaj si naj bi 
ga povzročal in naj bi pri tem še celo 
užival? Pa vendar vsak sam občuti ugodje 
ali nelagodje pri telesni aktivnosti. 
Pomembneje, ali si bo vsak posameznik 
priznal, zakaj da in zakaj ne. Če je 
odgovor ne, potem bo pri tem 
odklonilnem odgovom vztrajal. Ne zaradi 
strahu pred naporom ali trme, ampak 
preprosto zato, ker ga gibanje ne 
zadovoljuje in pred tem dejstvom bo tudi 
ostal.

»Vsak izgovor pa je najprej izgovor 
pred samim sabo šele nato, če je potrebno, 
izgovor pred drugimi. Tako si človek 
smisel trenutka zamegli in se odloči proti 
njemu, le na pol vede in hote. Kakovost 
trenutnega odločanja je zelo odvisna od 
tega, koliko je človek svoje duhovne 
zmožnosti zavestno razvijal« (Ramovš, 
1990)

Vsak poskuša nezavestno ali 
zavestno vplivati na svoje razpoloženje 
preko sprememb svojega zunanjega 
videza. Nekateri najdejo rešitev v 
telesnem naporu in sprostitvi. Drugi 
iščejo načine, kjer niso neposredno 
povezani s telesno aktivnostjo. Skoraj ni 
ženske, ki ne bi vedela, kako s posebno 
skrbjo urejena zunanjost, nova pričeska 
ali uporaba kakšnega kozmetičnega 
sredstva, vsaj za nekaj časa prekine 
naveličanost, pobitost in nakopičeno 
nezadovoljstvo s seboj in celim svetom. 
Pri teh zvijačah, katere niso včasih niti 
poceni, pa ni tako pomemben rezultat, 
ampak občutek, da smo nekaj storili zase. 
Prek občutka lastne vrednosti se izboljša 
celoten odnos do samega sebe, s tem pa 
tudi razpoloženje in splošno počutje. 
Povsem jasno je vsem skupno to, da se 
radi dobro počutimo.

Za športne strokovnjake je zanimivo 
predvsem to, kako spodbuditi 
posameznika, da do takšnega 
zadovoljstva pride na zelo enostaven in 
prijeten način preko lastne telesne

aktivnosti.
Torej: ali naj gremo bolj po liniji 

najmanjšega odpora (napora) ali po bolj 
ali manj zapletenih poteh, ki nas dodatno 
podžgejo in hkrati sproščajo prijetne 
endorfine, ki nas silijo v nadaljevanje 
aktivnosti in pogosto tudi do odvisnosti.

Pri vsem tem moramo upoštevati 
svobodno izbiro posameznika in njegovo 
odgovornost za lastne uspehe in neuspehe 
v svojem življenju. Vendar se problem 
pojavi ob neuspehih, za katere ljudje 
pogosto ne želijo biti odgovorni.

Zdravje je tista vrednostna kategorija, 
ki ji v tem članku namenjamo še posebno 
pozornost. Pravzaprav je to rdeča nit, ki 
ji sledimo v celotnem delu.

Govorimo o športu kot o preventivnem 
dejavniku, ki naj ljudem pomaga 
preprečevati, da ne bi prišlo do obolenj 
in da bi čim dlje ostali zdravi. Dejstvo, 
da redno sistematično ter pravilno 
ukvarjanje s športom krepi zdravje, je 
posledica ugodnih učinkov telesne vadbe 
in gibanja na organizem človeka. To se 
odraža na njegovem fizičnem in 
psihičnem počutju, na človekovi

duševnosti ter na njegovem duhovnem 
ustroju oz. na človeku, kot nedeljivi celoti.

Na osnovi številnih in kakovostnih 
izvedenih raziskav, lahko ugotovimo, da 
si s pomočjo športa oz. ukvaijanja z njim 
krepimo imunski sistem. Ob tem pa je 
dodati da to le, če gre za zmerno športno 
rekreativno dejavnost, torej za zmerne 
telesne napore. S pomočjo redne telesne 
dejavnosti naj bi postali odpornejši proti 
različnim okužbam, še zlasti proti 
nadležnim prehladnim obolenjem. 
Poudarek je torej na zmerni rekreativni 
vadbi, saj le tako ugodno vpliva na 
odpornost proti različnim nalezljivim 
boleznim. Nasprotno pa prevelike 
obremenitve in naprezanja, zlasti če 
trajajo daljše obdobje, privedejo do 
oslabitve imunskega oz. obrambnega 
sistema.S tem pa se seveda povečuje 
verjetnost, da bomo zboleli za prehladnim 
obolenjem, ali za kakšno drugo boleznijo.

Pri rekreativni vadbi se moramo torej 
izogibati pretiranim naporom, ki 
privedejo posameznika do »odprtega 
okna« in vaditi tako, da bo tovrstno 
»okno« vselej »zaprto«. To je tudi 
temeljni cilj slehernega razvedrilnega 
športno rekreativnega udejstvovanja.

Za vas piše Igor Trampuž

DNEVNIK PERA BRKO VIČA
ŽIVLJENJE JE TVOJE

TJ avno te dni sem študiral knjigo 
JLVŽivljenje je lepo. Spodbuda k 

razmišljanju o svojem življenju. 
Življenjska pot nas vodi po poteh in stran 
poteh. Po kateri gremo, se ponavadi 
odločimo sami, pa naj si bo to pot radosti 
ali žalosti. Verjetno pa se strinjate z 
mano, da je izbrati pot, ki prinaša dobre 
stvari v življenju težavnejše in zahteva 
mnogo več truda, volje in časa. Sam 
nisem vedno ubral take poti. Sedaj pa 
vendarle poskušam hoditi po njej. Sedaj 
vem, kakšen je moj cilj. Občasno pa se 
mi zdi ves trud, ki ga vlagam zaman, 
saj se mi zdi, da lahko tudi brez huda 
živim kar lepo življenje. Pa vendarle, ko

malce pomislim, da sem v preteklosti 
storil marsikateri korak vstran, kar mi 
je še danes v napoto (predvsem odvečni 
kilogrami), spoznam, da moja nova pot 
ni zaman. Da se mi trud, ki ga v zadnjem 
času vlagam v fitnesu obrestuje, priča 
kazalec na tehtnici, ki iz meseca v mesec 
kaže manj, priča moje dobro počutje po 
opravljenih vajah. Pa ne samo fizično, 
tudi psihično počutje. Navadil sem se 
tudi, da se kazalec na tehtnici ne spušča 
več tako hitro, kot prve mesece, pa 
vendarle, tudi sedaj mesečno izgubim 
kilogram ali dva. Kar sicer ni veliko, pa 
vseeno "počasi se daleč pride".



NAJ ŠPORTNIKI ZASAVJA V LETU 2003!
Spoštovane bralke in bralci, tako
k3kot vsako leto doslej bomo tudi 

tokrat skupaj z vami izbrali Naj 
športnike Zasavja v preteklem letu 2003. 
Izbirali bomo med:

1. Naj športnik Zasavja 2003
2. Naj športnica Zasavja 2003
3. Naj trener Zasavja 2003
4. Naj ekipa Zasavja 2003
5. Naj športni delavec Zasavja 2003

Delo vam olajšujemo z nominiranci v 
posameznih kategorijah, kar pa seveda ni 
obvezujoče in lahko predlagate povsem 
svojo kandidatko, kandidata oziroma 
ekipo.

Pravila glasovanja:
1. Glasuje se izključno na podlagi 

kuponov, objavljenih v časopisu Zasavc. 
Fotokopij ne upoštevamo!

2. Na glasovnici izpišite v vsaki 
kategoriji po tri športnike, športnice, 
trenerje, ekipe ali športne delavce. Če bo 
glasovnica pomanjkljivo izpolnjena (v vseh 
kategorijah le prvo mesto ali če bo katera 
od kategorij neizpolnjena), bo glasovnica 
neveljavna.

3. Kandidati za naj športnike in naj 
športnice morajo biti iz Zasavja (od Radeč 
do Litije) oziroma morajo delovati v klubu 
iz Zasavja.

4. Vsak lahko pošlje več glasovnic.
Glasujete lahko za nominirance, ki so

objavljeni, ni pa to nikakršna obveza in

lahko predlagate svoje kandidate, ki pa 
morajo izpoolnjetavi naslednje kriterije:

- da ekipe tekmujejo v 1. ali 2.državni 
ligi,

- da so športniki in športnice člani ekip, 
ki nastopajo v l.ali 2.državni ligi, v 
individualnih športih pa da nastopajo na 
državnih tekmovanjih najvišjega ranga ali 
da so nastopili na evropskem ali svetovnem 
prvenstvu,.

- so športniki, ki so člani prvoligaških 
ali drugoligaških ekip iz tujine,

- za trenerje lahko nominirate oziroma 
glasujete za tiste, ki trenirajo prvoligaške 
ali drugoligaške ekipe oziroma posame
znike, ki izpolnjujejo kriterije za naj 
športnice in športnike,

- za naj športne delavce lahko 
kandidirajo tisti, ki niso nominirani kot 
trenerji, niso aktivni kot športniki in ki 
opravljajo delo športnega delavca najmanj 
pet let,

- v uredništvu smo v vsaki kategoriji 
predlagali po 5 kandidatov, vi pa lahko 
poleg predlaganih glasujete tudi za druge, 
ki izpolnjujejo zgoraj navedene pogoje. V 
prvem krogu bomo glasove sprejemali do 
12.februarja, nakar bomo našim nomini
rancem dodali v vsaki kategoriji še po dva, 
ki sta prejela največ glasov s strani bralcev 
in bomo s tem glasove tudi prenesli v drugi 
krog. Glasovnice bomo sprejemali do 
petka, 12.marca 2004 do 12.ure, rezultati 
pa bodo objavljeni IS.marca 2004.

NOMINIRANCI ZA NAJ ŠPORTNIKE 
ZASAVJA V LETU 2003

l.Nai športnik Zasavja 2003:
- Jernej Simerl (KK Tika Trbovlje)
- Tomi Horvat (Svea Lesna Litija)
- Uroš Stoklas (KK Iskraemeco Kranj)
- Zoran Senčar (RK Rudar Trbovlje)
- Primož Roglič (SK Zagorje Ytong)

l.Nai športnica Zasavja 2003:
- Brigita Plemenitaš (KK Pon do kwan 
Izlake)

- Janja Peško (ŽRK Zagorje)
- Katja Kurent (RK Krim Eta Malizia)
- Tina Zajc (ŽRK Zagorje)
- Brigita Rozina (Kegljaški klub Rudar 

Trbovlje)

S.Nai trener Zasavja 2003:
- Miha Kovačič (KK Tika Trbovlje)
- Vladan Mladenovič (NK Zagorje)
- Darko Feie (KMN Svea Lesna Litija)
- Zvone Pograjc (SK Zagorje Ytong)
- Bojan Levstik (RK Rudar Trbovlje)

4. Nai ekipa Zasavja 2003:
- KMN Svea Lesna Litija
- RK Rudar Trbovlje
- KK Pon do kwan Izlake 
-KK Tika Trbovlje
- NK Zagorje

S.Nai športni delavec Zasavja:
- Igor Grčar (ŠD Trimček)
- Branko Praznik-Kosa (Gip Beton MTO)
- Franjo Glavica (KK Tika Trbovlje)
- Samo Bašelj (KK Pon do kwan Zagorje)
- Aleš Hauptman (RD Šmartno ’99)

GLASOVNICA
za naj športnika/športnico/ekipo/trenerja/športnega delavca Zasavja za leto 2003:

2. mesto:

3. mesto:

1. NAJ športnik Zasavja
L mesto:_____________________
2. mesto:_______________
3. mesto:_________________

2. NAJ športnica Zasavja
I L mesto:_____________________
| 2. mesto:_____________________
[ 3. mesto:_____________________

I 3. NAJ trener Zasavja
I L mesto:
K

4. NAJ ekipa Zasavja
1. mesto:_________________________

2. mesto:_________________________

3. mesto:_________________________

5. NAJ športni delavec Zasavja
L mesto:________________________

2. mesto:________________________

3. mesto:________________________

Glasoval - a sem:

Priimek in ime:

Naslov:

Telefon:



@ ŠPORT

SANKANJE

ČLANI SANKAŠKEGA 
DRUŠTVA KUM 

USPEŠNO ZAČELI 
SEZONO

Tudi v tej sezoni našo reprezentanco 
tvorijo člani in članice Sankaškega društva 
Kum Trbovlje. Pa jih preglejmo njihove 
rezultate. Na mladinskem svetovnem 
pokalu v Igelsu v Avstriji so v različnih 
kategorijah sankači na umetnih progah 
dosegli naslednje uvrstitve:

Maša Topole je bila 9. med 16 
tekmovalkami, Barbara Pilih 14.med 28 
tekmovalkami, Žan Kovačič 16.med 35 
tekmovalci, Domen Pociecha 25.med 39 
prijavljenimi ter Grega Hacin 26.med 34 
tekmovalci.

Na naslednji mladinski tekmi 
svetovnega pokala v Konigsseeju je bila 
Maša Topole 9.od 11 prijavljenih 
tekmovalk, Barbara Pilih 12.od 28 
tekmovalk, Žan Kovačič 15.od 31 
tekmovalcev in Domen Pociecha 31.med 
40 tekmovalci.

V nemškem Oberhofu pa je v začetku 
januarja potekalo evropsko člansko 
prvenstvo, ki so se ga udeležili Domen 
Pociecha, ki je osvojil 22.mesto (36 
prijavljenih), Barbara Pilih, ki je bila 16. 
(28 prijavljenih) in Maša Topole, ki je 
odstopila. Na mladinskem svetovnem 
pokalu v Oberhovu je bila Maša deveta (10 
prijavljenih), Grega Hacin 17. (22 
prijavljenih), Domen Pociecha 19 (44 
prijavljenih) in Barbara Pilih 19. (28 
prijavljenih).

(IG.)

KOŠARKA

KOŠARKA, l.SKL

Varovancem Igorja Pučka, košarkerjem 
Zagorja Banke Zasavje, je uspelo v 
17.prvenstveni tekmi doseči še 11.zmago. 
Tokrat so premagali Koper 94: 73. Že v 
prvem polčasu so Zagorjani povedli za 20 
točk, to razliko pa so uspeli obdržati vse 
do konca. Kot vedno, so tudi tokrat izpeljali 
nekaj lepih akcij, ki so navdušile ne prav 
številne gledalce. Pri domačih se je še 
najbolj izkazal Klemen Breže, ki je ob 
odličnem vodenju igre dosegel tudi 27 točk. 
Kneževič jih je dal 13, Novakovič 12,

Stevovič 11 in Leban 10. Zagorjani so bili 
boljši tudi v skoku. Sicer pa Zagorjani letos 
navdušujejo s hitro in kombinatorno igro, 
predvsem pa je opaziti, daje v igri veliko 
sproščenosti, tudi pri metih na koš. Prav 
to smo pogrešali v nekaj zadnjih 
sezonah.(I.G)

l.B LIGA

Preglejmo najprej rezultate 13.kroga. 
Trboveljski Rudar je na gostovanju pri 
ŽKK Maribor zmagal 83: 73. Po besedah 
novega trenerja Marjana Knausa, ki je 
doslej treniral GD Hrastnik, je šlo za 
tekmo, v kateri ni manjkalo živčnosti in 
napak. Na srečo jih je Rudar storil manj. 
Največ košev za Rudar sta dala Džombič 
in Knaus 26 oziroma 27.

V Ajdovščini je zmago zabeležila tudi 
ekipa GD Hrastnik. Ajdovce so ugnali z 
rezultatom 93: 78. Žitnik je dal 24, 
Godicelj pa 20 košev. Lilijani pa so doživeli 
še en visok poraz. Ekipa Banexa jih je v 
Litiji ugnala 89: 59. "Konjičani so bili 
boljši v vseh elementih igre, za nameček 
pa sta pri nas manjkala Mario Japič (bolan) 
in Dragan Pušic (poškodovan), kar je bilo 
za že tako zdesetkano ekipo Litije hud 
udarec," je po tekmi povedal trener Litije 
Džemo Ibiši.

V l.B ligi pa so odigrali že tudi 
14.krog. Verjetno so se zmage v tem krogu 
še najbolj veselili Lilijani, ki so doma 
mlado ekipo Union Olimpije, kijih trenira 
Lilijan Dušan Hauptman, ugnali za dve 
pike 70: 68. Gostje so še pet minut pred 
koncem srečanja vodili za 12 točk, a so 
varovanci Džema Ibišija naredili pravi 
preobrat. V fmišu tekme so dosegli 15 
košev, gostje le eno in pomembna zmaga 
za obstanek v ligi je ostala doma. Dragan 
Pušič je dosegel 21 točk, Goran Pušič in 
Blaževič pa po 15.

Za tri točke pa so proti vodeči ekipi 
Maribor Branik izgubili Trboveljčani. 
Najuspešnejši pri domačih je bil Jadranko 
Čovič, ki je dal kar 36 košev, pri Rudarju 
jih je največ dosegel Vajdič-16. Tekmo so 
Trboveljčani izgubili šele v zadnjih 
minutah igre. Tudi v zaostali tekmi je 
Rudar doma z Novo Gorico izgubil. Gostje 
so zmagali 91: 73.

Za devet točk 84: 75 pa so v Škofji Loki 
izgubili Hrastničani. Pri slednjih je bil 
najboljši Žitnik, kije dal 26 košev. Po tem 
krogu je Rudar 8., Hrastnik 9. in Litija 10.

Igor Goste

SMUČARSKI SKOKI

KRANJČANOM NASLOV 
EKIPNIH PRVAKOV

V skakalnem centru Kisovec je v soboto 
na 25-metrski skakalnici potekalo ekipno 
državno prvenstvo pionirjev do 11 let. 
Tekmovanja se je udeležilo 14 ekip 
oziroma 56 skakalcev. Tako kot je v 
ekipnem tekmovanju pogosto, so tudi 
tokrat padci posameznih članov ekip krojili 
končni vrstni red. Med favoriti za visoko 
mesto je bila tudi domača ekipa, člani SK 
Zagorje-Ytong, žal pa je že v prvi seriji 
grdo padla njihova osem letna Anja 
Javoršek in se ob tem tudi nekoliko 
poškodovala, tako da ni mogla nadaljevati 
s skakanjem. V drugi seriji so domači 
nastopili le s tremi skakalci. Najdaljši skok 
na tekmi je s 27 metri dosegel Rok Justin 
iz Kamnika, tik za njim pa s 26,5 metra 
Urban Sušnik iz Tržiča in domačinka Katja 
Požun.

Rezultati: l.SK Triglav Kranj 1 
(Rakovec, Lesnik, Hartman, Ramšak), 
831,5 točk, 2.SK Tržič Trifix (Drinovec, 
Albreht, Semenič, Sušnik), 820,2 točke, 
3.SSK Velenje (Hižar, Jelen, Lešnik, 
Kranjčan), 769,9 točk, 4.SSK Alpina 
(Martinčič, Gantar, Klinec, Benedik), 
766,9 točk, 5.SSK Logatec (Korenič, 
Šemrov, Govekar, Gantar), 759,2 točk...

Za Zagorje Ytong so skakali: Anja 
Javoršek, 22 m v prvi seriji s padcem, 
Ernest Prišlič, dvakrat po 24,5 m, Manja 
Pograjc po 25 m in Katja Požun 26 in 26,5 
m.

PRVA ZMAGA LUKA 
GROBLJARJA

V Šmartnem na Pohorju je isti dan 
potekala še tekma za Pokal Cockte za dečke 
do 14 in do 15 let. V kategoriji dečkov do

Grobljar v zraku (arhiv klub)



14 let je bil Andraž Pograjc (49 m) šesti. 
Med leto starejšimi skakalci pa je svojo 
prvo zmago v tem tekmovanju dosegel 
Luka Grobljar (51,5 m), kije dosegel tudi 
najdaljši skok dneva. Z drugim mestom se 
je izkazal še Miran Zupančič.

ZMAGE KATJE POŽUN

V nedeljo je bila v Mengšu že 
ö.memorialna tekma v spomin na mlade 
skakalce, ki so umrli v prometni nesreči. 
Med cicibani do devet let je bil Žiga Hrovat 
17., Žan Žujič 44., Žan Bantan, sin 
nekdanjega slovenskega reprezentanta 
Boruta Bantana, pa je bil 47. Pri deklicah 
do 11 let pa je zmagala Katja Požun z 
najdaljšim skokom dneva (14 m), Manja 
Pograjc je bila četrta.

ZMAGA ANDRAŽA 
POGRAJCA V LOGATCU

Tudi v Logatcu so kisovški skakalci 
dosegli nekaj izjemnih rezultatov. Med 
dečki do 13 let je zmagal Andraž Pograjc, 
Aljaž Smolič je bil 14. Janez Močnik-Guna 
pa 18. Med dečki do 12 let se je s tretjim 
mestom izkazal Leon Grobljar, Jaka 
Prašnikar in Miha Jesih sta si razdelila 
18.mesto, Dejan Žujič je bil 23., Urban 
Javoršek pa 24.

Igor Gošte

ROKOMET

PRIJATELJSKA TEKMA

Rokometaši Rudarja so v 
pripravljalnem času odigrali tudi tekmo z 
drugoligaško ekipo Šmartno 99. Zmagali 
so Trboveljčani z rezultatom 46:26. Pri 
Rudarju so bili najboljši Dragan Gajič (12 
zadetkov) ter Filip Gradišek in Aleš Šmejc 
s 6.oziroma 7.zadetki.(I.G)

JADRALNO PADALSTVO

V soboto, 24.januarja so imeli na 
Klančišah člani Kluba jadralnih padalcev 
Kavka Kisovec občni zbor. Izvolili oziroma 
potrdili so novo-staro vodstvo s 
predsednikom Tonetom Janežičem na čelu. 
Pregledali so tudi delovanje kluba v 
preteklem letu, dosežene rezultate ter 
pripravili izhodišča za nove izzive. "Lani 
smo organizirali DP in odprto prvenstvo v 
natančnem pristajanju, organizirali 
očiščevalno akcijo ter se skozi celo leto 
udeleževali različnih tekmovanj. Kar pa se 
je na koncu obrestovalo, saj smo lani kot

ŠPORT Q

klub v natančnem pristajanju v Pokalu 
Slovenije osvojili tretje mesto, med 
posamezniki pa 6.mesto Robi Zupan,
11.Andrej Pušnik, 27.Damjan Palčič,
29.Franc Bukovšek in 30.Lado Leskovšek.
V razvrstitvi za "pikaša" leta, kjer so 
upoštevani doseženi rezultati Pokala 
Slovenije, evropskega in svetovnega 
prvenstva ter super pokala se uvrstili na 
naslednja mesta: lO.je bil Robi Zupan,
17.Andrej Pušnik, 22.Damjan Palčič,
25.Peter Pušnik, 28.Franc Bukovšek in 29.
Lado Leskovšek," nam je povedal Peter 
Pušnik, ki nas redno obvešča o dogodkih 
tega uspešnega kluba. Poglejmo še, kdo je 
bil najboljši na klubskih tekmah. Zmagal 
je Andrej Pušnik, 2.je bil Damjan Palčič, 
tretji pa Robi Zupan (na sliki).

Sicer pa bodo v tem klubu v letošnjem 
letu organizirali državno prvenstvo v 
natančnem pristajanju (maja), izvedli bodo 
6 klubskih tekmovanj, aprila pa bo odprava 
Kavke na čelu z Miranom Kokoletom odšla

TRADICIJA IN KVALITETA !
AKCIJA !!! AKCIJA!!! AKCIJA !!! AKCIJA!!! AKCIJA!!!

DIGITALNE FOTOGRAFIJE 10x15 SAMO 60 SIT, IZDELAVA IZ VSEH DIGITALNIH
MEDIJEV V ENEM DNEVU !!!

NAROČILA SPREJEMAMO TUDI PREKO e-maila: foto.weiss@siol.net 
AKCIJA: KARTICE CF 128 MB - SAMO 9.000 SIT !!!

NA ZALOGI DIGITALCI CANON IN PENTAX !
NOVO!!! KREDITI: od 3 do 24 mesecev !!!

IZDELAVA FOTOGRAFIJ IZ FILMA V POL URE !!!
DARILO: FILM KONICA VX 135/36!!!!!

ODPRTO: NON-STOP 8-19h, SOBOTA 8-12h TEL: 03/56 34-115

Damjan, Andrej in Robi (arhiv kluba)

v Nepal, kjer bodo poskušali poleteti s šest 
tisočaka (več o tem drugič). Še zadnja 
novička, Januarja se je v Šentjanžu pri 
Dravogradu odvijalo tekmovanje Paraski 
2004, kjer se tekmovalci preizkusijo v 
kombinaciji natančnega pristajanja (2 
seriji) in v veleslalomu (2 teka). Zmagal je 
Matjaž Ferarič, člani Kavke pa so bili: Robi 
Zupan 5., Robert Kralj 15. in Franc Erjavec 
20. (I.G.)



KARATE

TRBOVELJČANI NA 13. 
MEDNARODNEM TURNIRJU 

GRAND PRIX CROATIA V 
SAMOBORU

A J soboto 24. januarja in 
V nedeljo 25. januarja je 

v Samoboru pri Zagrebu

potekal tradicionalni, že 
trinajsti po vrsti mednarodni 
karate turnir.

TRBOVELJČANI ODLIČNI 
NA 3. KOBE OSAKA SLOVENIJE

^7 nedeljo 1. februarja so Trboveljski karateisti nastopili 
t v Limbušu pri Mariboru na 3. turnirju »KOBE 

OSAKA SLOVENIJA«. Ta tekmovanja se izvajajo v okviru 
vsestilske svetovne organizacije »KOBE OSAKA 
INTERNATIONAL« in so ena izmed najštevilčnejših 
turnirjev, ki se izvajajo po celem svetu. Karate klub Limbuš 
je s svojim predsednikom Primožem DEBENAKOM, karate 
sodnikom svetovnega ranga, predstavnik te zveze za Slovenijo.
Jernej SIMERL in Miha KOVAČIČ pa sta lani julija na 
Svetovnem pokalu »KOBE OSAKA INTERNATIONAL« v 
Grčiji z osvojeno srebrno in bronasto medaljo dosegla 
zagotovo enega izmed največjih uspehov v več kot tridesetletni 
zgodovini trboveljskega karateja.

3. Kobe Usaka Slovenija, stojijo z leve: Rok, Kristijan, 
Nastja, Timi, Žiga R., Nina, Anis; sedijo z leve Bogdan 

(trener), Maks, Damir, Katja, Igor, Žiga Š., in Amir

Na turnirju je nastopilo 
preko 250 tekmovalcev in 
tekmovalk iz 31 klubov 
Avstrije, Hrvaške in Slovenije. 
Domačini so v prijetnem 
vzdušju solidno izvedli ta 
turnir na katerem so prvič 
izvedli tudi tekmovanje v katah 
za veterane in veteranke.

Za karate klub TIKA 
Trbovlje so nastopili Timi

UMEK, Žiga ROZINA, Nastja 
BEVC, Nina POŠEBAL, 
Katja SIMERL, Kristijan 
OSTOJIČ, Rok LOPAN, Anis 
ZUKANOVIČ, Maks ŠMID- 
HOFER, Amir TAHIROVIČ, 
Žiga ŠANTEJ, Igor NARAG- 
LAV in Damir VUČILOVSKI. 
Vodil jih je trener Bogdan 
SIMERL. Trboveljski tekmo
valci so prišli v Limbuš zelo

Organizator turnirja je 
vzorno organiziral mednaro
dno športno prireditev, kjer je 
v dveh dneh nastopilo preko 
tisoč tekmovalcev iz dvanajstih 
držav Evrope, Azije in Afrike.

V soboto je trener Miha 
KOVAČIČ v Samobor pripeljal 
LOPAN Roka, ŠMIDHOFER 
Maksa, TAHIROVIČ Amirja 
ter ŠANTEJ Žigo.

V nedeljo pa so nastopili

samozavestni. Vedeli so, da je 
velik uspeh Jerneja in Mihe s 
svetovnega pokala te karate 
zveze velika odgovornost, da 
na domačih tleh potrdijo njun 
uspeh.

Najprej so nastopili v katah. 
Kljub številčnim kategorijam 
so Trboveljčani izvrstno 
izvajali svoje kate in zmagovali 
iz kola v kolo, kar ponavadi ni 
v njihovi navadi. V posamezni 
konkurenci so na koncu stali na 
najvišji stopnici zmagovalnega 
odra z zlatimi medaljami okrog 
vratu Timi UMEK, Nina 
POŠEBAL in Žiga ŠANTEJ. 
Njihov uspeh je dopolnil v 
najštevilčnejši kategoriji s 36 
nastopajočimi Žiga ROZINA s 
srebrno medaljo.

Uspeh v posameznih 
kategorijah sta dopolnili ekipi 
starejših dečkov in deklic. 
Ekipi sta imeli finalni nastop 
istočasno in na nobenem 
borišču ni bilo vprašanje 
zmagovalca, dvakrat po 3 : 0 
je potrdilo prepričljivo zmago 
obeh ekip.

Športne borbe so sicer 
paradna disciplina Trbovelj
čanov, vendar tokrat je kljub 
solidnim izvedbam bilo skoraj 
nemogoče ponoviti izvrstne 
rezultate kat. Kljub temu je z 
dobrimi borbami uspelo 
osvojiti bronaste medalje 
ZUKANOVIČU, OSTOJIČU 
ter LOPANU. Amir TAHIR
OVIČ je tudi tokrat pokazal, da 
je zelo perspektiven tekmovalec

NARAGLAV Sanja, UMEK 
Timi, ROZINA Žiga, 
POŠEBAL Nina, BEVC Timi 
in Nastja ter HUDOMALJ 
Jernej. Vodil jih je trener 
NARAGLAV Igor.

Kljub solidnim izvedbam 
kat in športnih borb ter 
začetnim zmagam večine 
naših, se nikomur ni uspelo 
povzpeti na zmagovalni oder 
ter osvojiti kakšno medaljo. 

------------- Franjo GLAVICA
in je premagal vse svoje 
nasprotnike ter osvojil zlato 
medaljo. Največji osmoljenec 
je bil zagotovo Žiga ŠANTEJ, 
ki se je v prvem kolu pomeril s 
hrvaškim tekmovalcem, 
katerega trenerje odsodil borbo 
celo kot glavni sodnik. Tudi po 
preverjanju podatkov je sodnik 
še vedno zatrjeval, da nista iz 
istega kluba. Kljub 
drugačnemu sojenju obeh 
stranskih sodnikov je glavni 
sodnik ves čas sodil v korist 
hrvaškega tekmovalca. Po 
protestu trboveljskega trenerja 
so sodnika umaknili iz ringa.

Organizatorji so se odločili, 
da bo vrhunec prireditve 
nastop veteranov v katah, tako 
da so tekmovanje izvedli samo 
na enem ringu. Odločitev 
organizatorjev je bila zadetek 
v polno saj so nastope bivših 
tekmovalcev in tudi začetnikov 
z zanimanjem spremljali vsi v 
dvorani, ki so prav vsak nastop 
nagradili z bučnim aplavzom. 
Naj starejši tekmovalec je štel 
kar 62 pomladi, vendar jih na 
samem borišču ni prav nič 
kazal.

Kot na celotnem 
tekmovanju so tudi v tej 
konkurenci Trboveljčani krojili 
sam vrh. Na koncu sta na 
zmagovalnem odru stala oba 
Trboveljčana, Damir VUČI
LOVSKI s srebrno medaljo ter 
Igor NARAGLAV z bronasto.

Z enajstimi osvojenimi 
medaljami, od tega kar šest 
zlatih so bili Trboveljčani 
druga najuspešnejša ekipa na 
tem turnirju.

Franjo GLAVICA



SPOR

ZELO USPESNO LETO ZA TRBOVELJSKE
KARATEISTE

Zečletno doseganje zastavljenih ciljev in uspešno delo v letu 2003 pomeni ponovno potrditev strateških usmeritev 
▼ kluba, kar je pomembno priznanje tako za vodstvo kluba kot tekmovalce ter ostale člane.

Ekipa deklet v katah (z leve): Nina Pošebal, Nastja Bevc in 
Katja Simerl je začela osvajati najvišja mesta povsod kjer 

nastopajo

V zadnjih petnajstih letih 
sodijo tekmovalci Karate kluba 
TIKA Trbovlje zanesljivo v 
sam vrh slovenskega karateja. 
Tekmovalci se tudi iz 
mednarodnih borišč vedno 
vračajo z lepimi uspehi. V 
klubu treniramo v petih 
skupinah ločenih po znanju. 
Že vrsto let je trenerski team 
nespremenjen. Vlogo glavne
ga trenerja in s tem 
koordinatorja vsega stroko
vnega dela v klubu opravlja

Bogdan SIMERL. Borut 
MARKOŠEK je že osmo leto 
selektor vseh slovenskih 
reprezentanc. Svoje znanje in 
izkušnje dobro prenaša na 
člane tekmovalne skupine, kar 
se potrjuje z osvojenimi 
medaljami na tekmovanjih 
vseh nivojev. Franjo 
GLAVICA, Miha KOVAČIČ 
in Jernej SIMERL so trenerji, 
ki v skupinah nižjega nivoja 
(začetna in nadaljevalna) 
skrbijo, da otroci pridobijo

Živosrebrne ekipe iz državnega prvenstva, stojijo starejši 
dečki: Maks Šmidhofer, Rok Lopan, Nik Žlak. Sedijo 

mladinci: Tomy Cestnik, Ado Bogaljevič, Žiga Šantej in 
Amir Tahirovič. Klečijo člani: Dejan Vozlič, Jernej Simerl, 

Miha Kovačič

znanje in veselje do borilnih 
veščin oziroma karateja. Iz 
široke baze trenirajočih 
poiščejo tekmovalce, ki se 
kasneje v tekmovalni skupini 
usposobijo za doseganje 
vrhunskih rezultatov.

Člani pridobijo prve 
tekmovalne izkušnje na 
klubskih tekmovanjih. V letu 
2003 smo v klubu izvedli osem 
klubskih pokalnih tekmovanj, 
ki so bila lepo obiskana, saj je 
cca 100 članov Karate kluba 
TIKA Trbovlje opravilo 670 
nastopov. V juniju smo izvedli

od tega 27 na državnih 
prvenstvih in uradnih pokal
nih tekmovanjih, 43 na 
mednarodnih turnirjih in 3 na 
turnirjih v Sloveniji. Največ 
medalj je osvojil Miha 
KOVAČIČ - 15. Število 
osvojenih medalj je drugo 
najvišje do sedaj v posame
znem koledarskem letu v celi 
preko 30 letni zgodovini 
trboveljskega karateja. To pa 
je podatek, ki ne rabi več 
posebnega komentarja.

Najžlahtnejši medalji v 
tem letu sta zagotovo Jernejeva

Zmagovalci 31. mednarodnega karate turnirja “Trbovlje 
2003” so postali Žiga Šantej, Miha Kovačič in Jernej 

Simerl
slovesni zaključek sezone ter 
razglasili pokalne zmagovalce. 
Ta aktivnost je bila tudi v 
okviru programa prireditev v 
počastitev občinskega pra
znika. V kratkem atraktivnem 
programu je preko 90 članov 
svojim staršem, sorodnikom in 
prijateljem pokazalo, kaj vse 
so se čez leto naučili. Vsi 
nastopajoči na pokalnih 
tekmah so prejeli priznanja, 
najboljšim pa so bili podeljeni 
pokali, medalje in lepe 
praktične nagrade.

V letu 2003 so trboveljski 
tekmovalci osvojili 75 odličij,

srebrna in Mihova bronasta s 
svetovnega pokala »KOBE 
OSAKA«, kije bil v Halkidi v 
Grčiji na otoku Evia 19. in 20. 
julija. Ta uspeh je zagotovo 
eden izmed najodmevnejših v 
več kot tridesetletni zgodovini 
trboveljskega karateja.

Na uradnih tekmovanjih 
ter mednarodnih turnirjih so v 
letošnjem letu postali zmago
valci (nekateri celo večkrat): 
Timi UMEK, Nik ŽLAK, 
Maks ŠMIDHOFER, Žiga 
ŠANTEJ, Jernej SIMERL in 
Miha KOVAČIČ.

Člani Karate kluba TIKA



Trbovlje smo v soboto 13. 
decembra organizirali in 
uspešno izvedli že 31. 
mednarodni karate turnir 
»Trbovlje 2003«, ki ima med 
vsemi v Evropi tudi najdaljši 
staž. V prekrasnem vzdušju, ki 
je krasilo športno dvorano 
Polaj v Trbovljah je svoje 
znanje in moči v spretnostih 
karateja merilo kar 429 
tekmovalcev in tekmovalk s 
485 nastopi v športnih borbah 
in katah iz 64 klubov.

Letošnji turnir je imel 
svojevrsten rekord po državah 
udeleženkah, saj so nastopili 
tekmovalci iz kar desetih 
držav in sicer Uzbekistana, 
Makedonije, Bosne in Herce
govine, Hrvaške, Madžarske,

Slovaške, Avstrije, Italije, 
Nemčije in Slovenije.

Tako kot v organizacij
skem pomenu so trboveljski 
karateisti tudi na tekmovalnem 
področju igrali zelo pome
mbno vlogo, saj so nastopili v 
dobri številčni in tudi 
kvalitetni zasedbi. Medalje so 
osvojili Nik ŽLAK in Rok 
LOPAN bronasti v športnih 
borbah, ter ekipa deklet v 
katah v sestavi Nina 
POŠEBAL, Nastja BEVC in

Katja SIMERL srebrno.
V zgodovino trboveljskih 

turnirjev pa se bodo vpisale 
zlate medalje UMEK Timija in 
ŠANTEJ Žige v športnih 
borbah ter moška ekipa v katah 
v sestavi ŠANTEJ Žiga,

SIMERL Jernej in Miha 
KOVAČIČ.

Samo število nastopajočih 
tekmovalcev iz rekordnega 
števila držav udeleženk 
turnirja pa je letos potrdilo 
izjemno uspešno organizacijo, 
kar je nedvomno najvišje 
priznanje celotnemu kolektivu 
karate kluba TIKA Trbovlje in 
hkrati tudi napoved, da bo 
organizacija tumiija prihodnje 
leto šla še korak naprej.

Pomembno je podati tudi 
dejstvo, da se trboveljski 
tekmovalci ne preizkušajo le 
na tekmovanjih, ampak se 
udeležujejo tudi raznih 
seminarjev, kjer si pod 
vodstvom svetovno znanih 
mojstrov utijujejo svoje znanje

in ga potrjujejo z izpiti za višje 
mojstrske pasove.

Čez leto se zvrsti lepo 
število tekmovanj. Poleg 
treningov in tekmovanj se 
izvajajo tudi dejavnosti, kot so 
izleti, planinski pohodi, 
družabna srečanja, kopanja na 
bazenu, kolesarjenje, itd.

Zaključimo lahko, da je 
bilo celotno delo v letu 2003 
dobro organizirano in je 
obrodilo zelo lepe uspehe. Če 
bo tako dobro potekalo tudi v 
naprej in če bodo tekmovalci 
tudi v bodoče tako uspešni, 
bodo karateisti ljubitelje tega 
športa še zagotovo večkrat 
razveselili z odličnimi 
rezultati.

Franjo GLAVICA

Jernejeva (levo) srebrna in Mihova (desno) bronasta 
medalja s svetovnega prvenstva “KOBE OSAKA” v Grčiji 
je zagotovo eden izmed največjih uspehov trboveljskega 

karateja v vsej zgodovini

Potujemo in osvajamo medalje. Trboveljski karateisti na 
Karlovem mostu v Pragi. Stojijo z leve: Dejan Vozlič 

(Karate klub Ljubljana), Miha Kovačič, Jernej Simerl, Tomy 
Cestnik, čepijo z leve: Maks Šmidhofer, Nik Žlak in Žiga 

Šantej

ZIMSKA LIGA HRASTNIK

S tekmo manj sta v vodstvu ekipi 
Juventus in Top šport, ki še nista izgubili 
nobene točke. Juventus, ki je med vsemi 
ekipami dal največ zadetkov, ima v svojih 
vrstah tudi naj strelca dosedanjega dela 
prvenstva in sicer Matjaža Toplaka. Brez 
osvojene točke pa je še vedno ekipa 
Leskovica. Še zanimivost, do nadaljnjega 
je suspendiran Mitja Jontez, do nedavno 
trener prvoligaške ekipa GIP Beton MTO 
Zagorje sicer pa vodja ekipe Young Boys.

5.krog; MDNS CELJE- ŠPICA PIZZA 
5:3, JUVENTUS-ZLATOROGI 9:2, 
MEXICO-RUDNIK 2:8, PLAY OFF-

TROJANE 0:1, TRGOTRANS 
KUKUCA-YOUNG BOYS 1:3, TOP 
SPORT-LESKOVICA 5:4.

6.krog; ŠPICA PIZZA-ZLATOROGI 
2:0, MDNS- RUDNIK 0:4, LESKOVICA- 
TROJANE 2:3, MEXICO -TOP SPORT 
1:4, JUVENTUS-YOUNG BOYS 2:0, 
P.LENIČI- PLAY OFF 3:1.

Lestvica: 1.JUVENTUS 15, 2.TOP 
SPORT 15, 3.RUDNIK 15, 4.P.LENIČI 
10...

Naj strelci: Matjaž Toplak (Juventus) 
13, Mario Ljoljič (Tp Sport)- 9, Andrej 
Vinkovič (Leskovica)-? golov.

REZULTATI 2.LIGE
Tudi v 2.ligi sta le še dve ekipi, ki še 

nista poraženi, Trgovina Čop in Monte-

zuma bar. Tik za njima je z enim porazom 
kisovška ekipa Škoti Tingl tangi.

5. krog; TORPEDO- FORSTEK 2:3, 
BDKA- IZLAKE 2:6, TRG.ČOP- ŽOLNE 
4:1, ŠKOTI- XXL 4:2, SINET-PODKUM 
3:2 MONTEZUMA BAR- TET 2:0.

6. krog; IZLAKE- FORSTEK 5:2, 
ŽOLNE-BDKA 5:5, TRG.ČOP- TET 5:0, 
MONTEZUMA BAR- XXL 3:2, OPAL- 
PODKUM 1:0, ŠKOTI- SINET 11:0.

Lestvica: 1.Trgovina Čop 18,
2. Montezuma bar 18, 3.Škoti Tingl tangi 
15, 4.TET 10...

Naj strelci: Rok Lamovšek (Monte- 
zuma bar)-10, Gregor Borštnar (Škoti)- 9,
3. Marko Ravnjak (Škoti), Gregor Kralj 
(Trg.Čop), Aleš Gerčar (TET)- 8 golov.

(LG.)



ŠPORT

EDUPPS/ŠTULM ZMAGOVALCI ZIMSKE 
LIGE PRIJATELSTVA ZA PREHODNI POKAL 

BRATOV BORŠTNAR 2003/04
TV Tinulo nedeljo seje v 
J.VXšportni dvorani v 

Zagorju končala zimska liga 
prijateljstva za prehodni pokal 
bratov Borštnar.Največ nogo
metnega znanja so prikazali 
fantje iz ekipe Edupss/Štulm, 
ki so si nabrali kar pet točk 
prednosti pred drugo uvrščeno 
ekipo NLP.Za nemoten potek 
tekmovanja je skrbela komisija 
v sestavi:Edi Tekavčič, Igor 
Grčar in Tadej Ule. Delilci 
pravice na igrišču so bili 
Martin Stariha, Edi Tekavčič 
in Matej Ule. Pokale je 
podeljeval Bine Borštnar. 
Organitatorji se zahvaljujejo

Zmagovalci: EDUPS/ŠTULM

sponzorjem:Edupss, Sepro in pomoč pri organizaciji lige. 
Teve Varnost elektronika za Rezultati 2 in 3. kola

finalnega dela:
SKUPINA A od 1-4 

mesta:NLP:MEDIJ A 
7:3,EDUPPS/ŠTULM:SEPRO 
7:1,MEDIJA :SEPRO 5:3, 
EDUPPS/ŠTULM : NLP 
4:2.KONČNI VRSTNI RED: 
1.EDUPSS/ŠTULM 12,2.NLP 
7,3.MEDIJA 3,4.SEPRO 2.

SKUPINA B OD 5-8 
MESTA
BULDOŽER: UD ARNIK 
7:3,ZASAVC:RIGL 
4:1,BULDOŽER :ZASAVC 
5:1,UDARNIK :RIGL 7:6. 
KONČNI VRSTNI RED 
: 5.BULDOŽER 12,6.ZASAVC 
7,7.UDARNIK 5 ,8.RIGL 0.

ROKOMET

ČETRTFINALE DRŽAVNEGA 
PRVENSTVA V ROKOMETU NA DOLU

T J torek, 27. januarja je 
V potekalo v dvorani 

Dolanka četrtfinale državnega 
prvenstva v rokometu, kamor so 
se uvrstile naslednje ekipe 
dečkov letnik 1989 in mlajši: OŠ 
Petrovče, OŠ Slavko Kladnik 
Sevnica, OŠ Gustav Šilih 
Velenje in OŠ NH Rajka 
Hrastnik- Podružnica Dol pri 
Hrastniku. Najprej je vse 
udeležence pozdravila in 
spodbudila Romana Verdel, 
vodja podružnice in pomočnica 
ravnatelja in po nastopu 
ritmično-plesne skupine učenk 
so pričeli s tekmovanjem.

Spodbujali sojih dolski učenci, 
ki so torkove ure športne vzgoje 
preživeli malo drugače in 
ustvarili primemo vzdušje. Na 
šoli so izdali tudi bilten, kjer so 
se predstavile vse ekipe oziroma 
šole, v uvodu pa tudi gostitelji. 
V biltenu so tudi podrobna 
navodila za organizacijo v 
skladu s pravili šolskih 
tekmovanj, ki potekajo pod 
okriljem Zavoda za šport 
Slovenije v povezavi s šolskim 
ministrstvom. Za nemoten potek 
turnirja je priskočil na pomoč 
RK Dol TKI Hrastnik in njihov 
strokovni sodclavec-trener

Zdenko Mikulin, uslužbenci 
KRC-a v Dolanki. Vodja 
celotnega tekmovanja pa je bil 
športni učitelj Miloš Kopušar. V 
polfinale sta se uvrstili ekipi z 
OŠ Petrovče in domači 
rokometaši, rezultati posame
znih tekem pa so naslednji: OŠ 
Hrastnik-Dol - OŠ Petrovče 
22:20, OŠ Velenje-OŠ Sevnica

24:26, OŠ Hrastnik-Dol - OŠ 
Velenje 23:20, OŠ Sevnica-OŠ 
Petrovče 24:28. »Udeleženci so 
bili z organizacijo turnirja 
zadovo-ljni,« je dejal Miloš 
Kopušar. »Na Dolu bo potekalo 
tudi polfinale, ki ga predvidevajo 
od 8. do 12. marca 2004.«

Fanči Moljk, 
Foto: Aleksander Stepinšek

SANJKANJE

ZASAVSKI SANKAČI NA 19. JUNIORSKEM 
SVETOVNEM PRVENSTVU

T etos se slovenski 
I ./sankači na umetnih 

progah že sedmič udeležujejo 
juniorskega svetovnega prven
stva, ki je letos vClageryu. Na 
tej progi so do sedaj na različnih 
tekmovanjih sankači nastopajo 
že osmič. Sankači so stari med

Žan je bil 31., Barbara 23. 
Spremljal ju je Jani Kovačič. 
Kljub tekmovanju v daljni Kana
di za naše tekmovalce vedno 
zvesto navijajo člani Društva 
Slovenija Alberta (pokrajina v 
Kanadi op.a.), ki jih tudi lepo 
pogostijo. ( Irena Vozelj)

15-im in 20-im letom. 
V vsaki skupini, 
ženski in moški, je 
tekmovalo okoli 50 
tekmovalcev. Na tek
movanju sta našo 
državo zastopala 
zasavčana, Žan Kova
čič in Barbara Pilih. 
Oba tekmovalca sta 
se solidno uvrstila,

.iTm
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KOŠARKA

l.A SKL 18-KROG
PIVKA-ZAGORJE BANKA ZASA

VJE 105:98
Strelci za Zagorje:Leban 4,Novakovič 

21,Zagorc 13,Breže 14,Gjud 12, Meško 7, 
Novak 18, Kneževič 4,Stevovič 5.Trenutna
lestvica 1.Pivka......... 3.Zagorje Banka
Zasavje

l.B SKL (15.KROG)
LITIJA : PARKLJI BEŽIGRAD 65 : 

77
Strelci za Litijo: Repina 8, Blaževič 

5, Pušic Goran 2, Babič 4, Jolič 2, Pušič 
Dragan 22,Cirar 4, Japič 18

RUDAR : AJDOVŠČINA 92 : 79 
Strelci za Rudar: Džombič 13, Knaus 

16, Čop Andrej 19, Horvat 5, Zorko 8, 
Remus 4, Čop Robi 6, Vajdič 21

GD HRASTNIK : RADENSKA 
CREATIV 103 : 85

Strelci za GD Hrastnik: Majkič 6, 
Deželak 1, Čop 7, Žitnik 26, Tomažin 15, 
Sotošek 2, Tušek 22, Čeko 6, Godicelj 16, 
Mijatovič 2

Trenutna lestvica: 1.Maribor
Branik........7.GD Hrastnik 9.Rudar (1
tekme manj)...ll.Litija(l tekma manj) 

Naslednji krog:
Parklji Bežigrad : GD Hrastnik v 

soboto, 07.02.04
Loka Kava : Rudar v nedeljo, 08.02.04 
Nova Gorica: Litija v soboto, 07.02.04

MLADINCI II.SKLB1 
VZHOD II. (5.KROG)
CELJSKI KK : ZAGORJE BZ 82 : 69 
Strelci za Zagorje BZ: Prašnikar 17, 

Šišič 13, Jere 12
(8.KROG)

ZAGORJE BZ : ALPOS KEMO
PLAST 93 : 99

Strelci za Zagorje: Jere 34, Fejzič 22, 
Šišič 15

Naslednji krog:
Elektra : Zagorje BZ v nedeljo,

08.02.04

MLADINCI II.SKL BI 
ZAHOD L (5.KROG)

RUDAR : JESENICE 90 : 89 
Strelci za Rudar: Markovič 38, Mujič 

24
LITIJA : GORENJA VAS 96 : 62

Strelci za Litijo: Jolič 38, Blaževič 26, 
Babič 15

(8.KROG)
GORENJA VAS : RUDAR 91 : 88 
RADOVLJICA : LITIJA 65 : 67 
Strelci za Litijo: Cirar 23,Blaževič 16, 

Jolič 16
Naslednji krog:
Rudar : Radovljica v torek, 10.02.04 

ob 19.00 uri v telovadnici OŠ Trbovlje 
Litija : Jesenice v nedeljo, 08.02.04 

ob 16.00 uri v litijski dvorani.

MLADINCI II.SKL C2 
VZHOD II.(4.KROG)

GD HRASTNIK : VELENJE 86:68 
Strelci za GD Hrastnik: Kasumovič 

27, Percel 20, Medvešek 14
(5.KROG)

GD HRASTNIK : NAZARJE - ni bilo 
odigrano

Naslednji krog:
Velenje : GD Hrastnik v nedeljo,

08.02.04
KADETI A2 SKL - VZHOD (4.krog) 
ŽKK MARIBOR : KK LITIJA 68 : 

63
Strelci za Litijo: Zupan 19, Cirar 18, 

Žontar 14 
(5.krog)
KŠ MARJO PRIMORAC : LITIJA 71 

: 65
Strelci za Litijo: Zupan 21, Cirar 

Matija 14, Cirar Nejc 12, Čepon 12
Naslednji krog:
Litija : ŽKK Maribor v soboto,

07.02.04 ob 12.30 v litijski dvorani.

KADETI II.SKL - VZHOD 
B2 (5.KROG)

NAZARJE : GD HRASTNIK 85:69 
Strelci za GD Hrastnik: Koritnik 23, 

Kasumovič 22, Šketako 15
Naslednji krog:
Elektra : GD Hrastnik v soboto,

07.02.04

KADETI II.SKL - ZAHOD 
Bl(5.KROG)

RUDAR : KOMENDA 74 : 87 
Strelci za Rudar: Božjak 25, Potrpin 

18, Čamber 14

(8.KROG)
VRHNIKA 96 : RUDAR 84 : 55

Strelci za Rudar: Božjak 22, Potrpin 
15

Naslednji krog:
Rudar : Geoplin Slovan”B” v soboto,

07.02.04 Ob 10.30 v telovadnici OŠ 
Trbovlje.

KADETI II.SKL - ZAHOD 
Cl(4.KROG)

KOLPA : ZAGORJE BZ 59 : 69 
Strelci za Zagorje BZ: Jesenčič 28, 

Krofi 20, Avdibašič 9

(5.KROG)
JANČE STZ”B” : ZAGORJE BZ 97 

: 79
Strelci za Zagorje BZ: Krofi 20, 

Avdibašič 18, Lipipovšek 14 
Naslednji krog:
Zagorje BZ : Kolpa v soboto, 07.02.04 

ob 10.00 uri v zagorski dvorani.

MLADINKE I.SKL - 
VZHOD(14.KROG)

SLOVENSKE KONJICE : ŽKD 
STUDIO JIN-JANG - neodigrano zaradi 
bolezni

MLAJŠE PIONIRKE I.SKL - 
CENTER - LETNIK 91 

(3.KROG)
DOMŽALE”B” : ŽKD STUDIO JIN- 

JANG 46 : 50
Strelke za ŽKD S.Jin-Jang: Barič 32, 

Marjanovič 6, , Mujkanovič 5

(4.KROG)
ŽKD STUDIO JIN-JANG - prost 
Trenutno zaseda ekipa ŽKD S.Jin-Jang 

1 .mesto na lestvici
Naslednji krog:
Triglav : ŽKD S.Jin-Jang v nedeljo

07.03.04 v Kranju.

4.DAN ŽENSKE 
KOŠARKE V POSTOJNI

V SOBOTO 07.02.2004
V reprezentančene ekipe na 4. Dan 

ženske košarke so bile iz ekipe ŽKD S.Jin- 
Jang poklicane naslednje igralke in 
trenerji: Mladinke - Vzhod - Podmenik 
Nadja; Pionirke - Vzhod A - Poboljšaj Nina 
in trener Grgič Damir

Mlajše pionirke Vzhod 2 - Kerin Ines, 
Klavžar Anja, Kovač Daša, Barič Nika in 
trenerka Izgoršek Mateja

Aljoša Pišek



Ne razmišljajte o tistem, česar nimate, ampak 
uživajte v tistem, kar imate - in to v vsakem 

trenutku!

Januar 2004 se je poslovil, trinajst novih življenj pa je 
smelo naredilo prvi vdih - osem fantkov in pet deklic - v 
drugi polovici meseca.

17. 01. 2004
Urška Cilenšek, Cesta 9. avgusta 8 d, Zagorje - sin Anže 
Pavlič
18. 01. 2004
Veronika Završnik, Rodež 7, Podkum, Zagorje - sin 
Marcel Logar
19. 01. 2004
Maja Raka, Log pri Vrhovem 8, Radeče - hči Neja 
Jakopič
20. 01. 2004
Polona Kolman, Ulica 25. maja 33, Litija - sin Ažbe 
Kristina Kovačič, Narof 28, Izlake - sin Matic Fakin
24. 01. 2004
Katarina Bola Zupančič, Knezdol 1 la - hči Tia Tara
25. 01. 2004
Polona Kačič, Pot na Kal 5, Flrastnik - hči Lara Audič
28. 01. 2004
Bojana Učakar Kladnik, Trg borcev NOB 16, Dol pri 
Hrastniku - sin Nik Kladnik
Tatjana Šinkovec, Dolenji Boštanj 97, Boštanj, Sevnica
- hči Tajda Mesar
Samira Zukanovič, Kolonija L maja 26, Trbovlje - sin 
Amar
Urška Koren Grošelj, Podlipovica 43, Izlake, Zagorje
- sin Jakob Grošelj
29. 01. 2004
Simona Hriberšek, Čeče 55 c, Hrastnik - sin Matevž 
Arzenak
30. 01. 2004
Mojca Skrabar, Cesta zmage 20, Zagorje - hči Nastja 
Čelan

ISKRENE ČESTITKE !

trgovina 
Saša Pegan s.p.
Kisovec, Rudarska c.3 
Tel.: 03/56-71-303

Cvetje, 
darila...

odpiralni čas: 
od pon. do petka 16 -18 

sobota 9 -12 
nedelja 10 -12

NAŠA BODOČNOST
------------------------------------------- h

—' A

KINO
PROGRAM

ZAGORJE

Čet. 5.2. ob 19.uri - KAJMAK IN MARMELADA 
slovenski, komedija

Pet. 6.2. ob 19.uri - POD NJENIM OKNOM slovenski, 
drama

Sob. 7.2. ob 19.uri - POD NJENIM OKNOM; ob 21.30 
- TISTEGA LEPEGA DNE, slovenski, drama, 

organizira ŠKLAB Zagorje, VSTOP PROST 
Ned. 8.2. ob lO.uri - POLETJE V ŠKOLJKI I 
slovenski, mladinski, organizira ŠKLAB Zagorje, 

VSTOP PROST; ob 17.uri - KAJMAK IN 
MARMELADA; ob 19.uri - POD NJENIM OKNOM 

Pon. 9.2. ob 19.uri - POD NJENIM OKNOM 
Tor. 10.2. ob 19.uri - HOLLYWOODSKI KONEC; 

ameriški, drama
Sre. 11.2. ob 17.uri - LOONEY TUNES : PONOVNO
V AKCIJI; ameriški, animirani; ob 19.uri - MLADI

ADAM ameriški, erotični triler 
Čet. 12.2. ob 17.uri - LOONEY TUNES : PONOVNO

V AKCIJI
ob 19.uri - MLADI ADAM ameriški, erotični triler 

Pet. 13.2. ob 17.uri - LOONEY TUNES : PONOVNO
V AKCIJI

ob 19.uri - FILM, DA TE KAP 3. DEL ameriški, 
komedija

Sob. 14.2. ob 17.uri - LOONEY TUNES : PONOVNO
V AKCIJI ob 19.uri - FILM, DA TE KAP 3. DEL 

Ned. 15.2. ob 17.uri - FILM, DA TE KAP 3. DEL ob
19.uri - MLADI ADAM

Pon. 16.2. ob 19.uri - FILM, DA TE KAP 3. DEL 
Tor. 17.2. ob 17.uri - GOSPODAR PRSTANOV 

KRALJEVA VRNITEV ameriški, pustolovski 
Sre. 18.2. ob 17.uri - GOSPODAR PRSTANOV 

KRALJEVA VRNITEV

IZLAKE

Nedelja, 8.2. ob 19.15 uri - KAJMAK IN 
MARMELADA, slovenski, komedija 

Nedelja, 15.2. ob 19.15 uri - FILM, DA TE KAP 3. 
DEL, ameriški, komedija

Nedelja, 22.2. ob 19.15 uri - MODELI STARE ŠOLE, 
ameriški, komedija

Nedelja, 29.2. ob 19.15 uri - PLAČILO ameriški, zf 
triler

5. svetiart 2004



NAGRADNA KRIŽANKA ^ NAGRADNA KRIŽANKA

MESTO V 
ZILJSKI 

DOLINI V 
AVSTRIJI

GORA V 
SAVINJSKIH 

ALPAH

VZHOD.
JUTROVO

TIRNICE.
TRAČNICE

PREBIVALEC AZIJSKE 
OTOŠKE DRŽAVE 
VEZAVA. KI DAJE 

TKANINI IZRAZITE 
POŠEVNE ČRTE

SLOVENSKI
FILOZOF

SOPAR- 
NOST 

ODMERJE
NI DEL 

ZEMLJIŠČA

TIPIČNOST

NEKDANJI
POLJSKI
POLITIK
(ADAM)

PRAVO
SLAVNI 

ŠKOF ALI 
NADŠKOF

SLOVEN
SKA GLE
DALIŠKA 
IGRALKA 
(MAJA)

STANJE
UROČE- SPROŽITEV 

NEGA OROŽJA 
ČLOVEKA

»
PRINl 

USTREUE- 
NE DIVJADI

SLOVENSKI 
POLITIK 

(BOIEO
TK

M3AZNA
KANINA

VEZNIK
TALIJANSK

KIPAR
(BENE-
DETTO)

NAŠ
VESLAČ

ČOP

SKUPINA
INDO

EVROP
SKIH

LJUDSTEV

-RANCOSKI
POLITIK
(HENRI-

PHIUPPE)

ŽIVAL

NDONEZU-
SKO

OTOČJE V 
MOLUKIH

VISEČI
POLOŽAJ

SLOVENSKI
POLITIK
(JELKO)

OKSIDNA 
PLAST. KI 
NASTANE 
PRI ŽAR-

SOIGRA-
LEC

JENJU
VRSTA
OMELA

SUKARSKA
DEŠČICA

IN PREVA
JALEC 

(VALENTIN)

ZASLUŽEK
ENEGA

DNE

TEKOČINA
ZA

NARKOZE

TALIJANSK
OPERNI
SKLADA-

TEU
[GIACOMO)

EDGAR
DEGAS

VISOKA 
VRTNA 

RASTLINA 
Z BELIMI. 
RDEČIMI 
IN RUME

NIMI 
CVETI

SNOP 
LANU ALI 

KONOPLJE

BO

AM. IGRAL. 
ANDREWS 
SL. ROKO
METAŠICA 
(SILVANA)

UROŠ
ROJKO

SLOVENSKI
IGRALEC

VALIČ

SODČEK

HOKEJSKA
PLOŠČICA

PISATEU
ŽABOT
VIDA

GLAVNO
MESTO
GRČIJE

DELAVEC. 
KI SE

UKVARJA 
S KAŠI- 

RANJEM

HUE: luka v Vietnamu
ROŽLIN: vrtna rastlina

ANTELAMI: italijanski kipar 
PETAIN: francoski politik

Vicoteka
Kreten
Bil sem sredi avtoceste, ko sem se 
odločil, da se ustavim “Na Jasi”, da 
grem na WC. Prvo stranišče je bilo 
zasedeno, torej se odpravim v so
sednje. Komaj sedem na školjko, 
že zaslišim glas iz drugega stra
nišča:
“Živjo, kako si?"
Nisem ravno nagnjen k sklepanju 
prijateljstev na straniščih, zato ne 
vem, kaj me je zgrabilo, ampak na 
koncu sem odgovoril:
“Ma, še kar...”
In drugi nadaljuje:
“In kaj počneš lepega?”
Poglej, no! Situacija se mi začne 
dozdevati nekoliko bizarna, ampak 
vendarle odgovorim:
“Ma, to, kar počneš ti, kakam.”
V tem trenutku slišim, kako tip neje
voljno reče:
"Poslušaj, te pokličem kasneje, tu
kaj je en kreten, ki odgovarja na vsa 
moja vprašanja!”

Križanka
“No,Janezek,kako je bilo pri Met
ki”, vpraša očka.
“Kot v križanki," odvrne Janezek. 
“Kako to misliš?" ga vpraša očka. 
“Začela sva navpično, končala pa 
vodoravno.”

Kruh
“Gospa, ali mi daste nekaj tolarjev 
za kruh?” je klošar prosil gospodi
njo, ko mu je odprla vrata.
“Najprej mi pokažite kruh!"

PABERKOVANJE

Za časa papeža Gregorja III. 
v 8. stoletju očetomorilci pre
ostanek svojega življenja niso 
imeli pravice do svetih zakra
mentov, z izjemo poslednjega 
maziljenja. Poleg tega jim je 
bilo s posebno papeško bulo 
prepovedano jesti meso in piti 
vino do konca življenja, v do
ločenih okoliščinah pa so se 
morali postiti, da bi se s sol
zami odkupili za zagrešen 
zločin.

G rški državnik Elevtherios Ve- 
nizelos (1864-1936) je sovra
žil prazno govoričenje, vendar 
je bil preveč vljuden, da bi pre
kinil preveč zgovorne goste. 
Zato je ob takih priložnostih 
prijel v roke svinčnik ter list pa
pirja in rekel: “Dovolite, da si 
to zabeležim: kar mi pripove
dujete, je izjemno zanimivo in 
bojim se, da ne bom pozabil 
bistva...” Njegov sogovornik 
je seveda navdušeno nadalje
val, Venizelos pa je pisal pis
ma.



KRIZ KRAŽ

NAGRADNA KRIŽANKA
Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 

19.februarja 2004 na naslov: Uredništvo Zasavca, Cesta 20.julija 
2c, 1410 Zagorje Zagorje ob Savi, s pripisom NAGRADNA 
KRIŽANKA ŠT.: 2/2004. Fotokopij ne upoštevamo. Torej morate 
ob pripisu dodati še številko križanke (ki je ista kot številka 
časopisa). Opozarjamo vas, da rešitve gesla, ki bodo prispele na 
dopisnicah, ne bomo upoštevali. V poštev bodo prišle le v 
primeru, da bo na njih izrezek gesla Zasavca. Zraven pripišite 
davčno številko.

Praktične nagrade, ki vas čakajo, podarja frizerstvo Mateja.

Izžrebanci nagradne križanke 26/2003:

l.Anemari Potušek,Novi log 17,1430 Hrastnik 
2.1vanka Kerin, Trg Pohorskega bataljona 7,Kisovec 
3.Doroteja Kos,Kovinarsko naselje 3a,Trbovlje

OPRAVIČILI
Kar dvakrat nam jo je zagodel tiskarski škrat v prejšnji 

številki prvič pri članku o letnem srečanju zagorskih 
krvodajalcev na strani 34 , se nam je zapisalo , da je o 
pomenu krvodajalstva spregovorila Drobne Mari , kar pa 
ne drži temveč je o omenjeni temi spregovorila sekretarka 
RK RS Darja Horvat.

Drugič pa se nam je prikradel v rubriki Naša bodočnost 
na strani 47, kjer smo zapisali ,da seje Janji Vodenik, rodil 
sin Ažbe Serk Vodenik,kar pa ne drži temveč se pravilno 
glasi Ažbe Čerk Vodenik.

Vsem prizadetim ter bralcem se za neljubo napako 
opravičujemo.Uredništvo Zasavca.
• •

^ OBVESTILO
ORZK Zagorje obvešča vse krvodajalce , da bo 

krvodajalske akcija v sredo 18.februarja med 8-16 uro in 
četrtek 19.februarja med 7-13 uro.V srednji šoli

fii t&JTd/ j,,.
Avtobusni promet in turizem Zagorje d.o.o.

TURISTIČNA AGENCIJA 
Cesta zmage 4, 1410 Zagorje 

Telefon: 03/ 56 55 108, 56 55 112 Fax.: 03/56 55 104 
E-mail: intcuml.znnorjcft/jsiol.net internet: httn://www.intct>ra)-zai>oric.si

PLANICA PRIČAKUJE REKORD PREKO 225M. 21.FEBRUARJA VAS 
PELJEMO IZ ZASAVJA V PLANICO, POSKRBIMO ZA VSTOPNINO: 

4.900 SIT

GOLTE LETOS UMETNO ZASNEŽEVANJE, ZANIMIVA IN POCENI 
KOMBINACIJA SMUČANJA IN KOPANJA OB MORJU. ODHOD IZ 

ZASAVJA- SMUČARSKI DAN NA GOLTEH: 7. FEBRUARJA Z 
AVTOBUSNIM PREVOZOM IN KARTO 4.200 SIT

VABILO NA PUSTOVANJA V BENETKE V MARKOVCE, NA REKO, 
V BELJAK OD 5.800 SIT DALJ

KRIŽARJENJA Z RAZKOŠNIMI LADJAMI PO KARIBU! IN 
SREDOZEMLJU ŠE NA VOLJO TUDI MED POČITNICAMI

SUPER UGODNO
PRI NAS VAM PRISKRBIMO DESTINAC1JE TUDI V ZADNJEM HIPU

KANARSKI OTOKI ŽE ZA 99.000 SIT

NA KOPAH LETOS UMETNI SNEG PONUJAJO POCENI 
NAMESTITVE

TUDI LETOS VAS VABIMO V EVROPSKE PRESTOLNIC (LONDON, 
PARIS, AMSTERDAM...)

VIKEND V NEW YORKU, LOS ANDELES, POTOVANJA PO JUŽNI 
AMERIKI, AVSTRALIJI, NOVA ZELANDIJA, MALEZIJA

PODJETJA, DRUŽBE, SKUPINE KAR TAKO:
VOZITE SE VARNO Z NAŠIMI ZANESLJIVIMI VOZNIKI! 

IZKORISTITE NAŠE PESTRE KAPACITETE PREVOZNIH SREDSTEV 
ZA POPOLDANSKE, VEČERNE IN NOČNE PREVOZE NA VAŠA 

PRAZNOVANJA! NUDIMO MINIBUSE IN AVTOBUSE ZA 6 DO 32 IN 49 
POTNIKOV!

TAXI NON STOP

ZA POČITNICE UREDITE VSE PRI NAS, Ml ZA RAZLIKO VEMO, KAM VAS 
POŠILJAMO!

POTOVALNI BON
INTEGRALOVI DARILNI boni NAJLEPŠE DARILO OB RAZLIČNIH 

PRILOŽNOSTIH!
ODPIRALNI ČAS: Agencija Zagorje :

PONEDELJEK PETEK 06:00 16:00 
SOBOTA 09:00 12:00

Agencija Trbovlje: PONEDELJEK PETEK 07:30 12:30 in 16.00 18:00 
SOBOTA 08:00 12:00 

So potovanja in .......so potovanja z Integralom.

ZIMSKI ČAS JE ČAS KLOBAS IN 
SALAM DA O SALAMIJADI 

NE GOVORIMO!

Zato tudi pričakujemo čim več vzorcev za festival salam, ki 
bo prav gotovo 1. aprila 2004 in kot je že tradicija na 

Vidrgi.
Salamarje zatorej pozivamo, da naj le mislijo na 1. april, 

praznik zasavskih salam.

f-----------------------------------------------------------------------

I PRIJAVNICA NA 5. ZASAVČEVO 
SALAMIJADO

Tv ocslGAguie bulgAjlum uuajGquk gfGAijo gg[guj:

JUJG IU builDGJC'

| yi32]OA IU (GJG{0U:'

| ^avčna številka:
C.____________

7AS4VC
. J



ZDRAV DUH
H-------------------------------

ZAKONI ŽIVLJENJA
/'"'Vb prebiranju člankov o osebnostni rasti in razvoju se mi pogosto zastavlja 
Vv/vprašanje na katerega vem, da je zelo težko odgovoriti. Ali res imamo 

moč vplivati na potek našega življenja? Vse kar se zgodi naj bi bile lekcije v 
življenju iz katerih naj bi se nekaj naučili. Torej se vsi dogodki, ki se nam pripetijo 
v življenju zgodijo z nekim namenom. Zakaj bi bilo lahko potem sploh drugače? 
Če obstaja karma, potem je tako ali tako že vse vnaprej zapisano in vse kar nam 
preostane je, da sprejmemo življenje takšno kot je. Nekdo s slabo karmo bo pač 
bolj trpel v življenju kot nekdo z dobro karmo. Morda je ta nekdo z dobro 
karmo v prejšnjih življenjih trpel, da lahko sedaj uživa to dobro karmo, vendar 
je nekomu, ki trpi sedaj, v tem življenju, to zelo slaba tolažba. Lažje bi bilo, če 
bi se spomnili teh prejšnjih življenj, saj bi potem lažje razvozlali zakaj se nam 
sedaj dogaja to kar se. In tudi lažje bi šli po poti naprej in pri tem delali manj 
napak. Zakaj se potem ne spomnimo tega? Ali ni to ironija življenja? Ali pa 
morda vse skupaj ne obstaja in smo si karmo izmislili zato, da opisujemo nekaj 
kar drugače ne bi mogli.

Vse svoje življenje, odkar pomnim se 
že borim z nečim. Padam iz ene neprijetne 
situacije v drugo. In velikokrat ne vidim 
razloga s čim sem si vse skupaj prislužila. 
Če je res, da obstajajo prejšnja življenja, 
potem sem morala v tej preteklosti početi 
grozne stvari, da sedaj toliko plačujem, da 
sem tako hudo kaznovana. Veliko berem o 
karmi in karmičnih lekcijah, a vseeno 
mislim, da v življenju le ni vse tako 
pravično kot nam karma obljublja. Včasih 
verjetno pride do pomote in marsikomu je 
naloženo večje breme kot ga lahko nosi, 
včasih so lekcije prehude. In kaj če človek 
tega ne zdrži in konča svoje življenje s 
samomorom? Ali je to karma, ali bo v 
prihodnjem življenju zopet ponavljal ene 
in iste lekcije ter tako v nedogled trpel? 
Oprostite, ampak meni to ne deluje prav 
nič vzpodbudno.

KOZMIČNI ZAKON

Karma. Za opis pomena te besede 
obstaja veliko različnih razlag in teorij. V 
sami osnovi pa se večina razlag dotika 
skupne točke. Karma naj bi bila 
univerzalni ali kozmični zakon vzroka in 
posledice. Za primerjavo pogosto 
zasledimo Newtonov zakon mehanike. "Za 
vsako akcijo obstaja enaka nasprotna 
reakcija". Zakon karme predpostavlja, da 
je življenje ponavljajoča se izkušnja, ki na 
noben način ni omejena samo z eno 
inkarnacijo v fizičnem in materialnem 
svetu. Če hočemo torej razmišljati o karmi 
moramo tudi razmišljati o inkarnacijah. 
Seveda pa je stvar posameznika ali verjame 
oz. ali želi verjeti v to ponavljajočo se

življensko izkušnjo oziroma v proces 
reinkarnacije. Iz takšnega stališča lahko 
na zakon karme gledamo kot na način za 
doseganje in vzdrževanje univerzalne, 
kozmične pravice in ravnovesja. Zato je 
zakon karme nemogoče ločiti od t.i. 
"zakona možnosti", to je univerzalni 
zakon, ki vsakega od nas postavi v 
razmere, ki nam bodo dale natančno tiste 
spiritualne lekcije, ki jih potrebujemo za 
to, da postanemo "več". Ne v smislu moči 
in vpliva, temveč "več" v smislu razvoja 
skozi inkarnacije. Zakon karme seveda 
največkrat postavimo pod vprašaj takrat, 
ko naše življenje vsebuje neprijetne in 
težke izkušnje.

RAVNOVESJE 
VSEGA ŽIVEGA

Vesolje v svoji popolnosti tudi z 
najmanjšimi podrobnostmi vzdržuje 
polarnost oz. dualnost, kije nujno potrebna 
za vzdrževanje ravnovesja, ki omogoča 
"preživetje" celotnega vesolja. Tudi 
koncept karme je zasnovan na tem 
principu. Seveda pa ljudje nismo tako 
popolni kot je vesolje samo, zato ne 
moremo in ne znamo sprejeti vsega 
dogajanja iz stališča: "Ravno to je potrebno 
za preživetje in nadaljni obstoj vsega". 
Posledica te nezmožnosti sprejemanja je 
osnovno vprašanje, "ZAKAJ?" Zakon 
karme je v svoji najbolj grobi in primarni 
osnovi zakon "zob za zob, oko za oko" Iz 
praktičnega stališča to seveda ne pomeni, 
da se vsako dejanje v naši preteklosti 
"poplača" z enakim nasprotnim dejanjem. 
Tako kot je v vesolju več poti za doseganje

zahtevanega ravnovesja, tako je tudi 
"poplačilo" karmičnih dejanj možno na več 
načinov. Seveda pa je skrajno težko biti 
objektiven in presoditi ali je način, ki ga 
izkusimo mi najlažji. Tudi ni nujno, daje 
ta način najlažji. Globalno gledano bi se 
našel lažji način, v danem trenutku in 
trenutnih zunanjih okoliščinah, ki nas 
obkrožajo pa je verjetno edini možni ta, ki 
ga izkusimo.

KARMA SKOZI 
ŽIVLJENJA

Po reinkamacijski teoriji, ki jo je pri 
svojem delu uporabljal tudi Edgar Cayce, 
eden največjih "vidcev" (pogosto ga 
imenujejo tudi "Speči prerok" - po naslovu 
knjige, ki opisuje njegovo delo) so vsa bitja 
ustvarjena "na začetku" in se občasno 
inkernirajo z namenom oz. nalogo, da 
osvojijo osnovne in bistvene spiritualne 
lekcije kot so; ljubezen, potrpljenje, 
vzdržnost, mirnost, zaupanje, predanost... 
Po njegovih izkušnjah in trditvah je 
poznavanje osnovnih kozmičnih in 
univerzalnih zakonov v veliko pomoč pri 
spiritualnem razvoju bitja. Cayce je tudi 
zagovarjal to, daje vsako življenje oziroma 
življenska doba seštevek vseh prejšnjih 
inkarnacij in daje vse kar je bilo zgrajeno 
in pridelano v teh prejšnjih inkarnacijah, 
tako pozitivno kot negativno, vsebovano 
v sedanjem življenskem obdobju, v sedanji 
inkarnaciji. Seveda pa si lahko samo 
predstavljamo kako "velika" je lahko ta 
karma. Pri razumevanju te "skupne" 
karme, ki jo vlačimo s seboj skozi življenja 
nam je lahko v pomoč podrobnejša analiza 
zakona karme, ki izvira iz Indije in se 
ukvarja s karmo na še bolj globokem in 
subtilnem nivoju. Po tej analizi je karma 
razdeljena na tri skupine.

Prva, t.i. Pralabd karma se razumeva 
kot usoda, to je karma s katero za moramo 
v tem življenju brezpogojno soočiti. 
Osnovni vzorci te usode so nespremenljivi 
in na njih ne moremo vplivati. So preprosto 
zaporedje dogodkov in izkušenj s katerimi 
se posameznik mora spoprijeti v trenutni 
inkarnaciji. Poudarjeno je, da spiritualni 
in globlji pristop do življenja ali pomoč 
"duhovnega mentorja" lahko občasno 
omogoči, da se zmanjšajo ali omilijo 
"udarci" posebno težke karme.

Druga, t.i. Kriyaman karma je tista 
karma katero "pridelujemo" sedaj, v tem 
življenju, in s katero so bomo soočali nekoč



kasneje. In ravno na tem področju nam 
ukvarjanje z raznimi spiritualnimi in 
mističnimi področji ter s področji zdravega 
osebnostnega razvoja lahko pomaga, da si 
ne "pridelamo" preveč karme, ki bi nas 
lahko kasneje zelo ovirala na poti skozi 
življenje in s katero bi si otežili nadaljni 
duševni razvoj. S kakršnim koli področjem 
osebnostnega razvoja se že ukvarjamo, 
primarni cilj je, da se poskušamo vzdržati 
pretiranih želja, zahtev in obsesivnih 
predanosti, ter da poskušamo svoje 
vsakdanje življenje živeti v zdravem duhu 
in z zdravim pristopom. Seveda pa je 
vzdrževanje tega zdravega duha v realnem 
življenju težko in pogosto vidimo najlažjo 
pot v tem, da se obrnemo stran. In ravno 
to vodi v to prekomerno "pridelovanje" 
karme. V sedanjosti pa se največkrat ne 
zavedamo, da se bomo s tem nekoč kasneje 
soočili. Težko je "vzdrževati" nekaj in se 
"odpovedovati" nečemu, ko pa ne vemo in 
ne slutimo kdaj in na kakšen način bodo 
vidni rezultati. Ljudje smo pač nagnjeni k 
temu, da poskušamo predvideti posledice 
naših dejanj in tudi poskušamo predvideti 
kdaj bodo te posledice nastopile. Karma 
pa je vse kaj drugega kot to. Pri karmičnih 
zakonih nam ne ostane drugega kot sprejeti 
te zakone in verjeti, da bodo posledice 
naših dejanj, našega duha, nekoč nastopile, 
obenem pa se moramo vzdržati 
pričakovanja teh rezultatov. Torej, vem, da 
bo nekaj prišlo, pričakujem pa ne tega. 
Ravno tu pride do izraza "zakon vzroka in 
posledice". Če nekaj počnemo iz razloga 
(vzroka) bodo prišle tudi posledice. V 
zdravem duhu naj ne bi živeli zaradi tega, 
da bodo posledice za nas ugodne, temveč 
zato ker je to edina pot k višjemu, k 
popolnosti h kateri teži celotno vesolje. 
Kadar se znajdemo v težkih življenskih 
situacijah in pred težkimi preizkušnjami,

takrat smo po zakonu karme srečali sami 
sebe z vso "navlako", ki jo vlečemo s seboj.

Tretja, t.i. Sinchit karma je tista karma, 
ki smo jo v preteklih inkarnacijah 
akumulirali, vendar v sedanjosti ni aktivna. 
To je nekaj kar nas nekje v prihodnih 
inkarnacijah še čaka, trenutno pa je 
spravljeno nekje na strani. V nasprotnem 
primeru bi bili preobremenjeni z vsem kar 
nosimo s seboj, tako fizično, psihično, kot 
emocijsko.

RAZUMEVANJE
KARME

Skupna karma seveda zelo vpliva na 
oblikovanje določenih vzorcev človeškega 
duha. Na zunanjem nivoju se to najbolj 
kaže v obliki talentov, sposobnosti, 
predispozicij, moči sprejemanja... 
posameznega človeka. S določenimi vzorci 
se rodimo oziroma jih prinesemo s seboj v 
sedanje življenje, določene vzorce pa 
izoblikujemo skozi življenje samo. Nekaj 
teh vzorcev bomo uporabili že v trenutnem 
življenju, nekaj pa jih bo "spravljeno" k 
ostalim, tudi v Sinchit karmo, in bodo 
vplivali na vzorce, kijih bomo imeli nekoč 
v prihodnosti. Če pogledamo celotno sliko 
karmičnih zakonov so nasveti raznih t.i. 
novodobnih (new age) svetovalcev, 
terapevtov... kot so "Sam lahko prevzamem 
kontrolo nad svojim življenjem" ali teorije 
"Svobodne volje" precej bolj površinski kot 
se zdi na prvi pogled. In tudi zavajajoči. 
Pristopi kot je "Kjer je volja, tem je pot" 
sicer delujejo do neke mere. Tak pristop 
pa se zruši kadar so preizkušnje zelo težke 
in močne. Če se vrnemo k vprašanjem in 
razmišljanjem na začetku članka vidimo, 
da je razumevanje karme in razvoj 
človeškega bitja kot duše precej bolj

SPOŠTOVANI ADRIAN!
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odgovorili na moje pismo, saj 
verjetno dobivate precej pisem z bolj 
konkretnimi vprašanji kot je moje. Pa 
vseeno. Že dolgo sem izredno 
nezadovoljna s svojim življenjem. In 
če vprašate zakaj, vam ne znam 
odgovoriti. Enostavno čutim v sebi 
popolno praznino. Dolga leta sem bila 
mati in žena. Skrbela sem za družino 
in poskušala ugoditi moževim željam

ter mu pomagala pri gradnji kariere. Z 
možem sva se že pred leti ločila, otroci 
so odšli po svoje. Razlog ločitve je bil 
predvsem v tem, da sva se intimno 
popolnoma odtujila. S tem pa so počasi 
zamrla tudi moja čustva do njega. Jaz 
sem si želela vse kaj drugega kot njegovo 
pehanje za uspešno kariero. Želela sem 
si, da bi bil najin odnos takšen kot je bil 
v prvih letih najinega zakona, poln 
topline, romantike, ljubezni. Najine poti
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subtilno in globoko. In tega se ne da strniti 
v nekaj "izrekov" ali priročnikov za 
kvalitetno življenje, temveč zahteva za 
vsakega posameznika različen pristop. 
Kajti kot sem omenil in kot trdi Edgar 
Cayce, enaki smo samo "na začetku".

Vesolje je sestavljeno iz mnogih 
posameznih gradnikov, kot so galaksije, 
sončni sitemi... Če uspemo stopiti izven 
vesolja pa ga vidimo kot eno celoto. Prav 
tako je človeštvo setavljeno iz mnogih 
gradnikov, eden izmed njih smo tudi 
posamezniki. Če pa stopimo izven tega 
vidimo, da smo vsi del ene celote. In tako 
kot ima vesolje kot celota tudi svoje 
"zakonitosti" ima tudi naša celota svoje 
zakonitosti, ki jih lahko imenujemo kot 
kozmična ali globalna karma, karma 
našega planeta kot celote. Največ pa se 
lahko s pomočjo raznih ved ukvarjamo 
ravno z Kriyaman karmo, to je s tistim 
delom na področju katerega najbolj pride 
do izraza svobodna volja. Razumevanje 
karme pa ni namenjeno samo temu, da 
najdemo razloge zakaj v določenih 
obdobjih življenja tako trpimo, temveč 
nam pomaga razviti pravilen odnos do 
življenja samega, odkriti naše karmične 
naloge v tem življenju in da sčasoma dobi 
naše življenje nek višji smisel. Seveda pa 
je potrebno biti previden pri iskanju 
nasvetov in smernic. Predvsem je 
pomembno, da ima tisti (neodvisno od tega 
s katerim področjem se ukvarja), ki včasih 
postane "duhovni mentor" neki drugi osebi 
moč, znanje in občutek za razumevanje 
globljih procesov in transformacij v 
človeški duši. V nasprotnem primeru je 
lahko včasih povzročeno več škode kot 
koristi. Več o tem in o raznih področjih pa 
prihodnjič.

Adrian

so se popolnoma razšle. Jaz sem * 
iskala zasebnost, on je iskal družbo, 
jaz sem iskala miru, on neprestano 
dogajanje. Tako pa je moje življenje 
izgubilo pomen. In nihče me ne 
razume. Sem preskrbljena, imam 
socialno varnost, to pa je tudi vse. 
Nimam prijateljev (saj jih tudi nikoli 
nisem imela), zato sem zelo 
osamljena. Vem, da bi morda morala 
več zahajati v družbo, a kako naj 
grem sama? Ogromno noči prejokam 
in poskušam najti izhod.

nadaljevanje na naslednji strani
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Iskala sem že pomoč pri različnih 
ljudeh, od raznih skupin in društev, 
tudi pri psihiatru, a nihče mi ni znal 
svetovati in pomagati. Bila sem tudi 
pri astrologu, ki mi je dejal, da imam 
v moji astrološki karti sonce in planet 
neptun v aspektu in da zaradi tega ne

vem kaj bi sploh rada. Ali morda 
poznate astrologijo in ali to drži? Ali to 
pomeni, da zaradi teh položajev v 
astrološki karti ne bom nikoli našla 
smisla v življenju? Se je sploh vredno 
truditi? Je to razlog, da tako pogosto 
razmišljam o samomoru (pri teh letih!!!).

Mi sploh lahko kdo pomaga? Je močno 
v življenju odkriti nek višji smisel in 
ne samo materialnost? Če boste morda 
odgovorili na vprašanje se vam za 
kakršenkoli odgovor že vnaprej 
zahvaljujem.

Janja

Naj vam najprej povem, da še zdaleč 
niste edini, ki v sebi ne prepozna 
konkretnih razlogov za svoje 
nezadovoljstvo in praznino. Veliko ljudi se 
znajde v takšnih osebnostnih krizah. In ker 
se te krize odražajo bolj na notranjih 
nivojih kot na zunanjih okolica navadno 
ne razume in ne prepozna kaj takšno osebo 
teži. Očitno pa se vi niste vdali tej 
"praznini" saj iščete pomoč na raznih 
področjih. Morda le še niste našli prave 
osebe, ki bi vas "začutila" in vam 
pomagala. Tudi s pomočjo astrologije 
(seveda ob pravilni rabi - ne samo z 
površinskim razumevanjem te vede) lahko 
najdete odgovore na veliko vprašanj. 
Nikakor pa ni res, da zaradi aspekta Sonce 
Neptun ne boste našli smisla v življenju. 
Težko je kaj več napisati o astrološki 
analizi brez vaših rojstnih podatkov. 
Vendar pa aspekt Sonce Neptun nakazuje 
na vašo močno poudarjeno željo iskanja 
lastnega jaza, identitete. Če vaše življenje 
postane monotono in dolgočasno vas to 
zelo zadane in morda tudi sproži 
osebnostno krizo. Ženske s tem aspektom 
pogosto postavijo moškega na piedestal, 
kasneje pa so razočarane, ker je bil to samo

ideal, ki se v realnosti enostavno ni mogel 
uresničiti. V tem vašem hrepenenju po 
idealnem pogosto napačno precenite ljudi 
in ste zato nemalokrat razočarani nad 
odnosom. Ta aspekt pa nakazuje tudi na 
vaš odnos z očetom, ki je na takšen ali 
drugačen način bil zavajajoč. Morda ste 
doživljali z očetom neke vrste "poseben" 
odnos na duhovnem nivoju. Kasneje pa se 
je izkazalo, da ste se na tem področju precej 
slepili in padec na trdna tla je bil boleč. 
Zato je vaša slika o moški figuri nepopolna. 
Iz vašega pisma je razbrati, da vam globoka 
intima precej pomeni in vam tudi daje 
varnost. Zato lahko predpostavljam, da 
imate poudarjeno osmo hišo v vaši 
astrološki karti. Nakazano pa je tudi, da 
obstaja nekakšna blokada pred prijatelji oz. 
večjimi skupinami. Morda je planet Saturn 
v vaši karti v enajsti hiši oz. v povezavi z 
enajsto hišo in imate pred večjimi 
skupinami (ki so področje enajste hiše) v 
sebi celo strah. Če želite izvedeti kaj več o 
vaši astrološki karti lahko pošljete vaše 
točne rojstne podatke (datum, ura in kraj 
rojstva) in morda bomo v eni izmed 
prihodnjih številk objavili bolj podroben 
opis.

Razmišljanje o samomoru je seveda 
vprašanje, ki zahteva pozornost. Takšna 
razmišljanja sicer niso tako redka 
(neodvisno od starosti), le zelo redko se o 
tem govori. Resje, da takšno razmišljanje 
ne vodi vedno do resničnega dejanja, 
vendar pa je prav, da se poskušate o tem 
pogovarjati. Ravno iskanje in odkrivanje 
višjega smisla vas bo tudi pripeljalo do bolj 
polnega življenja in do zadovoljstva. 
Morda je tisto kar vam bi dalo te občutke 
ravno področje spiritualnega, duhovnega 
(s tem ne mislim verskega), mističnega... 
Morda bi z ukvarjanjem s takšnimi 
področji ponovno odkrili lastne vrednote, 
ki ste jih skozi skrb za družino in moža na 
nek način potisnili na stranski tir. 
Predvsem se morate posvetiti sebi, najti 
svoj mir skozi nekaj kar vas veseli.

Če bi se radi več pogovorili mi lahko 
pišete ali pa pokličete na tel. 051 332 944.

Adrian

Vprašanja lahko pošljete na 
e-mail naslov

adrian@pomagfl/. net

KNJIŽNICA

TONETA SELIŠKARJA TRBOVLJE
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V SKLOPU PRAZNOVANJA SLOVENSKEGA
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NA PREDSTAVITEV PESNIŠKE ZBIRKE

“SVETLOBA, KI OŽARJA”
MLADEGA PESNIKA BOŠTJANA GROŠLJA.

RAZPIS 
ZASAVČEVE 

LITERARNE PRILOGE
V počastitev slovenskega kulturnega praznika 8. 

februarja vsako leto izdamo literarno prilogo List in tako bo 
letošnja priloga izšla v Zasavcu št. 3, ki izide 19. februarja
2004. Zato objavljamo natečaj, ki je javni, v konkurenco 
sodijo pesmi in prozna dela, ki še niso bila nikjer objavljena. 
Prispevke (priporočeno na disketah, s priloženim printom) 
pošljite na Uredništvo Zasavca, Cesta 20. julija 2.c, 1410 
Zagorje ob Savi s pripisom “Za literarno prilogo List 2004”. 
Poleg prispevka, ki naj bo podpisan s šifro, dodajte še eno 
kuverto, ta naj bo zapečatena, nanjo napišite svojo šifro, v 
kuverto pa vaše ime in priimek.



AKCIJA
------------------h

V RESTAVRACIJI DIANA 
GOSTILI TRI ŽIVAHNE UPOKOJENCE

r I 'rojica, ki je v 
_L ponedeljek, 19. 

januarja zasedla prijetno 
mizico z razgledom v 
restaraciji Diana na Trojanah, 
ima vsaj tri skupne 
imenovalce. Prvi je ta, da smo 
vsi trije upokojenci. Manja 
Goleč, razkrita znana Zasavka 
je s svojimi tremi tedni 
najmlajša, Mirko Funkel, 
srečni izžrebanec, je šel v 
pokoj s štiridesetimi leti pred 
tremi leti. “Rudnik v zapiranju 
pač,” je pokomentiral, “nisem 
jaz kriv...” Sebe lahko 
preskočim. Drugi skupni 
imenovalec je vrtnarjenje. 
Mirko ima njivico malo pred 
Štircem, prijetnim hrastniškim 
sprehajališčem s tenis igrišči, 
kjer si je uredil tudi malo 
strehe nad glavo. Manja je 
“pojerbala” vrt svoje mame in 
očeta brez kakršnegakoli 
predzanja ali prakse. “Pa mi 
vse uspeva, kar vržem v 
zemljo...,” razlaga ponosno. 
Tretja skupna točka je 
rekreacija. Tu prednjači 
Mirko, saj se vsak dan 
sprehodi do Starega Hrastnika 
in se vrača po cesti, ki pelje na 
Blate. Poleti pa kolesari. Vsak 
teden najmanj enkrat do 
Trojan, včasih pa še do Radeč.

Naj kar zapišem s čmo na

belem, da smo se dogovorili o 
skupnem izletu v Radeče, ko 
se malo otopli. S kolesom po 
desnem bregu Save. Z 
Zasavčevo majico, ki stajo ob 
Petrovem prihodu dobila naša 
gosta.

Še prej pa se malo 
okrepimo, za kar bo brezhibno 
poskrbel Štefan Fele. Predjed 
z ovčjim sirom, redkvico, 
paradižnikom in pršutom 
divjačine smo preizkušali s 
prvim kozarcem, ko smo 
nazdravljali. Pogrela nas je 
odlična gobova ali goveja juha 
in že smo se lotili glavne jedi: 
govejega fileja z jurčki, purana 
v pivskem testu in koščka 
pečenega jagnjeta. Druščino so 
delali pehtranovi štruklji, 
pražen krompir, cvetača in

korenje. Eden izmed nas je kot 
vegetarijanec dobil na žaru 
pečeno postrv s prilogo in 
omako na tržaški način. 
Zaradi varovanja osebnih 
podatkov imena tokrat ne 
bomo omenjali. V glavnem, 
vsi smo se izkazali kot dobri 
jedci. In ravno ko se človek 
krepostno odloči, da se bo 
sladici odrekel - si jo zavil, da 
ne bo zamere - postreže Štefan 
Fele z vročimi višnjami v 
kozarcu, pokritimi s 
sladoledom in smetano...

Beseda seveda ni zamrla, 
čeprav smo se posvečali 
dobrim jedem. Naša mlada 
upokojenka je povedala, da 
ogromno spi. Seveda pa se že 
pripravlja na sodelovanje z 
Zasavskim muzejem pri knjigi

o razvoju premogovništva. 
Mimogrede bo napisala še 
kakšen scenarij za občinsko 
prireditev, prigodniško pesem 
ob kakšni družinski obletnici 
itd. Rada ustvarja. Prav tako 
Mirko, le na drugih področjih. 
Šiva gobeline. Sestavlja 
puzzle. Tudi do tri tisoč delcev 
pri eni sliki je že skompletiral. 
In med tednom tudi kaj skuha 
ali pa vsaj pripravi. “Žena je v 
službi, otroci v šoli..., saj mi 
ne kaže drugega,” je dejal. 
Mirko je ob slovesu poskrbel, 
da je Manja Goleč za hip 
obnemela, čeprav je znana po 
svoji zgovornosti. Podaril ji je 
namreč ljubko rudarsko 
svetilko in - skoraj bi jo kap - 
lično spominsko plaketo, ki jo 
je dobil v zahvalo, ko je že 
sedemdesetkrat daroval kri. 
“Saj bom dobil še eno, ko bom 
daroval stotič.,.”, je dejal 
skromno. Zdaj je pri številki 
petinosemdeset. Kot darovalec 
se je javil tudi na prošnjo Irene 
Grafenauer, znane flavtistke. 
Bravo, Mirko, malo je takšnih. 
Kri daje že več kot dvajset let 
štirikrat letno.

Vožnja proti domu s 
taksijem Integrala oziroma s 
Francijem je bila tudi tokrat 
prijetna , varna in udobna.

Fanči Moljk, slika PRAV

\

^ NAROČILNICA 
za časopis ZASAVC

Zasavc, Cesta 20 julija 2.c, 1410 Zagorje o/S 
Tel.: 03/56 64 166 in 56 64 250 

Faf: 03/56 64 494

Nepreklicno in takoj naročam časopis ZASAVC naročnimo bom plačeval/a (obkrožite ustrezno):
3 mesečno, polletno, letno

Ime in priimek:............................................................................
Naslov:...........................................................................................

Podpis:...........................................................................................
Telefon:..........................................................................................

\
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FEBRUARSKI 
SKRITI ZASAVC I. DEL

T J januarski številki smo skrivali klopi pa je gulil na Skvarčevi šoli.Bil je 
V Romana Kržišnika,kar lepo ^ar aktiven športnik saj je igral tako 

število pravilnih odgovorov smo prejeli nogomet,košarko in rokomet.Za začetek 
na naše uredništvo,žreb pa je srečo in s bodi dovolj,pisalo v roke izpolnite 
tem nagrado večeijo v restavraciji Diana kupon in nam ga pošljite na 
namenil Manji Senčar.Čestitamo! uredništvo.Če pa še dvomite,počakajte

Tokrat skrivamo osebo , kije na svet bo naslednje številke kjer vam bomo 
prikukala v letu 1959.Je moškega spola, posredovali še dodatne informacije, 
obiskoval je vrtec Jurček,osnovnošolske

fnt&ffräf Maffür-je
Avtobusni promet in turizem, Zagorje d.o.o.

TURISTIČNA AGENCIJA
Informacije in rezervacije: 03/56 55 108, 56 55 112, fax: 03/56 55 104 

E-mail: integral.zagorje@siol.net Internet: http://www.integral-zagorje.si

“TAXI SLUŽBA NON-STOP”
TEL.: 03/56 55 109, 03/56 55 110 
GSM: 041/616 348, 041/633 107

HOTEL TROJANE 
RESTAVRACIJA 

nDIAN A "
Ipi na» ;

stom
TROJANE

Ste lačni? Bi uživali? 
Bi radi zaplesali?

OKUSNO, PRIJAZNO, ZABAVNO!

ZAJTRK
NEDELJSKO KOSILO 

DNEVNO KOSILO 
DNEVNI KROŽNIK 

VEČERJA

Čudovita ponudba “a la carte ” jedi in pijač! 
Samo v restavraciji DIANA: čisto vsak petkov večer v 

letu 2004 plesna glasba v živo!

Dobrodošli!

Ob petkih in svetkih od jutra do večera!

mwmsh r ^ «
TELEFON - RECEPCIJA: 01-7233-610!

r

1/02 KUPON
\

(^sčba na sliki je:. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Moji podatki:
Ime in priimek;. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Naslw. 1111 * > 11«11 > 11 i > 1111111 m 1111 * 111111, i« m 111. 
felefon;. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

K. J

NAGRADA! *

Hladna predjed:
- HOBOTNICA V SOLATI HOTEL

TROJANE
Glavna jed:
- MEŠANO NA ŽARU

"N

Priloga:
- KROMPIR PO KMEČKO, ZELENJAVNA PRILOGA

Solata:
- MEŠANA SOLATA

Sladica:
- PALAČINKE Z MARMELADO IN OREHI

Pijača pri topli predjedi in glavni jedi:
- CVIČEK OD FARE, Frelih, Šentrupert, L 2000, suho

Pijača pri Sladici:
- CHARDONAY, Hlebec, Kog, 1. 2000, polsladko

V Z



mali oglasi
— 4

Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite 
z naročilnico na naslov: Zasavc d.o.o., Cesta 20.julija 2c, 
1410 Zagorje ob Savi. Uredništvo si pridržuje pravico 
skrajšanja oglasa in spremembe teksta brez obvestila 
naročnika. Pridržujemo si pravico, da zaradi zakonskih 
obveznosti ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo storitvene 
dejavnosti, če zraven ni priložena kopija osebnega 
dokumenta.

STANOVANJA. PARCELE

NAJAMEMrDvosobno 
stanovanje v Zagorju.Tel.:040- 
895-161 od 15h do 17h.

ODDAMO: V najem pos
lovni prostor 70m2. Tel.:041- 
596-325.

PRODAM:Zidano garažo 
v Trbovljah, cena po dogo- 
voru.Tel.:56-35-437
______________ sfc______ _

/' \

NAROČILNICA j
za brezplačni [

mali oglas j
Vsebina oglasa:

AEPREflllČMflE
Ulica 1 junija 7,1420 Trbovlje 

Tel.: 03/56 26 242,
Fax: 03/56 32242 
GSM: 031/359 725 

in 031/359726 
Prodaja, odkup stanovanj in 

poslovnih prostorov, vikendov in 
parcel.

/S A

V

Moj naslov (ni za objavo):

l V
\ s

MALI OGLASI
------------------------------- h

RAZNO

PRODAM: računalnik, 
Windows 98, tiskalnik, moni
tor, tipkovnico, miško, v 
kompletu. Cena 30.000,00 SIT. 
Mobi:041-616-623.

PRODAM: BMW 318 
karavan, letnik 1997, 115kw, 
154.000 km,klima daljinsko 
centralno zaklepanje, ABS, 
4XAIRBAG, EL.STEKLA, 
ALU PLATIŠČA, cena
1.950.000. 00 SIT. Tel.:041- 
686-959 ali 56 262 67

PRODAM: 4x avtoplašče 
letni profil 175x65x14 Dunlop, 
prevoženih 10000 KM, cena
30.000. 00 SIT.

PROSIM če mi kdo podari 
ali proda za simbolično ceno 
smučarske čevlje številka 42 ali 
43. Tel.:041-928-948

PRODAM dve zajklji za 
pleme in kupim eno tono sena 
v balah , tel.: 56 76 310

ŽENITVENA
POSREDOVALNICA

ZAUPANJE

ureja resne zveze za vse 
starostne skupine, tel.: 031/ 
505-495

OBVESTILA OBVESTILA OBVESTILA

V soboto, 7.februarja ob IS.uri bo v župnišču farne cerkve 
sv. Jakoba na Dolu predstavitev knjige Kati Turk avtorice 

Jožice Kališnik. Diapozitive iz narave pa bo prikazoval Ciril 
Velkavrh. Vabljeni!

,, " KaftŽgfca Antona Sovreta. Novi Log 4«, I430 Hfmtnlk v,

..... ■■ ' ■ '
VABILO '

J v "A V a'Otroke, ki jih veseli delo z računalnikom,,.
;. vabimo.nn računalniško urico, ki bo 

. r v četrtek, 05.02.2004 ob 17.30 uri 
v v Knjižnici Antona Sovreta.

'Z t'TČIČ ■ / s

Vabljeni: JC
^ ' ,, .. ■ ;čv4.if

6.7 ,Vf' ’V% 'v- A. -T .v}-" '"r
“L ' -J- -V ‘V' A v"- A 'f; '

Knjižnica Antona Sovreta Hrastnik

5.2. OB 17.30 URI RAČUNALIŠKA URICA

12.02. OB 17.30 URI PRAVLJIČNA URICA

13.02. OB 19.00 URI Potopisno 
NEKAM DALEČ - ZVONE ŠERUGA

predavanje

17.02. OB 10.00 URI RAČUNALNIŠKA URICA

5. svečan 2004
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Mefistova razmišljanja

Rezultati nekega
objema

r W e kar nekaj objemov sem videl. Objemi imajo več 
^-inamenov. Lahko so nežni objemi zaljubljenih. Lahko 

je objem izraz prijateljstva ali navdušenja ob snidenju.... Tudi 
politiki se objemajo. Pri tej kategoriji so objemi lahko izraz 
iskrenosti, spoštovanja ali le diplomatska gesta. Da bi šlo v 
diplomatskih krogih za ljubezenski objem, ne verjamem. 
Trdim, ne.

Zadnjič, sem na TV videl 
objem dveh zunanjih. Rupel in 
Žužulj sta ob snidenju na 
široko razprla roki in se z 
zaletom zapodila v strasten 
objem. Samo vroč poljub je 
manjkal, da bi neuki gledalec, 
ki obeh oseb slučajno ne pozna, 
pomislil, da gre za srečanje 
vodij kakšne od številnih 
marginalnih, homoseksualnih 
skupin. Naš »vanjski« je pri 
tem tako raztegnil usta v širok 
nasmeh, da bi mu človek 
zlahka vse zobe preštel. Tudi 
kočnike.

Čeprav dvomim, sem 
vendarle dobil občutek , da se 
predstavnika obeh držav že 
dolgo poznata in sta navdušena 
ob srečanju. Po drugi strani pa 
se mi je zdelo, da v objemu oba 
razmišljata, kako k sebi grabita 
delček ozemlja drugega.

Kakor koli, objem je bil 
videti spontan in daje upanje, 
da se bo med dvema 
»prijateljskima« državama 
položaj, kar sta med pogovori 
izrecno poudarila oba ministra, 
vendarle umiril, če že ne 
normaliziral.

Toda, zgodovina opozarja. 
Ob nastopu Račana, je tudi bilo 
prijateljsko in optimistično 
razpoloženje, a se je kasneje 
izkazalo, da je nekaj 
razpoloženje in volja, drugo so 
dejstva. Račanova dejanja v

letu 2003 so vse, kar je bilo 
dogovorjenega in storjenega v 
preteklosti, obrnila na glavo in 
hrvaško - slovenske odnose 
pripeljala na rob globoke krize. 
Če je Račan, s svojimi 
potezami želel kalkulirati pred 
volitvami, ki so bile konec leta 
2003 v sosednji državi,se je, 
kot so pokazali volilni 
rezultati, hudo uštel.

Dimitrij je, proti ustaljenim 
navadam, prvi obiskal 
Miomira. Diplomatske manire 
predvidevajo, da novoposta- 
vljeni minister obišče svojega 
kolega v njegovi državi. Če naš 
zunanji in njegova stranka 
kalkulirata podobno, kot je 
nedavno tega Račan, se lahko 
tudi v tem primeru kalkulacija 
spremeni v bumerang. Vse je 
odvisno od iskrenosti tistega, 
strastnega objema in 
nadalnjega poteka pogovorov.

Spominjam se, kako so v 
času podiranja berlinskega 
zidu, nekateri, nacionalistično 
usmerjeni Slovenci menili, da 
bi bilo dobro zid odkupiti in 
ga prestaviti na obrežje 
Dragonje, Kolpe in Sotle vse 
do meje z Madžarsko. Hvala 
bogu, do te norosti ni prišlo. Z 
vstopom Slovenije V EU se 
meja “Šengena” prestavi ravno 
na omenjeno območje. Morda 
je videti kanček upanja, da bo 
prišlo do dogovora med

Slovenijo in Hrvaško brez 
mednarodne arbitraže. Meja 
ne bo fizične oblike, kot so si 
nekateri želeli.Toda, tudi 
namišljeno mejo bodo Hrvati 
težko preskočili s tako togo 
zunanjo politiko in konflikti s 
sosednjo Slovenijo.

In, če se vrnem k objemu. 
Objem dveh politikov naj nam 
bo za vzgled. Objemajmo se.

Moje osebno prepričanje je, da 
je objem dveh nasprotnih 
spolov še toliko zanimivejši in 
toplejši. Izbira je vaša in 
povsem od individualnega 
prepričanja odvisna.

Kakšni bodo rezultati 
objema dveh zunanjih, bo 
pokazal neusmiljeni gospod, 
čas.

Mefisto

Izbrisani
Izjavljam, da želim biti izbrisan iz evidenc vseh firm, 
ki mi mesečno vztrajno pošiljajo račune. Izjava stopi 

v veljavo takoj in velja za nazaj.
Če bo obveljal predlog: Tehnični zakon o izbrisanih, 

se zna zgoditi, da bodo zapisane - izbrisani hudo 
nabrisali - za denar.

• •••••••■••••••••■■••••••a Mefisto

Hišni ljubljenček v objemu 
(besedilo : Boštjan Grošelj, foto: PRAV)



Procesor Intel Celeron 2.7GHz/400 Osnovna plošča ASUS P4S8X-X, DDR, AGP 8x, USB2.0 
Integriran LAN vmesnik 100MB UTP, zvočna 5.1, AGP 8>| 
Pomnilnik DDR 512MB 400MHz Grafična kartica Geforce FX5200 128 MB DDR,TV 
Trdi disk 120 GB 7200 obr. ATA 100 
DVD ROM 16x/48x,CDRW 52x32x52 Ohišje mini tower FEEL V 300W, front USB in au 
Miica optična PS/2, tipkovnica multimedia PS/
Zvočniki 200W aktivni

146.100,00 S

S» .• -'V - • 1 iai r.'.“jr -___
_________

. T. r <-*>. ri Programska oprema 
za vodenje 
celotnega podjetja.

Tref d.o.o. vam v centru Zagorja računalnik 
Proda, servisira in opremi z programi za 
Poslovno oziroma domačo uporabo. Vodimo 
vam knjigovodske storitve in izdelujerr 
internet strani. Pokličite 
bomo rešitev.

ura*

Procesor Inte
Osnovna plošča z naborom SiS 651,
P4, 533 FSBPDRMN 10/100^VTA 133 
Integrirana zvočna,VGA do 64MB,
256 MB DDR 400,Trdi disk 80 GB,
FDD 1,44MB,CD-ROM 52x hitrost 
Modem 56,6 k interni 
Ohišje ATX 300 W 
Tipkovnica PS/2,miška PS/2 
Zvočniki 200W aktivni

ut .ter, rc>c, crr ddv

Podjetje za svetovanje,inzeniring in 
trgovinsko posredovanje 
Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje ob Savi 
e-mail: info@tref.si 
http://www.tref.si
Tel.:03 56 69 630 FAX : 03 56 64 660

KO OB RAČUNALNIKU NISI SAM



Osebni - NENAMENSKI - DOLGOH
pod UGODNEJŠIMI po

■Celje - skladišče
ID-Per
'6/2004

5000014854,2na podlagi 
plačilne kartice KARANTA
Banke Zasavje

COBISS Q

ssit 820i oooo loijg" 
<2-00 ' !rin' "

IME IN PRIIMEK

- rok odplačila : nad 2 do 5 let

- obrestna mera: 9,95 % nominalna, fiksna

- višina kredita: do 1.000.000 SIT

- brez zavarovanja

• odplačilo preko trajnega naloga

/O ) banka zasavje
Banka Zasavje d. d., Trbovlje, 
bančna skupina Nove Ljubljanske banke

Trg revolucije 25 c, Trbovlje


